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ΓΙΑ ΤΟ ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟΓΙΑ ΤΟ ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟ Δεδομένη η στήριξη Δεδομένη η στήριξη 

του Δήμου Αρταίων του Δήμου Αρταίων 
για την παραμονή του για την παραμονή του 
στρατοπέδου ΒΕΡΣΗ στρατοπέδου ΒΕΡΣΗ 

στην Άρταστην Άρτα

Φτάσαμε στην τελική ευθεία για τις 
εκλογές στο Επιμελητήριο, με τους τρεις 
συνδυασμούς να είναι σε ετοιμότητα 
για το διήμερο της κάλπης. Γκολομάζος, 
Χουλιάρας (πρόεδρος και αντιπρόεδρος) 
και Φώτης είναι έτοιμοι για την τελική 
ευθεία.
Δεν θα μείνουμε στην ανακοίνωση του 
Κώστα Τσίκου, την δημοσιεύουμε αυ-
τούσια στις αντίστοιχες σελίδες, θεω-
ρώντας ότι η υπόθεση του αποκλεισμού 
του συνδυασμού του, θα έχει συνέχεια 
σε άλλους χώρους, όπως βέβαια είναι 
δικαίωμά του.
Επί της παρούσης θα ασχοληθούμε με 
τους υφιστάμενους υποψήφιους συν-
δυασμούς, οι οποίοι είναι γεμάτοι από 
ικανά πρόσωπα, με διάθεση για το καλύ-

Δημήτρης Χουλιάρας:
Παρουσιάζουμε τις 

θέσεις μας για το 
Επιμελητήριο

Γιάννης Γκολομάζος: 
Θέλουμε ένα Επιμελητήριο σε 

ευρωπαϊκά πρότυπα

Φώτης Φώτης:
Η επιχειρηματικότητα έχει 

αλλάξει τα τελευταία χρόνια
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Δημοτικά Τέλη 
για το 2025: 

Μέτρα Ελάφρυν-
σης και Στήριξης 

- Μείωση στις 
ευαίσθητες κοι-
νωνικές ομάδες. 

Απαλλαγή για 
Εμπόρους και 

Νέους Επιχειρη-
ματίες.

ΠΑΡΑΠΟΛΙΤΙΚΑ:
Στα social media 
συνεχίζουν την 

αντιπαράθεση δη-
μοτικοί σύμβουλοι

ΑΠΟΨΗ:. 

ΛΟΓΙΣΤΙΚΟ ΓΡΑΦΕΙΟ

ΜΑΓΚΟΥΤΗΣ
Περιφερειακή οδός 48, 

Άρτα 47100
26810 21209 - 
6994040520

info@magoutis.gr

τερο για το Επιμελητήριο.
Κυριακή, κοντή γιορτή και απ’ότι φαί-
νεται από τις νέες εγκυκλίους που βγαί-
νουν, μάλλον πάμε για ... συνεργατικές 
διοικήσεις και τελικά δεν θα ισχύσει ότι 
ο πρώτος τα παίρνει όλα, που μέχρι σή-
μερα ακούγαμε...

Για να δούμε, γιατί πολλές ανατροπές 
εμφανίζονται στο προσκήνιο, με κύριο 
χαρακτηριστικό την εγρήγορση της το-
πικής Νέας Δημοκρατίας, με τα κόμμα-
τα της αντιπολίτευσης, να προσπαθούν 
και αυτά να δώσουν παρουσία στην 
προσπάθεια, χωρίς αυτό να σημαίνει 

Η Γαλακτοβιομηχανία 
ΚΑΡΑΛΗΣ στα πλαίσια της 

συνεχούς ανάπτυξης επιθυμεί 
να προσλάβει:

Α) Οδηγούς βυτιοφόρων 
Φορτηγών.

Απαραίτητα : 
Δίπλωμα οδήγησης Γ’ Κατηγορίας.  
Δίπλωμα Φορτηγού Π.Ε.Ι. 

Για πληροφορίες κ αποστολή βιογραφικών:
Διεύθυνση : 9ο χλμ Π.Ε.Ο. Άρτας – Ιωαννίνων , Φιλοθέη 
Άρτας. Τηλ. επικ: 26810-52393 & 26810-52515. 
Email: karalis@karalis.gr

Σε αυτές τις εκλογές του 
Επιμελητηρίου δεν ξε-
χνάμε και το γυναικείο 
φύλο, το οποίο μπορεί 
και εκπροσωπείται με 
τον καλύτερο τρόπο, σε 
όλους τους τομείς της 
Επιχειρηματικότητας. 

Στηρίζουμε τις γυναίκες, 
για να δείξουμε ότι τιμού-
με την πολυσχιδή προ-
σπάθειά τους και στον 
επαγγελματικό τομέα, 
αλλά κυρίως επειδή ανα-
γνωρίζουμε ότι υπάρχει 
ανάγκη ισότιμης αντιμε-

τώπισης για εκπροσώ-
πηση στο κορυφαίο αυτό 
όργανο για την ανάπτυξη 
στο Νομό μας.
Μια ψήφος σε μια γυ-
ναίκα υποψήφιο, μπορεί 
πραγματικά να κάνει την 
διαφορά! 

Η ψήφος που θα κά-
νει την διαφορά

Γράφει η 
ΣΟΦΙΑ 
ΤΡΑΜΠΑ
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Στην τελική 
ευθεία...
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ΔΙΑΦΗΜΙΣΕΙΣ:
Οι καταχωρίσεις θα χρεώνονται 
κατόπιν συμφωνίας. Χειρόγραφα 
και φωτοτυπίες δημοσιευμένα ή 
μη, δεν επιστρέφονται. Οι απόψεις 
των συντακτών δεν εκφραζουν 
απαραίτητα και την άποψη της 
εφημερίδας. 
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Φτάσαμε στην τελική ευθεία 
για τις εκλογές στο Επιμελη-
τήριο, με τους τρεις συνδυα-
σμούς να είναι σε ετοιμότητα 
για το διήμερο της κάλπης. 
Γκολομάζος, Χουλιάρας (πρό-
εδρος και αντιπρόεδρος) και 
Φώτης είναι έτοιμοι για την 
τελική ευθεία.
Δεν θα μείνουμε στην ανα-
κοίνωση του Κώστα Τσίκου, 
την δημοσιεύουμε αυτούσια 
στις αντίστοιχες σελίδες, θε-
ωρώντας ότι η υπόθεση του 
αποκλεισμού του συνδυα-
σμού του, θα έχει συνέχεια σε 
άλλους χώρους, όπως βέβαια 
είναι δικαίωμά του.
Επί της παρούσης θα ασχολη-
θούμε με τους υφιστάμενους 
υποψήφιους συνδυασμούς, 
οι οποίοι είναι γεμάτοι από 
ικανά πρόσωπα, με διάθεση 
για το καλύτερο για το Επιμε-
λητήριο.
Κυριακή, κοντή γιορτή και 
απ’ότι φαίνεται από τις νέες 
εγκυκλίους που βγαίνουν, 
μάλλον πάμε για ... συνεργα-
τικές διοικήσεις και τελικά 
δεν θα ισχύσει ότι ο πρώτος 
τα παίρνει όλα, που μέχρι σή-
μερα ακούγαμε...
Για να δούμε, γιατί πολλές 
ανατροπές εμφανίζονται στο 

προσκήνιο, με κύριο χαρα-
κτηριστικό την εγρήγορση 
της τοπικής Νέας Δημοκρα-
τίας, με τα κόμματα της αντι-
πολίτευσης, να προσπαθούν 
και αυτά να δώσουν παρου-
σία στην προσπάθεια, χωρίς 
αυτό να σημαίνει ότι οι συν-
δυασμοί έχουν ... κομματικό 
χρωματισμό.

Εκτός «κλειδαρό-
τρυπας»...
Μας ενημέρωσαν ότι στο Νο-
σοκομείο της Άρτας υπήρχε 
ένα περιστατικό, με ένα μι-
κρό κοριτσάκι, το οποίο το 
φυλούσαν δυο αστυνομικοί, 
σίγουρα κατά παρά παραγγε-
λία της Εισαγγελικής Αρχής, 
το οποίο αναστάτωσε την 
Παιδιατρική Κλινική.
Πολλοί έσπευσαν να επικοι-
νωνήσουν μαζί μας, προκει-
μένου να μας ενημερώσουν 
για την κατάσταση, ζητώντας 
να πληροφορηθούν για το 
συγκεκριμένο περιστατικό.
Να επισημάνουμε ότι η εφη-
μερίδα απέχει συνειδητά 
στο να δημοσιοποιεί ή να 
ασχολείται με περιστατικά, 
τα οποία έχουν ευαίσθητο 

χαρακτήρα, είτε αυτό αφορά 
δικαστικές περιπτώσεις ή ια-
τρικές καταστάσεις.
Και σε όσες περιπτώσεις, 
μας ζητήθηκαν από ΜΜΕ της 

Αθήνας να γίνουμε ανταπο-
κριτές σε τέτοια περιστατικά, 
αρνηθήκαμε, καθώς θεωρού-
με ότι στην μικρή μας κοι-
νωνία, δεν συγχωρείται να 

βγάζουμε γρήγορα συμπερά-
σματα, γιατί τα σπίτια είναι 
λίγα και οι πληγές βαθιές, σε 
περίπτωση σφάλματος.
Παρόλα τα προβλήματα και 

τις ελλείψεις που μπορεί να 
υπάρχουν στον Δημόσιο το-
μέα, υπάρχουν θεσμοί, τους 
οποίους πρέπει να σεβόμα-
στε και βέβαια όσο πρέπει να 

Ένας από τους συ-
μπολίτες μας, ο 
οποίος έγραψε την 

δική του ιστορία στην 
Άρτα, έφυγε από την ζωή 
την εβδομάδα που μας πέ-
ρασε. Ο Πέτρος Καραγιάν-
νης, ήταν ένα πρόσωπο 
-ορόσημο για την νυχτε-
ρινή ζωή και την εστίαση 
στην Άρτα, καθώς την δε-
καετία του 1990 δημιούρ-
γησε το μεγαλύτερο club 
στην Άρτα, το οποίο δεν 
ήταν άλλο από το περίφη-
μο METROPOL, το οποίο 
αποτέλεσε προορισμό δια-
σκέδασης για μια ολόκλη-
ρη γενιά αρτινών.
Ο Πέτρος Καραγιάννης, ερ-
γαζόμενος σκληρά στην Γερ-
μανία επέστρεψε στην Άρτα 
την περίοδο εκείνη, με ένα 
μεγαλεπίβολο σχέδιο... Να 
κάνει την Άρτα, το κέντρο της 
νυχτερινής διασκέδασης και 
ψυχαγωγίας. Για τον λόγο αυ-

τόν δεν υπολόγισε έξοδα και 
κόπο, με αποτέλεσμα να με-
τατρέψει τον έως τότε κινη-
ματογράφος ΑΛΕΞ, στoν Άγιο 
Γεώργιο. Ομολογουμένως το 
κλαμπ (τότε το λέγαμε Disco) 
Monopol ήταν πολύ μπροστά 
για την εποχή του, αλλά και 
για την Άρτα, με υπερσύγ-

χρονα ηχητικά συστήματα, 
laser και φωτεινά εφέ, αλλά 
κυρίως προορισμός για όλους 
τους διάσημους καλλιτέχνες 
εκείνης της εποχής. Φυσικά 
οι αρτινοί φροντίσαμε να το 
απολαύσουμε κατά τον κα-
λύτερο τρόπο και ακόμη θυ-
μόμαστε ότι ήταν ένα μαγαζί, 

Πέτρος Καραγιάννης: έφυγε ο δημιουργός της Μέτροπολ
ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΔΙΚΗΓΟΡΙΚΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ 

ΑΡΤΑΣ ΜΕ ΥΠΟΥΡΓΟ ΔΙΚΑΙΟΣΥΝΗΣ

Με τον Υπουργό Δικαιοσύνης 
κ. Γ. Φλωρίδη συναντήθηκε 
αντιπροσωπεία μελών του 
Δ.Σ. του Δικηγορικού Συλλό-
γου Άρτας, στα πλαίσια της 
εκδήλωσης, που έλαβε χώρα 
την 20-11-2024 στην Αθήνα, 
με θέμα «Ελληνική Δικαιοσύ-
νη: Οι μεγάλες αλλαγές».
    Η συνάντηση αυτή έγινε 
σε εγκάρδια ατμόσφαιρα και 
στον κ. Υπουργό τέθηκαν και 
πάλι τα τρέχοντα τοπικά θέ-
ματα που αφορούν την απο-
νομή της δικαιοσύνης στην 

περιοχή μας.
    Τέλος, την 21-11-2024 ο 
Πρόεδρος του Δ.Σ. Άρτας πα-
ραβρέθηκε σε σύσκεψη μετα-
ξύ της πολιτικής ηγεσίας του 
Υπουργείου Δικαιοσύνης και 
της Συντονιστικής Επιτροπής 
της Ολομέλειας των Δικηγο-
ρικών Συλλόγων Ελλάδας, 
που αφορούσε την σχεδια-
ζόμενη κατάρτιση νέων νο-
μοθετημάτων (αναμόρφωση 
Κληρονομικού Δικαίου, νέων 
Κωδίκων και δικαστηρίων 
κλπ).

στο οποίο ερχόταν από τις 
γειτονικές πόλεις για να δια-
σκεδάσουν.
Το Κλάμπ κράτησε, με πολλές 
μορφές, μέχρι την οικονομι-
κή κρίση, οπότε και ο Πέτρος 
μαζί με την σύντροφό του 
στην ζωή Μαριάννα, ασχολή-
θηκαν με την εστίαση, δημι-
ουργώντας μια οικογενειακή 
πιτσαρία στην Άρτα, η οποία 
είναι πολύ πετυχημένη σήμε-
ρα.
Το τελευταίο διάστημα αντι-
μετώπιζε προβλήματα με την 
υγεία του τα οποία τελικά 
τον κατέβαλλαν.
Ο Πέτρος, με αγώνα και κόπο, 
μπόρεσε να δώσει μια εικόνα 
διαφορετική για τον τόπο 
του, για την οποία σήμερα, 
όλη αυτή η γενιά έχει ευχά-
ριστες αναμνήσεις να μοιρα-
στεί.
Συλλυπούμαστε την οικογέ-
νειά του ειλικρινά.
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Μια ακόμη έμπρακτη και 
αποστομωτική απάντηση, σε 
όλους όσοι από τη θέση τους 
ως περιφερειακοί σύμβου-
λοι είτε συνειδητά είτε από 
άγνοια, έχουν επενδύσει στη 
καταστροφολογία και τον 
μηδενισμό του έργου της πε-
ριφερειακής αρχής στην ΠΕ 
Άρτας, έρχεται μετά την υπο-
γραφή της σύμβασης μεταξύ 
του ΤΕΕ και της ΤΕΡΝΑ ΑΕ, 
η οποία αναλαμβάνει μετα-
ξύ άλλων το έργο έξυπνων 
γεφυρών στην Περιφέρεια 
Ηπείρου, η οποία πρότεινε και 
προτεραιοποίησε ανάλογα με 
τον βαθμό επικινδυνότητας 
τις γέφυρες οι οποίες χρήζουν 
παρακολούθησης αναφορικά 
με την στατική τους επάρκεια 
στην βάση της πρόσκλησης 
που είχε γίνει από το Τεχνικό 
Επιμελητήριο.
Το έργο χρηματοδοτείται από 
το Ταμείο Ανάκαμψης.
Στο πλαίσιο της συγκεκριμέ-
νης παρέμβασης θα αναπτυ-
χθούν έξυπνες υποδομές στα 
γεφύρια που έχει επιλέξει η 
Περιφέρεια και η ΠΕ Αρτας 
για την παρακολούθηση της 
δομικής απόκρισης σε πραγ-
ματικό χρόνο.
Να σημειωθεί πως οι πληρο-
φορίες που σχετίζονται με την 
κατάσταση των γεφυρών, θα 
καταγράφονται και θα επε-
ξεργάζονται με ειδικούς αλ-
γόριθμους που υπολογίζουν 
την απόκριση των γεφυρών 
και θα είναι διαθέσιμες σε 
εξειδικευμένους μηχανικούς, 
οι οποίοι θα είναι αρμόδιοι 
για τη βελτίωση του επιπέδου 
ασφάλειας των γεφυρών και 

με Α... κεφαλαίο
Αδιακρισίες... Αβρότητες... Ακρότητες...  

ελέγχουμε, αλλά όχι σε επίπε-
δο ... «κλειδαρότρυπας». 
Θα σηκωθούν οι 

τόνοι...
Παρά το γεγονός ότι ο ΣΥΡΙΖΑ 
ΠΣ, σώθηκε ποικιλοτρόπως, 
όχι μόνο με την αποπομπή 
Κασσελάκη, αλλά και με την 
εκλογή Φάμελλου (καθώς 
δεν γνωρίζουμε κατά πόσο 
μια εκλογή Πολάκη, θα κρα-
τούσε το κόμμα ζωντανό), 
είναι βέβαιο ότι τα δύσκολα 
δεν πέρασαν και σε σύντομο 
χρονικό διάστημα θα πρέπει 
να ξαναπροσπαθήσουν να 
ανεβάσουν τα εκλογικά τους 
ποσοστά...
Έτσι είμαστε βέβαιοι ότι το 
επόμενο διάστημα, θα ση-
κωθούν οι τόνοι της αντιπο-
λίτευσης και των επιθέσεων 
απέναντι σε πράξεις και πα-
ραλείψεις της κυβέρνησης 
και οι πιθανοί καθωσπρε-
πισμοί, θα πρέπει να μπουν 
στην άκρη.
Αυτό θα το δούμε και στην 
Άρτα, όπου είναι ένα κάστρο 
του ΣΥΡΙΖΑ. Βέβαια είδαμε 
το προηγούμενο διάστημα 
και το τοπικό ΠΑΣΟΚ να προ-
σπαθεί αργά, αλλά σταθερά 
να μπει στο παιχνίδι της ενη-
μέρωσης, δηλώνοντας ότι ... 
είναι εδώ, σε κάθε περίπτωση 
όμως είναι σε εμβρυακό στά-
διο σε σχέση με την παρουσία 
του ΣΥΡΙΖΑ στα τοπικά πράγ-

ματα. Σε κάθε περίπτωση εί-
ναι βέβαιο ότι μέχρι τις επό-
μενες εκλογές, δεν θα είναι τα 
πράγματα, όπως τα ξέραμε!
Δεν παρασύρεται...
Απ’ότι φαίνεται ο Γιώργος 
Στύλιος, ο οποίος το τελευ-
ταίο διάστημα έχει μπει στο 
ταμπλώ της ....κριτικής της 
Όλγας Γεροβασίλη, δεν φαί-
νεται να έχει διάθεση να μπει 
σε αντιπαράθεση, με την το-
πική βουλεύτρια. 
Τα θέματα βέβαια είναι πολ-
λά, αλλά αν ένα πράγμα είναι 
σίγουρο, αυτό είναι ότι το το-
πικό «ξεμάλλιασμα» δεν θα 
έχει κανένα αποτέλεσμα.

Μύγα στο σπαθί 
του

Από την άλλη βλέπουμε τον 
Βασίλη Ψαθά να είναι ιδιαί-
τερα μαχητικός, το τελευταίο 
διάστημα και να μην αφήνει 
μύγα στο σπαθί του, ιδίως 
στα ζητήματα που αφορούν 
τα θέματα της Περιφερειακής 
Ενότητας Άρτας. 
Ο αρτινός χωρικός αντιπερι-
φερειάρχης, έχει αναβαθμίσει 
το επικοινωνιακό του προφίλ 
και σε κάθε περίπτωση, ιδίως 
την δύσκολη αυτή περίοδο 
για την Περιφέρεια Ηπείρου, 
δεν επιτρέπει καμία σκιά...
Φταίνε οι προη-

γούμενοι...

την πρόληψη μελλοντικών 
ατυχημάτων. Όλες οι υποδο-
μές γεφυρών θα εξοπλιστούν 
με ειδικά συστήματα μέτρη-
σης της δομικής απόκρισης, 
αισθητήρες/τεχνολογίας ΙοΤ 
που θα μετρούν και θα κα-
ταγράφουν τις απαραίτητες 
πληροφορίες, σε πραγματικό 
χρόνο με σύγχρονες και απο-
δεκτές τεχνολογικές μεθό-
δους.
Από την Περιφέρεια Ηπείρου 
έχουν επιλεγεί 16 γέφυρες 
από τις οποίες εντάσσονται 
στο πρόγραμμα 8 από την ΠΕ 
Άρτας.
Πρόκειται για τις ακόλουθες:
1. Γέφυρα Αννίνου
2. Γέφυρα Άρτας
3. Γέφυρα Κοράκου
4. Γέφυρα Νεοχωρίου
5. Γέφυρα προ Πέρα Καλεντί-
νης

6. Γέφυρα Τζαρή
7. Γέφυρα Παλαιοκαμάρας
8. Γέφυρα Βωβού
Επισημαίνεται ότι τα συστή-
ματα έξυπνων γεφυρών για 
την Περιφέρεια Ηπείρου θα 
αποτελούνται από Κεντρικό 
λογισμικό καταγραφής και 
εκτίμησης, 32 καταγραφι-
κούς σταθμούς με σύστημα 
αδιάλειπτης επικοινωνίας με 
την ενιαία διαδικτυακή πλατ-
φόρμα, 192 αισθητήρες μέ-
τρησης ανηγμένης αξονικής 
παραμόρφωσης (παραμορ-
φωσίμετρα), 32 αισθητήρες 
μέτρησης επιτάχυνσης (δο-
νησιογράφους), 6 αισθητήρες 
μέτρησης της στάθμης υδά-
των, 32 αισθητήρες μέτρησης 
θερμοκρασίας περιβάλλοντος 
και Τηλεπικοινωνιακά έξοδα.

Δεν πολυασχολούμαστε 
το τελευταίο διάστημα, με 
τον Δήμο Αρταίων, καθώς 
έχει ακολουθήσει μια αντί-
ληψη «ιδρυματικής αφα-
σίας» στα θέματα της δι-
αχείρισης των δημοτικών 
πραγμάτων. Στον αυτόμα-
το είναι όλα και για κάθε 
ευθύνη κατηγορούν τους 
προηγούμενους. Έτσι μας 
έλεγε φίλη, ότι πήρε αρ-
μόδιο αντιδήμαρχο για να 
πληροφορηθεί για ποιον 
λόγο είχε εδώ και ένα χρό-
νο απλήρωτη την εργασία 
της και ... η υπεύθυνη κα-
τηγόρησε την προηγούμε-
νη δημοτική αρχή.
Για να δούμε πόσα χρόνια 
πρέπει να περάσουν για 
μπορέσει κάποιος να ανα-
λάβει τις ευθύνες του.

Θα απαντήσουν 
καμία ερώτηση

Δεν έχουμε και τι να πούμε 
για το δημοτικό συμβούλιο, 
όταν μια πολύ απλή ερώτηση, 
παίρνει διαστάσεις ... σουρε-
αλισμού. Ρωτάει ο ένας: που 
τα πήρατε τα κλιματιστικά; 
Πόσο έκαναν; 
Και ο αρμόδιος για να απα-
ντήσει το κλωθογυρνάει στο 
στυλ «να μην σε νοιάζει».
Δεν αναφερόμαστε σε κατα-
στάσεις διαφάνειας, απολογι-
σμού και ελέγχου, αυτά είναι 
λέξεις και έννοιες που δεν τις 
αγγίζουμε στη νέα δημοτική 
αρχή, αλλά θεωρούμε πλέον 
ότι έχει ξεφύγει η κατάσταση 

από την σφαίρα της λογικής 
και πλέον πλέουμε σε πελά-
γη δημιουργικής ασάφειας... 
Μόνο που δυστυχώς δεν εί-
μαστε στην δεκαετία του ‘80, 
που αυτά περνούσαν αβρό-
χοις ποσίν.
Τελικά, αυτό που αναρωτιό-
μαστε, χωρίς κανένα δείγμα ή 
διάθεση αντιπολίτευσης «θα 
σοβαρευτείτε, να απαντήσε-
τε καμία ερώτηση»;

Η συνέχεια στα 
social media

Όχι τίποτε άλλο, αλλά βλέ-
πουμε ότι οι απαντήσεις δίδο-
νται πλέον στα social media 
και στα Φέισκμπουκ, με τον 
Λάμπρο Κοσμά να εγκαλεί 
τον Σωτήρη Χρηστούλη, ότι 
έκανε παράβαση καθήκοντος 
επειδή δεν προσέλαβε τους 
μελετητές του OPEN MALL 
να εποπτεύσουν την κατα-
σκευή του, με τον Σωτήρη 
Χρηστούλη να απαντάει ότι 
αφού έπρεπε να γίνει, γιατί 
δεν τους προσέλαβε αυτός 
στην β’ φάση του έργου...
Κονταροχτυπήματα (μετα-
ξύ συντρόφων, όπως λένε οι 
χρήστες), αλλά δείγμα της 
κορύφωσης της έντασης που 
επικρατεί...

Πάρε πρωτοβου-
λία Δήμαρχε...

Δήμαρχε, πέρασε ο ένας χρό-
νος και πριν το καταλάβεις 
θα περάσουν και οι άλλοι 
τέσσερις. Πρέπει να αποφα-
σίσεις τώρα, τι θα αφήσεις 

πίσω σου... Να είσαι βέβαι-
ος, ότι εδώ και πολύ καιρό 
οι υποστηρικτές σου, έχουν 
περάσει στο στάδιο της κρι-
τικής και αυτό είναι κάτι το 
φυσιολογικό: όμως πρέπει 
να αποφασίσεις τι θα μείνει 
πίσω για να το κρίνουν οι συ-
μπολίτες σου. 
Οι αρχές της αδράνειας που 
μαθαίναμε στο σχολείο στο 
μάθημα της φυσικής, δεν 
γνωρίζουμε αν θα έχει το 
αποτέλεσμα, που μέχρι σή-
μερα έχει. Βάλε σε μια σειρά 
την ομάδα σου, αφού το έχεις 
διαπιστώσει ότι το πρώτος 
μεταξύ ίσων, πρέπει να ση-
κώνει τον μέσο όρο και όχι 
να τον ρίχνει και βάλε μπρο-
στά τον προγραμματισμό για 
τον Δήμο Αρταίων του νέου 
έτους...
Είναι η ευκαιρία σου, αν δεν 
θέλεις να καταχωριστείς ως 
το σίκουελ της δημοτικής αρ-
χής Τσιρογιάννη!

Αγωνία...
Μάθαμε ότι, ένα χρόνο 
μετά,  έκαναν αιτήσεις για 
την θέση του ειδικού συ-
νεργάτη - δημοσιογράφου 
του Δήμου Αρταίων και 
η Μαρία Παπαθεοδώρου, 
αλλά και η Ελεάνα Στογιάν-
νου, πρώην συνεργάτιδα 
του Χρήστου Τσιρογιάννη, 
με μεγάλη εμπειρία στα θέ-
ματα γραφείου Τύπου του 
Δήμου Αρταίων. Εννοείται 
βέβαια ότι αίτηση έκανε 
και η Ζωή Μπαρτζώκα... 
Έχουμε αγωνία ποια θα 
επιλέξει ο Δήμαρχος.
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Δεδομένη η στή-
ριξη του Δήμου 
Αρταίων για 
την παραμονή 
του στρατοπέ-
δου ΒΕΡΣΗ στην 
Άρτα

Το Δημοτικό Συμ-
βούλιο Δήμου Αρ-
ταίων, κατά την 
τελευταία του συ-

νεδρίαση, την Τετάρτη 27 
Νοεμβρίου 2024, εξέφρασε 
τη στήριξή του στην πα-
ραμονή του στρατοπέδου 
ΒΕΡΣΗ στην πόλη. Παρά 
την απουσία επίσημης ενη-
μέρωσης για ενδεχόμενο 
κλείσιμο του στρατοπέδου, 
το  Δ.  Συμβούλιο αποφά-
σισε να λάβει προληπτι-
κά μέτρα και να στηρίξει 
εμπράκτως την εύρυθμη 

λειτουργία του, ώστε να 
πάψει να βρίσκεται σε κα-
τάσταση υπολειτουργίας.

Το στρατόπεδο ΒΕΡΣΗ απο-
τελεί αναπόσπαστο κομμάτι 
της τοπικής κοινωνίας και οι-
κονομίας, με σημαντικό ρόλο 
στην ιστορική και κοινωνική 
ταυτότητα της Άρτας. Η Δη-
μοτική Αρχή αναγνωρίζει την 
αναγκαιότητα της παρουσίας 
του και δεσμεύεται να κατα-
βάλει κάθε δυνατή προσπά-
θεια για τη διασφάλιση της 
βιωσιμότητάς του.

Χρ.Τσιρογιάννης:
«Να αυξηθούν οι στρατιωτικοί και οι 

φαντάροι, στο Στρατόπεδο της Άρτας»

Η ανάρτηση του 
e-amyna στο 
Χ.com για το 

στρατόπεδο...

Ως e-Amyna 
ο υ δ έ π ο τ ε 
έχουμε ανα-
δημοσιεύσει 

ή σχολιάσει ανακοινώ-
σεις «στρατιωτικών 
σωματείων» διότι θε-
ωρούμε εντελώς απα-
ράδεκτη οποιαδήπο-
τε συνδικαλιστική 
δραστηριότητα στις 
Ένοπλες Δυνάμεις. Σή-
μερα θα κάνουμε μια 
εξαίρεση. Ο λόγος δεν 
είναι άλλος από μια 
ανακοίνωση της απο-
καλούμενης «Ένωσης 
Στρατιωτικών Περιφε-
ρειακής Ενότητας Άρ-
τας» και τη συνάντηση 
μελών της με τοπικούς 
βουλευτές, μεταξύ των 
οποίων η Όλγα Γερο-
βασίλη του ΣΥΡΙΖΑ, η 
οποία έσπευσε να τοπο-
θετηθεί στο ζήτημα της 
επικείμενης αναστολής 
λειτουργίας του Στρα-
τοπέδου ΒΕΡΣΗ. 

Υπενθυμίζεται ότι τστο 
πλαίσιο της αναδιορ-

γάνωσης του Στρατού 
Ξηράς το 2013 αποφα-
σίστηκε η συνέχιση 
λειτουργίας μόνο 8+1 
Κέντρων Εκπαίδευσης 
Νεοσυλλέκτων, και συ-
γκεκριμένα των μεγά-
λης χωρητικότητας με 
τις πλέον σύγχρονες 
εγκαταστάσεις, αντί 
των 23 που βρισκόταν 
τότε σε λειτουργία διά-
σπαρτα σε όλη τη χώρα, 
με το ΓΕΣ να εξοικονομεί 
40.000.000 ευρώ ετησί-
ως από λειτουργικά κό-
στη. Τον Οκτώβριο του 
2013 απομακρύνθηκαν 
όλα τα είδη στρατωνι-
σμού από το Στρατόπε-
δο ΒΕΡΣΗ ωστόσο κα-
τόπιν πιέσεων τοπικών 
βουλευτών και λοιπών 
παραγόντων ουδέποτε 
έκλεισε οριστικά, δεν 
θα μπορούσε άλλωστε 
να μην υπάρχει ενεργό 
Στρατόπεδο στον τόπο 
καταγωγής του Πρωθυ-
πουργού Αλέξη Τσίπρα! 
Σήμερα στο Στρατόπε-
δο ΒΕΡΣΗ εδρεύει το 

584 Μηχανοποιημένο 
Τάγμα Πεζικού, το τέ-
ταρτο δηλαδή Τάγμα 
Πεζικού της 8ης Ταξιαρ-
χίας Πεζικού με έδρα τα 
Ιωάννινα.  

Αφήνουμε ασχολίαστη 
τη σκοπιμότητα ύπαρ-
ξης Τάγματος Πεζικού 
στην Άρτα και στεκόμα-
στε στα εξής 3 σημεία 
από την ανακοίνωση 
που εξέδωσε η αποκα-
λούμενη «Ένωση Στρα-
τιωτικών Περιφερεια-

κής Ενότητας Άρτας»: 

«β. Η μονάδα του 584 
Μ/Π ΤΠ στο πλαίσιο 
συνεργασίας των Ενό-
πλων Δυνάμεων με την 
πολιτική προστασία 
συμμετέχει με περίπολα 
δασοπροστασίας κατά 
την αντιπυρική περίο-
δο σε δύο Νομούς αυτού 
της Άρτας και της Πρέ-
βεζας με όριο την πόλη 
της Πάργας καθώς στον 
Ν. Πρεβέζης δεν υπάρ-
χει πλέον στρατιωτικό 

Κατά την τελευταία συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου Αρ-
ταίων, ο πρώην Δήμαρχος και Επικεφαλής της παράταξης «Αρτι-
νών Συνεργασία» Χρήστος Τσιρογιάννης, ζήτησε να συζητηθεί 
και να ληφθεί απόφαση για την παραμονή και ενδυνάμωση του 
Στρατοπέδου της Άρτας. Μάλιστα έκπληξη αποτέλεσε το γεγο-
νός ότι ο Δήμαρχος κ.Σιαφάκας, στην αρχή της συνεδρίασης του 

ΔΣ, δεν ενημέρωσε το Σώμα 
σχετικά με τα δημοσιεύματα 
περί κλεισίματος του Στρα-
τοπέδου της Άρτας και «δυ-
σκολεύτηκε» να λάβει την 
σχετική απόφαση του ΔΣ, 
για την παραμονή και ενδυ-
νάμωση του Στρατοπέδου 
της Άρτας.
Θυμίζουμε στον κ.Σιαφάκα, 
ότι η προηγούμενη δημοτι-
κή αρχή, όταν δημοσιεύματα 
ανέφεραν ότι το Υπουργείο 
Εθνικής Άμυνας, συζητούσε 
το κλείσιμο του Στρατοπέδου 

της πόλης μας, τότε με εισηγήσεις του Δημάρχου κ.Τσιρογιάννη 
λάβαμε τις αρ.222/2015, αρ.623/2017, αρ.103/2018 ομόφωνες 
Αποφάσεις του ΔΣ, για την παραμονή και ενδυνάμωση του Στρα-
τοπέδου Άρτας. Μάλιστα τις αποφάσεις αυτές τις αποστέλλαμε 
στον εκάστοτε Υπουργό Εθνικής Άμυνας, στους Βουλευτές του 
Νομού μας και στον Αντιπεριφερειάρχη,  ζητώντας και τις δικές 
τους ενέργειες, και στην συνέχεια πραγματοποιούσαμε επίσκε-
ψη και επίδοση της απόφασης του ΔΣ, στον Υπουργό Εθνικής 
Άμυνας, τεκμηριώνοντας την αναγκαιότητα της παραμονής και 
ενδυνάμωσης, αλλά και της σημασίας του Στρατοπέδου για την 
πόλη μας.
Πάγια θέση της παράταξης μας «Αρτινών Συνεργασία», είναι η 
παραμονή και η ενδυνάμωση του Στρατοπέδου μας, με αύξηση 
των μονίμων στρατιωτικών και των στρατιωτών που θα υπηρε-
τούν σε αυτό. Θέλουμε ένα στρατόπεδο αναβαθμισμένο που θα 
διαδραματίζει σημαντικό ρόλο στην τοπική μας οικονομία, ενώ 
παράλληλα δεν πρέπει να ξεχνάμε ότι στην τοποθεσία που βρί-
σκεται το Στρατόπεδο, προστατεύει και το περιαστικό δάσος στο 
Λόφο Περάνθης» ανέφερε, μεταξύ άλλων, στην εισήγησή του ο 
κ. Τσιρογιάννης.



CAFE COSY

Η νέα επιλογή στην πόλη 
για καφέ και ποτό

ΟΔΟΣ ΣΚΟΥΦΑ 69 - ΑΡΤΑ

Η Άρτα έχει το δικό της 
στέκι
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στοιχείο. Πέρα των πα-
ραπάνω τηρεί τμήμα 
άμεσης επέμβασης σε 
24ωρη βάση ετησίως 
σε περίπτωση φυσικών 
καταστροφών στην ευ-
ρύτερη περιοχή.

(...)

δ. Η διατήρηση του 
στρατοπέδου στον ευ-
ρύτερο Νομό ικανοποιεί 
τις απαιτήσεις κάλυψης 
πλήθους περιπτώσεων 
προσωπικού ειδικής 

μεταθετικότητας με σο-
βαρά νοσήματα, μονο-
γονεϊκές – πολύτεκνες 
οικογένειες καθώς και 
οικογένειες με μέλη – 
τέκνα ΑΜΕΑ σύμφωνα 
με την ευρύτερη πολιτι-
κή σχεδιασμού και υλο-
ποίησης μεταθέσεων 
του στρατού ξηράς.

ε. Στην ευρύτερη περιο-
χή του Νομού Αρταίων 
προκύπτουν απαιτή-
σεις λόγω ιστορικότη-
τας απόδοσης τιμών και 

μνήμης μεγάλου αριθ-
μού εορταστικών εκ-
δηλώσεων και τελετών 
καθόλη την διάρκεια 
του έτους ενδεικτικά 
αναφέρονται τα μαρτυ-
ρικά χωριά «Κομμένου» 
και «Καταρράκτη» κα-
θώς και περιοχές που 
διεξήχθησαν ιστορικές 
μάχες «Πέτα Άρτας» γε-
γονός που αναδεικνύ-
ει την αναγκαιότητα 
ύπαρξης στρατιωτικού 
στοιχείου. Η Φρουρά 
της Άρτας συμμετέχει 
λόγω εγγύτητας και 
σε τοπικές εκδηλώσεις 
του Ν. Πρέβεζας καθώς 
όπως προαναφέρθηκε 
δεν υπάρχει μετά την 
κατάργηση του στρατο-
πέδου «ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ 
Θ.» (πρώην κλιμάκιο 
καυσίμων) στρατιωτι-
κό στοιχείο».

Με άλλα λόγια, το Στρα-
τόπεδο ΒΕΡΣΗ στην 
Άρτα πρέπει να παρα-
μείνει ανοιχτό διότι 
εξυπηρετεί τα ΔΑΣΟ-
ΠΕΡΙΠΟΛΑ (ασχέτως αν 
όλοι οι «συνδικαλιστές» 
ζητούν την πλήρη απε-
μπλοκή των στελεχών 
από τέτοια πάρεργα), 
τις ΜΕΤΑΘΕΣΕΙΣ και τα 
ΠΑΝΗΓΥΡΙΑ.

Σε δήλωσή του, ο Δήμαρχος 
Αρταίων Χριστόφορος Σια-
φάκας, τόνισε:”Η παραμονή 
και η ουσιαστική ενίσχυση 
του στρατοπέδου ΒΕΡΣΗ δεν 
είναι απλώς ζήτημα στρατι-
ωτικής παρουσίας, αλλά και 
κοινωνικής ευθύνης. Αποτε-
λεί για εμάς προτεραιότητα 
να στηρίξουμε το στρατόπε-
δο, όχι μόνο για την αποτρο-
πή ενδεχόμενου κλεισίματος, 
αλλά και για τη διασφάλιση 
ότι θα συνεχίσει να λειτουρ-
γεί με πλήρη δυναμική. Στη-
ρίζουμε λοιπόν, την παραμο-
νή και την ενδυνάμωση του 
στρατοπέδου ΒΕΡΣΗ στην 
Άρτα”.

Τέλος, το Δημοτικό Συμβού-
λιο με πλειοψηφία έλαβε νέα 
απόφαση στήριξης για την 
παραμονή και την εύρυθμη 
λειτουργία του Στρατοπέδου 
ΒΕΡΣΗ με πλήρη δυναμική. 
Καλεί όλους τους εμπλεκό-
μενους φορείς, την Πολιτεία 
και τους πολίτες της Άρτας 
να συνταχθούν σ’ αυτήν την 
κοινή προσπάθεια, ώστε το 
στρατόπεδο ΒΕΡΣΗ να παρα-
μείνει ζωντανό και λειτουργι-
κό, συμβάλλοντας στην ανά-
πτυξη της περιοχής μας.

Η ΑΠΑΝΤΗΣΗ ΤΗΣ ΕΝΩΣΗΣ 
ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΩΝ ΑΡΤΑΣ ΣΤΟ e-Amyna
-Η Ένωση Στρατιωτικών Πε-
ριφερειακής Ενότητας Άρτας 
(Ε.Σ.ΠΕ.Ε.ΑΡΤ), εκφράζει την 
βαθιά απογοήτευσή της έπειτα 
από δημοσίευμα του e-Αmyna 
( h t t p s : / / x . c o m / e _ a m y n a /
status/1862107144708849885) 
που αναφέρει ότι το στρατόπεδο 
«ΒΕΡΣΗ» στην Άρτα παραμένει 
ανοιχτό διότι εξυπηρετεί πολιτικά 
συμφέροντα, «τα ΔΑΣΟΠΕΡΙ-
ΠΟΛΑ , τις ΜΕΤΑΘΕΣΕΙΣ και 
τα ΠΑΝΗΓΥΡΙΑ» με αφορμή 
ανακοίνωσή μας όσον αφορά την 
λειτουργία του στρατοπέδου της 
Άρτας.
-Κατόπιν των παραπάνω θα θέ-
λαμε να γνωστοποιήσουμε στους 
συντάκτες του e-Αmyna ότι τα 
δασοπερίπολα εκπέμπονται σύμ-
φωνα με την πολιτική συνεργα-
σίας των Ενόπλων Δυνάμεων με 
το Υπουργείο Κλιματικής Κρίσης 
και Πολιτικής Προστασίας στα 
πλαίσια της κοινωνικής προσφο-
ράς από όλες τις Μονάδες του 
ελλαδικού χώρου. Οι περιπολίες 
αυτές πραγματοποιούνται πέραν 
του ωραρίου αφορούν δηλαδή 
υπερωριακή εργασία με οχήματα 
χωρίς κλιματισμό και αερόσακων 
ασφαλείας παλαιότητας τριάντα 
και πλέον χρόνων με εκατοντά-

δες χιλιάδες χιλιόμετρα σε συν-
θήκες υψηλών θερμοκρασιών. Οι 
συνάδελφοι λόγω του επαγγελ-
ματισμού τους ανταπεξέρχονται 
στο δύσκολο αυτό έργο για όλη 
την διάρκεια της αντιπυρικής πε-
ριόδου παρά τις αντιξοότητες. Η 
Ένωση Στρατιωτικών Άρτας ώς 
όφειλε διότι είναι η φωνή των συ-
ναδέλφων ζήτησε με έγγραφό της 
τη συνδρομή της πολιτικής προ-
στασίας με τη διάθεση ειδικών 
επιβατικών  αυτοκινήτων τύπου 
pickup 4×4 τα οποία πληρούν 
όλες τις προδιαγραφές άνεσης 
και ασφάλειας για την εκτέλεση 
ενός 8ώρου περιπόλου δασο-
σπροστασίας στο προσωπικό των 
ενόπλων δυνάμεων η οποία δεν 
εισακούστηκε.
 -Η ευρύτερη πολιτική σχεδια-
σμού και υλοποίησης μεταθέσεων 
του στρατού ξηράς αφορά όλο το 
προσωπικό των ενόπλων δυνά-
μεων και αυτή πραγματοποιείται 
σε γεωγραφικά διαμερίσματα 
της Θράκης της Μακεδονίας της 
Ηπείρου της Θεσσαλίας της Στε-
ρεάς Ελλάδας και των Νήσων.
 Στην απόδοση τιμών και μνή-
μης με κατάθεση στεφάνου σε 
μνημείο πεσόντων κατά την δι-
άρκεια εκδηλώσεων και τελετών 

δεν αρμόζει ο χαρακτηρισμός του 
«ΠΑΝΗΓΥΡΙΟΥ».Θα έπρεπε οι 
συντάκτες του e-Αmyna  να γνω-
ρίζουν ότι στις συγκεκριμένες εκ-
δηλώσεις γίνεται ανάκρουση του 
Εθνικού Ύμνου και δεν παίζουν 
δημοτικά τραγούδια.
- Η Ένωση Στρατιωτικών Άρ-
τας θα ήθελε να αναφέρει ότι το 
δημοσίευμα του e-Αmyna όσον 
αφορά την ανακοίνωσή μας για 
την λειτουργία του στρατοπέδου 
«ΒΕΡΣΗ» παρέλειψε να αναφέρει 
το έργο αυτού λόγω σκοπιμότη-
τας και κίτρινης δημοσιογραφίας. 
Θα θέλαμε εδώ να γνωστοποι-
ήσουμε ότι το στρατόπεδο της 
Άρτας πέραν του έργου του ώς 
μηχανοποιημένη μονάδα που 
συμμετέχει σε όλες τις δραστη-
ριότητες του προιστάμενου σχη-
ματισμού είναι επιφορτισμένο 
και με την διενέργεια βασικής και 
προκεχωρημένης εκπαίδευσης 
νεοσυλλέκτων οπλιτών με αριθ-
μό των 2.000 ετησίως. Το 2023 
το 584 Μηχανοποιημένο Τάγμα 
Πεζικού βγήκε πρώτο στην Ήπει-
ρο λόγω του έργου του και της 
επιχειρησιακής ετοιμότητάς του 
πληρώντας συγκεκριμένα κριτή-
ρια έπειτα από επιθεώρησή του.
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Πολυπλόκαμη και 

δαιδαλώδης η Συ-

νεδρίαση του Δη-

μοτικού Συμβου-

λίου Αρταίων

Με αιχμές, διαξιφι-
σμούς και νομι-
κές προεκτάσεις 

η τακτική Συνεδρίαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου του 
Δήμου Αρταίων η οποία 
πραγματοποιήθηκε την 
Τετάρτη 27 Νοεμβρίου του 
2024  στις 6 το απόγευμα 
στην αίθουσα συνεδριά-
σεων του Δημοτικού Συμ-
βουλίου, ενώ τηρήθηκε και 

ενός λεπτού σιγή για τον 
θάνατο του Κώστα Αμβρά-
ζη παλιού Αυτόδιοικητικού 
και ικανού ποδοσφαιρι-
στή.
Μπορεί τα βλέμματα να ήταν 
στραμμένα στη συζήτηση 
όσον αφορά την «Διαβού-
λευσης πολιτών και φορέων 
για το Ειδικό Πολεοδομικό 
Σχέδιο Δ.Ε Αμβρακικού, όμως 
για ακόμη μία φορά τα προ 
ημερήσιας διάταξης θέματα 
ήρθαν για να «κλέψουν» τις 
εντυπώσεις.
Η παρουσία και οι προτάσεις 
εκπροσώπων  Στρατιωτι-
κών και Αποστράτων προ-
κειμένου να ενισχύσουν την 
αναγκαιότητα παραμονής 
στην Άρτα του Στρατοπέδου 
«Βερσή» παρουσιάζοντας και 
εναλλακτικές αναβάθμισης 
του ήρθαν  μετά από ερώτηση 
την οποία έθεσε ο Επικεφα-
λής της μείζονος μειοψηφίας 

Γράφει η 
ΧΡΙΣΤΙΝΑ 

ΜΠΙΖΑ

Αποχαιρετισμός στον Κώστα Αμβράζη, σε έναν σπουδαίο άνθρωπο, έναν αληθινό υπηρέτη 
της Άρτας

Ψήφισμα από τον Πρόεδρο 
του Δημοτικού Συμβουλίου 
Δήμου Αρταίων, Κωνσταντί-
νο Πατήλα.
Με την ανακοίνωση της 
απώλειας του Κώστα Αμ-
βράζη, η τοπική κοινωνία 
αποχαιρέτησε έναν άνθρω-
πο που αφιέρωσε τη ζωή του 
στην υπηρεσία του τόπου 
και των ανθρώπων του.

Το Δημοτικό Συμβούλιο Δή-
μου Αρταίων στη συνεδρί-
αση της Πέμπτης 27 Νοεμ-
βρίου 2024, δια στόματος 
του Προέδρου του, Κωνστα-
ντίνου Πατήλα, εξέφρασε με 
ψήφισμά του, τον ελάχιστο 
φόρο τιμής προς έναν άν-
θρωπο που άφησε ανεξίτη-
λο το αποτύπωμά του.

Αναφέρει ο κ. Πατήλας: «Με 

θλίψη πληροφορήθηκα το 
θάνατο του ξεχωριστού Αρ-
τινού Κώστα Αμβράζη. Ενός 
σπουδαίου ανθρώπου με με-
γάλη προσφορά στην πόλη 
μας.
Ο Κώστας Αμβράζης συνερ-
γάστηκε τόσο με τον αεί-
μνηστο Δήμαρχο Αρταίων 
Νίκο Σιμεντζή όσο και τον 
Κώστα Βάγια, αλλά και τον 
πρώην νομάρχη Άρτας κ. 

Λάμπρο Ρίζο με σκοπό την 
ανάπτυξη του τόπου μας.
Για περίπου 28 χρόνια μ 
εκλέγονταν ως Δημοτικός 
και Νομαρχιακός Σύμβου-
λος. Υπηρέτησε τον Α’ βαθμό 
Αυτοδιοίκησης από θέσεις 
ευθύνης ως Αντιδήμαρχος 
και Πρόεδρος Δημοτικού 
Συμβουλίου Δήμου Αρταίων.
Θα μείνει στη μνήμη όλων 
των Αρτινών για το πλούσιο 

έργο του και ως ένας από 
τους καλύτερους ποδοσφαι-
ριστές αλλά και διοικητι-
κούς παράγοντες της αγα-
πημένης του ομάδας, της 
ΑΝΑΓΕΝΝΗΣΗΣ ΑΡΤΑΣ.
Εκφράζουμε τα θερμά μας 
συλλυπητήρια στην οικογέ-
νειά του.
Προτείνω
-Να τηρηθεί ενός λεπτού 
σιγή στην παρούσα τακτική 

συνεδρίαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου
-Να εκφράσουμε προς την 
οικογένεια του εκλιπόντος 
τα ειλικρινή μας συλλυπη-
τήρια
-Να αναρτηθεί το παρόν ψή-
φισμα στην ιστοσελίδα του 
Δήμου Αρταίων και να δη-
μοσιευθεί στην τοπικό τύπο 
και στα ηλεκτρονικά μέσα 
της πόλης μας».

του Δημοτικού Συμβουλίου 
κ. Χρήστος Τσιρογιάννης και 
την θετική απόφαση για συ-
ζήτηση του συγκεκριμένου 
Θέματος από τα μέλη του Δη-
μοτικού Συμβουλίου.
Ο Δήμαρχος Αρταίων Χρι-
στόφορος Σιαφάκας ήταν 
υποστηρικτικός ως προς την 

αναγκαιότητα ύπαρξης του 
Στρατοπέδου «Βερσή» την 
Άρτα όμως αρνήθηκε να συ-
μπεριληφθούν στο ψήφισμα 
που θα εκδοθεί και  εναλλα-
κτικές προτάσεις οι οποίες 
ετέθησαν όπως πρότεινε και 
ο κ. Τσιρογιάννης και είχαν 
να κάνουν είτε με λειτουργία 

του ώς Μονάδα επιστράτευ-
σης, είτε ώς Οίκος ευγηρίας 
Αποστράτων καθώς και σε 
αναβάθμιση του σε Κέντρο 
Εκπαίδευσης Ηπείρου.
Το κλίμα διέθετε και στιγμές 
όξυνσης με τον κ. Σιαφάκα να 
τονίζει ότι δεν θα δεχθεί ξανά 
να συζητηθεί έκτακτο θέμα 

στο Δημοτικό Συμβούλιο  για 
το οποίο δεν θα έχει κατατε-
θεί σχετικό αίτημα 3 μέρες 
πριν τη συνεδρίαση είτε αυτό 
αφορά το Στρατοπεδο, είτε 
το Νοσοκομείο.
Αξίζει να σταθούμε όμως 
και στο Θέμα της Εμπορικής 
Έκθεσης της Άρτας η οποία 



07
ΑΠΟΨΗ:. ΤΕΤΑΡΤΗ 04 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2024 -ΑΡ.ΦΥΛΛΟΥ 189

ΡΕΠΟΡΤΑΖ

www.apopsi-press.gr

έχουν κάποιες περιοχές.
Ο Δήμαρχος Αρταίων Χριστό-
φορος Σιαφάκας χαρακτήρι-
σε σοβαρό το θέμα και έκρινε 
ότι «Θα πρέπει να ενεργοποι-
ηθούμε όλοι σαν περιοχή, σαν 
φορείς ώστε να μπορέσουμε 
να έχουμε το καλύτερο απο-
τέλεσμα». 
Αναφέρθηκε  στη μείωση του 
πληθυσμού στο 27% στην 
συγκεκριμένη γεωγραφική 
ενότητα Αμβρακικού γεγονός 
το οποίο καθιστά επιβεβλη-
μένη την ανάγκη για μεγά-
λες ανακατανομές ώστε να 
περιοριστεί η δημογραφική 
συρρίκνωση και να επιτραπεί 
η αύξηση του πληθυσμού για 
τα επόμενα 10-20 χρόνια.
«Αρκεί να βρούμε μέσω της 
συγκεκριμένης μελέτης  τον 
καλύτερο τρόπο και να δη-
μιουργήσουμε νέες θέσεις 
εργασίας, με προοπτικές και 
αξιοπρεπείς αμοιβές» υπο-
γράμμισε για να αναφερθεί 
μεταξύ άλλων και στην έλ-
λειψη τουριστικών υποδο-
μών που θα μπορούσαν να 
λειτουργήσουν βοηθητικά, 
συμπληρωματικά στην οικο-
νομία της περιοχής.
Στάθηκε στον ήπιο και εναλ-
λακτικό τουρισμό φυσιολα-
τρικό, αλιευτικό, καταδυ-
τικό, γαστριμαργικό  κλπ. 
ενώ αναφέρθηκε και στην 
κτηνοτροφία με παραγωγή 
γαλακτοκομικών προϊόντων, 
καθώς και στην αλιεία στη λι-
μνοθάλασσα του Αμβρακικού 
κόλπου όπου διατηρούνται 
όπως ανέφερε παραδοσιακές 
δομές ιχθυοτροφίας.
Στάθηκε επίσης ο Δήμαρχος 
Αρταίων στην ανάγκη υπο-
δομών προσβασιμότητας, 
στην ενίσχυση υποδομών 
κοινωνικής εξυπηρέτησης  με 
έμφαση  στην ενίσχυση  των 
δομών υγείας, Κέντρα Υγείας, 
Νοσοκομείο κλπ.
Η προαναφερόμενη δέσμη 
μέτρων, αποτελεί μεταξύ 
άλλων, την προϋπόθεση για 
έγκριση από το Δημοτικό 
Συμβούλιο για το Ειδικό Πο-
λεοδομικό παραλιακού μετώ-
που. 
Ο Δήμαρχος Αρταίων έκανε 
γνωστό ότι θα συγκεντρω-
θούν όλα τα σχόλια και οι πα-
ρατηρήσεις από όλους τους 
φορείς και θα σταλούν ώστε 
να ληφθούν   υπόψην προκει-
μένου  να αναδιαμορφωθεί 
το κοινό Πολεοδομικό Δ.Ε.  
Αμβρακικού.
Ο επικεφαλής της μείζονος 
μειοψηφίας του Δημοτικού 
Συμβουλίου κ. Χ. Τσιρογιάν-
νης επέμεινε μεταξύ άλλων  
στην  ανάγκη επί τόπου ενη-
μέρωσης την επόμενη φορά 
και στην Άρτα, για ένα τόσο 
σημαντικό θέμα. 
Ο Πρόεδρος του Δημοτικού 
Συμβουλίου κ. Κωστας Πα-
τήλας καταλήγοντας ανα-
φερόμενος στους μελετητές 
ανέφερε: «Υλοποιήστε την 
πρόταση του κ Τσιρογιάν-
νη αλλά και πρόταση  όλων 
μας».

Με απόφαση που ελήφθη κατά τη 
χθεσινή συνεδρίαση –Tετάρτη 27 
Νοεμβρίου 2024 – του Δημοτικού 

Συμβουλίου Δήμου Αρταίων αποφασίστη-
κε ομόφωνα η διατήρηση των δημοτικών 
τελών στα ίδια επίπεδα για το έτος 2025 
και η μείωση αυτών σε ευάλωτες κοινω-
νικές ομάδες. Η απόφαση αυτή αποτελεί 
μια σημαντική πρωτοβουλία της Δημοτι-
κής Αρχής, που θέτει στο επίκεντρο την 
προστασία των πολιτών από πρόσθετες 
οικονομικές επιβαρύνσεις, ιδιαίτερα σε 
μια περίοδο με αυξημένες προκλήσεις για 
τα νοικοκυριά.

Αξίζει να σημειωθεί ότι η Άρτα συγκατα-
λέγεται στις πόλεις της Ελλάδας με τα χα-
μηλότερα δημοτικά τέλη και οι οποίες κα-
ταφέρνουν να τα διατηρήσουν σταθερά, 
αποφεύγοντας αυξήσεις που επιβαρύνουν 
τους δημότες. Η απόφαση αυτή είναι κα-
θαρά πολιτική, μιας και τυχόν αποκλίσεις 
στα ανταποδοτικά τέλη που προέρχονται 
κυρίως από την υπερβολική επιβάρυνση 
στη διαχείριση απορριμμάτων καθώς και 
από την παρακράτηση του τέλους ταφής, 
θα καλυφθούν από λοιπά έσοδα όπως μας 
επιτρέπει η νομοθεσία και για το 2025. 
Στόχος της Δημοτικής αρχής είναι η ευαι-
σθητοποίηση των δημοτών, για ορθότερη 
ανακύκλωση, η ενημέρωσή τους για το 
κόστος διαχείρισης όλων των απορριμμά-
των (ογκώδη, κλαδέματα, στρώματα κ.ά.) 
και η τελική επιβολή των βαρών ανάλογα 
και δίκαια σε ολόκληρο το Δήμο Αρταίων

Θα πρέπει επιπροσθέτως να επισημανθεί 
ότι στο επίκεντρο των προσπαθειών του 
Δήμου βρίσκεται η βούληση τού να εφαρ-
μόσει κοινωνική πολιτική και να αποδεί-
ξει εμπράκτως τη μέριμνά του, για τις ευ-
παθείς κοινωνικές ομάδες που πλήττονται 
στις σημερινές οικονομικές συνθήκες. 
Έτσι εξακολουθεί να ισχύει για το 2025 

μείωση στα δημοτικά τέλη κατά 50% τα 
άτομα με αναπηρία 80% κατά 80% για 
τους άπορους μόνιμους κατοίκους Δήμου 
Αρταίων, κατά 30% για μονογονεϊκές 
οικογένειες, κατά 30% για τρίτεκνες οι-
κογένειες, κατά 30% πολύτεκνες οικογέ-
νειες, κατά 30% για δικαιούχους του Κοι-
νωνικού Εισοδήματος Αλληλεγγύης και 
κατά 100% για οικογένειες όπου και οι 
δύο σύζυγοι είναι άνεργοι και εγγεγραμ-
μένοι στο μητρώο ανέργων με μηδενικό 
πραγματικό εισόδημα
-Απαλλαγή των δημοτικών τελών στα κα-
ταστήματα (εμπορικά) που επιβαρύνο-
νται με τις εργασίες του open Mall και μεί-
ωση 70% για τον κοινόχρηστο του 2025
-Απαλλαγή των δημοτικών τελών για τους 
νέους έως 30 ετών που θα δραστηριοποιη-
θούν στον τουριστικό τομέα.

Ο Δήμαρχος Αρταίων Χριστόφορος Σιαφά-
κας, δήλωσε σχετικά: “Η απόφαση αυτή 
αποτελεί δέσμευση της Δημοτικής Αρχής 
να βρίσκεται στο πλευρό των πολιτών, 
διατηρώντας σταθερές τις επιβαρύνσεις 
που αφορούν στην καθημερινότητά τους. 
Είμαστε περήφανοι που η Άρτα παραμένει 
μία από τις ελάχιστες πόλεις της χώρας 
που δεν προχώρησαν σε αυξήσεις δημοτι-
κών τελών, στηρίζοντας έμπρακτα τους 
δημότες.
Καλούμε όλους τους συνδημότες μας να 
βοηθήσουν εμπράκτως στην όσο το δυ-
νατόν καλύτερη και οικονομικότερη δια-
χείριση των απορριμμάτων ώστε να μην 
επιβαρυνθούμε με υπερβολικές αυξήσεις 
την επόμενη χρονιά».

Η Δημοτική Αρχή δεσμεύεται να συνεχίσει 
τις προσπάθειες για τη βελτίωση της ποι-
ότητας ζωής των πολιτών, διατηρώντας 
παράλληλα την οικονομική βιωσιμότητα 
του Δήμου.

Δημοτικά Τέλη για το 2025: 
Μέτρα Ελάφρυνσης και 

Στήριξης

κατά κοινή ομολογία υπήρξε 
αξιόλογη φέτος και για την 
οποία αντιλάγησαν και κο-
λακευτικά λόγια εκατέρωθεν. 
Τώρα κάποιους μήνες μετά 
η επιστολή του επίδοξου δι-
εκδικητή εργασιών Γ. Μπα-
σέκη ήρθε για να προκαλέσει 
εντάσεις και ερωτηματικά με 
τον αρμόδιο Αντιδήμαρχο κ. 
Κέφη να εκτοξεύει βολές για 
δόση αρκετής σκοπιμότητας 
η οποία προέρχεται όπως 
είπε από την προηγούμενη 
δημοτική αρχή για να κάνει 
γνωστό ότι ήδη έχουν κατα-
τεθεί και μηνύσεις.
Απαντώντας σε ερώτηση 
προερχόμενη από το Δημοτι-
κό Σύμβουλο κ. Σ. Χριστούλη 
αναφορικά με τις γεφυρώ-
σεις ο Δήμαρχος Αρταίων κ. 
Χ. Σιαφάκας τόνισε «Όσον 
αφορά την διπλή γεφύρωση 
άμεσα θα έχουμε θετικές εξε-
λίξεις για την Άρτα».
Αναβολή του θέματος για 
ενημέρωση- συζήτησης όσον 
αφορά την «Διαβούλευση 
πολιτών και φορέων για το 
Ειδικό Πολεοδομικό Σχέδιο 

Δ.Ε Αμβρακικού ζητήθηκε 
από τον Πρόεδρο του Επιμε-
λητηρίου Άρτας Γιάννης Γκο-
λομάζο και τον Πρόεδρο του 
Εμπορικού Συλλόγου κ. Δ. 
Χουλιάρα αφού οι επικείμε-
νες εκλογές του Επιμελητηρί-
ου στις οποίο είναι και οι δύο 
υποψήφιοι δεν επιτρέπουν 
την απαραίτητη αναλυτική 
εξέτασή του.
Στο ίδιο μήκος κύματος τά-
χθηκε και η επικεφαλής της 
ελάσσονος αντιπολίτευσης 
κ. Βάσω Αμπελογιάννη ως 
προς την αναβολή για μεγα-
λύτερη και ποιο εμπεριστα-
τωμένη μελέτη του θέματος 
για να μην βρεθεί ο Δήμος 
όπως ανέφερε εμπρός σε εξε-
λίξεις ανάλογες με αυτές του 
Open Mall απαντώντας στον 
Δήμαρχο Αρταίων ο οποίος 
επέμεινε στη συζήτηση αφού 
τα χρονοδιαγράμματα είναι 
αυστηρά.
Προηγήθηκαν εκτενείς πα-
ρουσιάσεις, μέσω τηλεδιά-
σκεψης  από χάρτες σχεδια-
γράμματα, από ζώνες και από 
χαρακτηριστικά τα όποια θα 

Ο Δήμαρχος Αρταίων έκανε γνωστό 
ότι θα συγκεντρωθούν όλα τα σχό-
λια και οι παρατηρήσεις από όλους 
τους φορείς και θα σταλούν ώστε να 
ληφθούν   υπόψην προκειμένου  να 
αναδιαμορφωθεί το κοινό Πολεοδο-
μικό Δ.Ε.  Αμβρακικού.
Ο επικεφαλής της μείζονος μειοψη-
φίας του Δημοτικού Συμβουλίου κ. 
Χ. Τσιρογιάννης επέμεινε μεταξύ άλ-
λων  στην  ανάγκη επί τόπου ενημέ-
ρωσης την επόμενη φορά και στην 
Άρτα, για ένα τόσο σημαντικό θέμα. 

Μείωση στις ευαίσθητες κοινωνικές 
ομάδες. Απαλλαγή για Εμπόρους και 

Νέους Επιχειρηματίες.



ΔΙΑΦΟΡΕΤΙΚΟΙ ΚΟΣΜΟΙ Απ’ το καταμεσήμερο στο χάραμα...ΔΙΑΦΟΡΕΤΙΚΟΙ ΚΟΣΜΟΙ Απ’ το καταμεσήμερο στο χάραμα...

Κι εκεί που μας χρώσταγαν 
μας ζητάνε και το βόδι…

δεν φτάνει που δεν απολογή-
θηκαν ποτέ, δεν φτάνει που 
αρνήθηκαν την αφύπνιση 
απ’την ήττα για να μην χά-
σουν τα οφίτσιά τους, δεν 
φτάνει που οργάνωσαν και 
εκτέλεσαν το πιό βρώμικο 
πραξικόπημα σε βάρος της 
πλειοψηφείας του κόμμα-
τος, δεν φτάνει που μας κλεί-
δωσαν έξω από το «μπουζου-
ξίδικο» με τους φουσκωτούς 
και τα συνθηματικά τύπου 
«Δράμαλη»…και «Τσιριγώ-
τη»..

Τώρα απαιτούν και την 
παρελθοντική μας ψήφο, 
με έδρες που δεν τους ανή-
κουν…
Προσοχή δεν καθόμαστε στα 
σχέδιά τους, να το καταλά-
βουν καλά! 

Είναι εντολή του Δημοκρα-
τικού κόσμου του λαού μας, 
είναι απαίτηση και η τιμή 
του μαζί!
Κρίμα γι αυτούς που φοβού-
μενοι την σκιά τους ή ισορ-
ροπώντας με την ντροπή, 
τούς δίνουν άλλοθι ακόμη…
κοιτάμε μπροστά, μονόδρο-
μος με το «Δημοκρατικό Κί-
νημα»!!!

Υ.Γ. ηλίου φαεινότερον… 
Ο ΣΥΡΙΖΑ μετά το πραξικόπη-
μα είναι άλλο κόμμα και στο 
όνομά του δεν μπορούν να 
απαιτούν τίποτε, εκτός από 
την αμετροέπειά τους που 
στήριξαν για καιρό πάνω σε 
όλους μας… βεβαίως κυρίως, 
και με την δική μας ευθύνη 
της υπομονής!!

Ταπραντζή Τζένη
ΚΙΝΗΜΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ ΑΡ-
ΤΑΣ

Γράφει η Τζένη Ταπραντζή* Δεν πάει πολύς 
καιρός που 
είχα βρεθεί με 

παρέα στο κέντρο 
της Αθήνας. Ανάμε-
σα στην παρέα ήταν 
και ένας τύπος, συγ-
γραφέας στο επάγ-
γελμα, που πρώτη 
φορά έβλεπα αλλά 
κάποιες λίγες φορές 
είχα ακούσει για αυ-
τόν σκόρπια πράγ-
ματα.

Εκεί λοιπόν στη φιλότεχνη 
παρέα, που μιλούσαν για λο-
γοτεχνία, φωτογραφία και 
άλλες τέχνες που δεν κατέχω, 
που μου άρεσε βεβαίως να 
ακούω και να μαθαίνω -ως 
αγρότης που είμαι και από 
φύση περίεργος - πετάει ο 
περί ου ο λόγος συγγραφέας 
την ατάκα της ημέρας γιομά-
τος καμάρι: ποτέ στη ζωή μου 
μέχρι σήμερα δεν έχω σηκω-
θεί πριν από τις δώδεκα το 
μεσημέρι!
Τον «έκοψα» καλά για πρώ-
τη φορά, όπως «κόβουν» τα 
άγρια στο δάσος, και συνέχι-
σα να τον ακούω μαζί με την 
υπόλοιπη παρέα. Τον ρώτησε 
κάποια νεαρά, που όπως έμα-
θα αργότερα ήταν η «καλή» 
του, «καλά, και στο στρατό 
πώς σηκωνόσουν;»
Απλά, δεν σηκωνόταν. Είχε 
πάρει απολυτήριο πρώιμο, 
όπως τόσοι και τόσοι. Την 
απάντηση την ήξερα πριν την 
ακούσω από τα χείλη του.
Κάποια στιγμή σηκώθηκα να 
φύγω, «με συγχωρείτε» τους 
είπα «αύριο όμως ξυπνάω 
πολύ πρωί διότι πάω στο χω-
ριό για κυνήγι». «Είσαι κυνη-
γός;». Με ρώτησε ξαφνιασμέ-
νος ο συγγραφέας. « Ναι, και 
πρέπει να φύγω», «Κι εγώ εί-
μαι οικολόγος» μου πέταξε με 
ύφος φανερά εκνευρισμένος 
ο τύπος, «Το ξέρω» απάντησα 
στο «λογοτέχνη» κι έφυγα.
Ήταν από τα τελευταία κυνή-

για της περιόδου και η θερ-
μοκρασία έπεφτε όσο πλη-
σίαζα στο χωριό. Αξημέρωτα 
έφτασα σπίτι, άνοιξα το νερό 
και τα φώτα και άναψα για 
λίγο τη θέρμανση. Ίσαμε να 
αλλάξω ρούχα, να φτιάξω τα 
εφόδιά μου το τσάι μου στο 
θερμός, δύο σοκολάτες, λίγες 
σταφίδες.
Βγήκα έξω και ο παγωμένος 
βοριάς έκανε αισθητή την 
παρουσία του, το θερμόμετρο 
στο αυτοκίνητο όταν ξεκίνη-
σα για να πάω στην ομάδα 
μου έδειχνε -5. Μια χαρά, σκέ-
φτηκα. Τα χιόνια στο χωριό 
ήσαν λίγα, σαν πασπάλα. Στα 
ψηλότερα πρέπει να είχε καλό 
χιόνι.
Κατά τις 6 έφτασα στο «λεύ-
κο», που βρίσκεται σε μικρό 
διάσελο με βοριά και νοτιά 
αντάμα. Το θερμόμετρο ανέ-
βηκε και άλλο, με -8 σταμά-

τησα και κατέβηκα. Τα παι-
διά ήσαν εκεί, γύρω από την 
καλή φωτιά. Οι μυρωδιές που 
μου ήλθαν από την παγωνιά, 
τα καμένα ξύλα, ο καφές στη 
θράκα, ήταν στην ουσία τα 
πράγματα που με έκαναν να 
βρεθώ αχάραγα ακόμα με φί-
λους στο βουνό. Και αυτοί σαν 
κι εμένα, κυνηγοί και λάτρεις 
της φύσης. Πρόσωπα γελαστά 
που η παγωνιά έσπαζε από τη 
ζεστασιά τους, πειράγματα 
λίγο πριν από την «παγάνα», 
πρόσωπα γεμάτα φως και 
ας ήταν ακόμα νύκτα. Ο νους 
μου για λίγο έτρεξε στο συγ-
γραφέα της χθεσινής βραδιάς. 
Διαφορετικοί κόσμοι, σκέ-
φτηκα.
Ένιωσα τυχερός που ζούσα 
το παγωμένο πρωινό έξω 
στην αγριάδα της φύσης. Θα 
ήμουν δυστυχής, φαντάζομαι, 
αν ήμουν κι εγώ συγγραφέας. 

Αυτός όμως ήταν ευτυχής που 
έβλεπε την πόλη κάθε κατα-
μεσήμερο και μάλλον θεωρού-
σε δυστυχή εμένα που ήμουν 
κυνηγός.
Διαφορετικοί κόσμοι; Ίσως. 
Όπως όμως και να΄ χουν τα 
πράγματα και τώρα που δεν 
υπάρχει κυνήγι, από μεθαύριο 
την παρασκευή, στο χωριό θα 
βρίσκομαι. Και Σάββατο με το 
χάραμα θα τραβήξω για τα 
ψηλότερα ή και τα χαμηλότε-
ρα. Το που δεν έχει και τόση 
σημασία, αν βρεθώ δηλαδή σε 
κάποια βουνοκορφή ή στην 
όχθη του ποταμού. Σημασία 
έχουν οι μυρωδιές και οι ήχοι, 
η αρμονία, ακόμα και οι πρωι-
νές υγρασίες.
«Πήγαινε να δεις ένα ακρω-
τήρι, ένα βουνό, μια θάλασ-
σα κι ένα ποτάμι και τα εί-
δες όλα !»
     (Σωκράτης)

ΙΧΝΗΛΑΤΩΝΤΑΣ...θέσεις για το ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝ, την 
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Ο Σύλλογος Εθελοντών 
Αιμοδοτών Ν. Άρτας 
ενώνει τη φωνή του 

μαζί με τους ιδιοκτήτες κα-
φετεριών της πόλης μας και 
πραγματοποιούν κοινή δρά-
ση για τη δωρεά μυελού των 
οστών. 
Είναι γνωστό ότι χιλιάδες συ-
νάνθρωποί μας, ανάμεσα τους 
και μικρά παιδιά, διαγιγνώσκο-
νται κάθε χρόνο από απειλητι-
κά για τη ζωή τους νοσήματα 
όπως λευχαιμίες, λεμφώματα, 
κ.ά. Για κάποιους από αυτούς 
η μεταμόσχευση μυελού των 
οστών είναι «θεραπεία σωτη-
ρίας», η μοναδική τους δηλαδή 
ευκαιρία να θεραπευτούν. 
Κάνε ένα διάλειμμα για καφέ
Δώσε λίγο σάλιο και γίνε δότης 
μυελού των οστών!
Με αυτή την κοινή δράση, θέ-
λουμε να στείλουμε ένα μήνυ-
μα στην πόλη μας, να δείξουμε 
πόσο σημαντικός μπορεί να 
είναι ο ένας άνθρωπος για τη 
ζωή του άλλου. Για τον μήνα 
Δεκέμβριο θα βρισκόμαστε 
στις παρακάτω καφετέριες της 
πόλης μας και θα ενημερώνου-
με τους νέους ηλικίας 18-40 

ετών για τη μοναδική ευκαιρία 
που τους δίνεται να εγγρα-
φούν στην εθνική και παγκό-
σμια δεξαμενή δοτών, απλά με 
λίγο σάλιο! 
Παρασκευή 6/12 11:00 – 
13:00   Es Co Bar
Σάββατο 7/12  
11:00 – 13:00  
Bruno Coffee Stores
Κυριακή 8/12  
11:00 – 13:00  
En Arti
Παρασκευή 13/12 11:00 – 
13:00  M i k e l 
(Σκουφά 175)
Σάββατο 14/12  
11:00 – 13:00  
Mikel Cantina (Ζάρρα 16)
Παρασκευή 20/12 11:00 – 
13:00  K a h l d i 
(Νικ. Σκουφά & Αγ. Σοφίας 2)
Σάββατο 21/12  
18:00 – 21:00  
Κομπότι* (κεντρική πλατεία) 
Κυριακή 22/12  
18:00 – 21:00  
Κομπότι* (κεντρική πλατεία) 

*σε συνεργασία με τον Πολιτι-
στικό Σύλλογο Κομποτίου 
Πληροφορίες για τη δωρεά μυ-

ελού των οστών 
Η διαδικασία δωρεάς μυελού 
των οστών δεν απαιτεί πλέον 
χειρουργείο, αλλά μπορεί να 
γίνει και μέσω συλλογής κυτ-
τάρων από το αίμα, ενώ για να 
εγγραφεί ως εθελοντής δότης 

κάποιος, το μόνο που χρειάζε-
ται είναι να είναι μεταξύ 18-40 
ετών και να δώσει δείγμα σά-
λιου. 
Κάθε χρόνο χιλιάδες άνθρωποι 
στον κόσμο διαγιγνώσκονται 
από καρκίνο του αίματος. Για 

πολλούς η μόνη ελπίδα ζωής 
είναι η μεταμόσχευση μυελού 
των οστών από έναν εθελοντή 
δότη με συμβατό ιστικό τύπο. 
Η εύρεση, όμως, δότη μυελού 
των οστών για έναν ασθενή εί-
ναι πολύ δύσκολη, δεδομένου 

ότι θα πρέπει τα δύο άτομα να 
είναι ιστοσυμβατά -κάτι εξαι-
ρετικά σπάνιο δεδομένης της 
μεγάλης ποικιλομορφίας των 
ιστικών τύπων στους πληθυ-
σμούς. Ανάμεσα σε αδέρφια, 
η πιθανότητα συμβατότητας 
είναι περίπου 3 στους 10. Η 
ζωή των υπόλοιπων 7 εξαρτά-
ται από εμάς που επιλέγουμε 
να γίνουμε δότες μυελού των 
οστών. Λίγοι από εμάς θα βρε-
θούν συμβατοί και θα είναι οι 
τυχεροί που θα δωρίσουν τα 
πολύτιμα κύτταρα ζωής.
Ο ιστικός τύπος είναι κληρο-
νομικός. Συνεπώς, η εθνική 
καταγωγή ενός ανθρώπου έχει 
σημασία. Οι ασθενείς έχουν 
μεγαλύτερες πιθανότητες να 
βρουν συμβατό μη συγγενή 
δότη ανάμεσα σε άτομα κοινής 
εθνικής καταγωγής.
Δυστυχώς, οι Έλληνες ασθε-
νείς αντιμετωπίζουν σοβαρές 
δυσκολίες στην εύρεση συμ-
βατών δοτών, καθώς η Ελλά-
δα μετρά μια εξαιρετικά μικρή 
δεξαμενή εθελοντών δοτών 
γιατί η χώρα μας διαθέτει ένα 
από τα χαμηλότερα ποσοστά 
δοτών ανά πληθυσμό.

Δράση για τον μυελό των οστών... στα καφέ!

ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΝΕΞΑΡΤΟΠΟΙΗΣΗ 
ΒΟΥΛΕΥΤΩΝ ΤΟΥ ΣΥΡΙΖΑ 



Μία πολύ ενδιαφέ-
ρουσα Έκθεση 
ζωγραφικής με 

φιλανθρωπικό χαρακτήρα 
με τίτλο «Γυναικείες Εδέμ» 
φιλοξενήθηκε στην πόλη 
της Άρτα και ειδικότερα 
στο Δημοτικό Κατάστημα 
(πρώην ΣΕΣ), Σκουφά 79 
από την Γιάννα Αυγέρη και 
την Χριστίνα Δρόσου.
Τα εγκαίνια έγιναν την Παρα-
σκευή στις 29 Νοεμβρίου και  
η έκθεση θα διαρκέσει έως 
και της 4 Δεκεμβρίου. Θα εί-
ναι ανοιχτή καθημερινά  από 
10:00-14:00 & 18:00-21:00.
Μέρος των εσόδων θα δια-
τεθεί στο σύλλογο Γονέων 
και Φίλων Παιδιών με ειδικές 
ανάγκες Άρτας, Κέντρο απο-
κατάστασης και ημερήσιας 
φροντίδας παιδιών με ανα-
πηρία “Αγία Θεοδώρα”.
Ο συντονισμός της έκθεσης 
έγινε από τη Γιάννα Αυγέρη 
και τη Χριστίνα Δρόσου  ενώ 
την Επιμέλεια είχε η Αλεξάν-
δρα Ανδριανού Αρχιτέκτων   
Τοπίου, Μουσειολογος MSc.
Η κ. Χριστίνα Δρόσου κατά 
τη διάρκεια της Έκθεσης δή-
λωσε: « Αυτή η έκθεση έγινε 
καθαρά για φιλανθρωπικό 
σκοπό. Μας φιλοξενεί ο Δή-
μος σε αυτό το υπέροχο κτή-
ριο. Στις 3 Δεκεμβρίου είναι η 
Παγκόσμια Ημέρα Αναπηρίας 
και γίνεται σε συνεργασία με 
τους ΑΜΕΑ. Ότι γίνει στην 
έκθεση θα δοθεί στη δομή και 
στο σύλλογο που κάνει μία 
καταπληκτική δουλειά.
Η έκθεση είναι ανοιχτή σε 
όλους ελεύθερα δεν έχει είσο-
δο. Είναι δίπλα στον Άγιο Δη-
μήτριο επί της Οδού Σκουφά. 
Τα έργα έχουν μία συμβολική 
τιμή γιατί πρέπει να δοθούν 
γι αυτό το σκοπό. Μπορούν 
όλοι να έρθουνε, όχι μόνο 
λόγω των ημερών αλλά είναι 
ένας επιπλέον λόγος να την 
επισκεφτούνε».
 
Η κ. Αλεξάνδρα Ανδριανού 
δήλωσε: « Είχα τη χαρά και 
την τιμή να κάνω την επι-
μέλεια της έκθεσης εδώ. Το 
θέμα μας είναι «Γυναικείες 
Εδέμ». Είναι ιδιαίτερο γιατί 
είμαστε τρείς γυναίκες εγώ η 
Χριστίνα, και η Γιάννα η Αυ-
γέρη. Είμαστε τρείς γυναίκες 
που το δημιουργήσαμε αυτό. 
Είναι πολύ σημαντικό πλέον 
η γυναίκα να βγαίνει και να 
διεκδικεί ότι θέλει στην κοι-
νωνία. Να έχει δύναμη, γνώ-
ση. Μας άρεσε πάρα πάρα 
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Έκθεση Ζωγραφικής  «Γυναικείες  Εδέμ»
στηρίζει συμπολίτες μας και 
συνανθρώπους μας οι οποί-
οι σε παλιότερες εποχές θα 
ήτανε στο περιθώριο αν ποτέ 
εμφανιζότανε και βγαίνανε. 
Θεωρούνταν «μιάσματα» της 
κοινωνίας, ενώ τώρα όπως 
λέει και το φυλλάδιο για την 
παγκόσμια ημέρα ατόμων με 
αναπηρία, στην κοινωνία δεν 
περισσεύει κανένας. Αυτοί 
οι άνθρωποι αυτά τα παιδιά 
έχουνε τα δικά τους ταλέντα, 
τις δικές τους ανάγκες και 
είναι πάρα πάρα πολύ θετι-
κό αυτό και όπως είπε και 
Αλεξάνδρα πρέπει να γίνει 
θεσμός. 
Να έρθουν και σχολεία να 
παρακολουθήσουν τέτοιες 
εκθέσεις γιατί καλλιεργώ-
ντας στα μικρά παιδιά  από 
πολύ πολύ μικρή ηλικία το αί-
σθημα της φιλανθρωπίας, το 
αίσθημα του συν ανήκειν, το 
αίσθημα του ότι είμαστε όλοι 
άνθρωποι και ότι όλοι έχου-
με ίσα δικαιώματα σ΄αυτό το 
θησαυρό που λέγεται ζωή. 
Μπορούμε να εκπαιδεύσου-
με υπεύθυνους πολίτες και 
παιδιά που καθώς θα μεγα-
λώνουνε και θα έρθει μία νέα 
γενιά η οποία μακάρι να είναι 
απαλλαγμένη από τα «δηλη-
τήρια» τα οποία ζήσαμε τα 
τελευταία δεκαπέντε χρόνια, 
να μπορεί να αναλάβει τις 
τύχες αυτού του τόπου εδώ 
πέρα και της χώρας γενικότε-
ρα για να πάμε κάπου μπρο-
στά.
Χάρηκα πάρα πολύ όταν μου 
είπαν για την έκθεση και 
ήρθα για να βοηθήσω και 

εγώ σε αυτό το κομμάτι με τις 
λίγες γνώσεις που έχω  σχετι-
κά με αυτόν τον τομέα ώστε 
με τη θετική μας ενέργεια να 
πάει όλο μπροστά και να γίνει 
κάτι καλό.
Εύχομαι σε όλους καλά Χρι-
στούγεννα, Καλές Γιορτές με 
υγεία και χαρά και ο Χρόνος  
που έρχεται να είναι πολύ 
πολύ καλύτερος από τον φε-
τινό».
Η  κ. Δρόσου έδωσε και αυτή 
τις δικές τις ευχές: «Εύχομαι 
σε όλους πάνω απ΄όλα υγεία. 
Καλή χρονιά να έχουμε με 
όλες τις δυσκολίες. 
Θέλω να πω ότι η ομορφιά 
υπάρχει γύρω μας, όσο δύ-
σκολα και να είναι τα πράγ-
ματα  εκείνο που πρέπει να 
κάνουμε  είναι να ψάχνουμε 
να τη βρούμε και μέσα μας 
και να την μεταδίδουμε και 
έξω».
Η κ. Ανδριανού με τη σειρά 
της έδωσε τις  δικές τις ευχές: 
« Να ευχηθώ και εγώ καλές 
γιορτές σε  όλο τον κόσμο 
στους πολίτες της Άρτας, ιδι-
αίτερα εδώ πέρα. Με έχουν 
αγκαλιάσει όλα αυτά τα χρό-
νια. Να έχουμε υγεία χαρά και 
όσες δυσκολίες συμβαίνουν 
στην καθημερινότητά μας να 
τις ξεπερνάμε και να πηγαί-
νουμε μπροστά». 

Απροστάτευτες οι προστατευόμενες περιοχές 
του Αμβρακικού: Πλωτά φωτοβολταϊκά και 

φαραωνικά έργα χωρίς σχεδιασμό
Ερώτηση προς τον 

Υπουργό Περιβάλλο-
ντος και Ενέργειας 

κατέθεσαν η Βουλευτής 
Άρτας και Δ’ Αντιπρόεδρος 
της Βουλής, Όλγα Γεροβα-
σίλη, ο Βουλευτής Αιτω-
λοακαρνανίας και Τομε-
άρχης Περιβάλλοντος & 
Ενέργειας, Μ. Ζαμπάρας 
και ο Βουλευτής Πρεβέζης 
και Τομεάρχης Προστασίας 
του Πολίτη, Κ. Μπάρκας, με 
θέμα την αδειοδότηση έρ-
γων Ανανεώσιμων Πηγών 
Ενέργειας (ΑΠΕ) στην προ-
στατευόμενη περιοχή του 
Αμβρακικού Κόλπου.
Η κυβέρνηση, έχοντας ήδη 
οδηγήσει σε υπερκορεσμό 
τις διαδικασίες αδειοδότησης 
και εγκατάστασης ΑΠΕ σε 
όλη την επικράτεια, αποφα-
σίζει να αγνοήσει κάθε έννοια 
περιβαλλοντικής ευαισθησί-
ας και να επιτρέψει την υλο-
ποίηση τέτοιων έργων ακόμα 
και στον Αμβρακικό Κόλπο.
Την ίδια στιγμή, τα χωροταξι-

κά και θαλάσσια χωροταξικά 
σχέδια παραμένουν ανολο-
κλήρωτα, γεγονός που ανα-
δεικνύει την πλήρη έλλειψη 
στρατηγικής και σοβαρού 
σχεδιασμού από την πλευρά 
του Υπουργείου Περιβάλλο-
ντος και Ενέργειας (ΥΠΕΝ). 
Αντί για μία ορθή, βιώσιμη 
και ισορροπημένη διαχεί-
ριση, επιλέγεται και πάλι η 
παράκαμψη της θεσμικής 
διαδικασίας και η προώθηση 
αδειοδοτήσεων με συνοπτι-
κές διαδικασίες, χωρίς επι-
στημονική τεκμηρίωση και 
χωρίς επαρκή διαβούλευση 
με τις τοπικές κοινωνίες και 
τους εμπλεκόμενους φορείς.
Ιδιαιτέρως ανησυχητικό εί-
ναι το γεγονός ότι το ΥΠΕΝ 
εντάσσει τον Αμβρακικό Κόλ-
πο, μία από τις πιο ευαίσθη-
τες περιοχές της χώρας, στον 
σχεδιασμό για πλωτά φωτο-
βολταϊκά πάρκα. Ο Αμβρακι-
κός, ενταγμένος στο δίκτυο 
Natura 2000 και προστα-
τευόμενος από τη συνθήκη 

RAMSAR, αποτελεί έναν από 
τους σημαντικότερους υγρο-
τόπους της Μεσογείου και 
κρίσιμο βιότοπο για τη δια-
τήρηση της βιοποικιλότητας.
Η εγκατάσταση πλωτών φω-
τοβολταϊκών σε αυτή την οι-
κολογικά πολύτιμη περιοχή 
απειλεί να προκαλέσει ανε-
πανόρθωτες ζημιές, σε μια 

περίοδο που δεν υπάρχουν 
επαρκείς και αξιόπιστες επι-
στημονικές μελέτες για τις 
επιπτώσεις τέτοιων έργων σε 
ευαίσθητα οικοσυστήματα. Ο 
Αμβρακικός φιλοξενεί ήδη 
σπάνια και προστατευόμενα 
είδη χλωρίδας και πανίδας, 
τα οποία κινδυνεύουν από 
την υλοποίηση τέτοιων έρ-

γων μεγάλης κλίμακας.
Η συνταγή της κυβέρνησης 
είναι πλέον γνωστή. Εμμονή 
στην υλοποίηση φαραωνι-
κών έργων, με αναδόχους 
τους ίδιους μεγάλους οικονο-
μικούς παίκτες, εγείρει σοβα-
ρά ερωτήματα. Η μονομερής 
αυτή πολιτική αγνοεί κανονι-
σμούς, παραβιάζει αρχές πε-
ριβαλλοντικής δικαιοσύνης 
και υπονομεύει την εμπιστο-
σύνη των πολιτών απέναντι 
στους θεσμούς.
Δηλώνουμε ξεκάθαρα πως 
δεν θα επιτρέψουμε τη συ-
νέχιση της περιβαλλοντικής 
υποβάθμισης και της αυθαι-
ρεσίας εις βάρος του φυσικού 
πλούτου της χώρας μας. Αντι-
θέτως, θα σταθούμε δίπλα 
στις τοπικές κοινωνίες, στους 
κοινωνικούς, περιβαλλο-
ντικούς και επιστημονικούς 
φορείς, υπερασπιζόμενοι τη 
βιώσιμη ανάπτυξη, το μέλλον 
του Αμβρακικού Κόλπου και 
της κοινωνίας.

πολύ αυτή η ιδέα. Όλοι οι 
πίνακες έχουν να κάνουν με 
το θέμα γυναίκες, γυναίκες 
πολλές φορές σε σχέση με το 
τοπίο, που το τοπίο αναδει-
κνύει τη γυναίκα και όχι το 
αντίθετο.
Μας άρεσε πάρα πού η συνερ-
γασία με το σύλλογο «Αγία 
Θεοδώρα». Μας αγκάλιασαν 
απ΄ την αρχή.
Είναι σημαντικό που θα δο-
θούν τα έσοδα σ΄ αυτό το 
σύλλογο που έχει προσφέρει 
πάρα πολλά στην Άρτα. Είναι 
χαρά μας επίσης που γίνεται 
υπό την αιγίδα του Δήμου 
Αρταίων που μας τίμησαν με 
την παρουσία τους και που 
πραγματικά μας διευκόλυναν 
πάρα πολύ να μπορέσουμε να 
δουλέψουμε εδώ πέρα.

Θέλω να πω ότι αυτή είναι η 
τρίτη χρονιά που μας κάνει 
ο Δήμος την Τιμή να μας δί-
νει το κατάστημα εδώ πέρα 
την αίθουσα και θέλω να πι-
στεύω να γίνει θεσμός».
Ο  κ. Δημήτρης Λαμπράκης 
Οθωμανολόγος Ιστορικός 
στο Ιόνιο Πανεπιστήμιο δή-
λωσε: «Με την αγαπητή συ-
νάδελφο και την πολύ καλή 
μου φίλη την Αλεξάνδρα την 
Αδριανού ήρθα και εγώ για 
να μπορέσω να βοηθήσω 
με την δική μου σειρά όπως 
μπορούσα στο στήσιμο της 
συγκεκριμένης Έκθεσης.
Είναι η πρώτη φορά που 
ήρθα στην πόλη σας και ήρθα 
γι αυτή την Έκθεση. 
Έχω μείνει έκπληκτος από  
κάποια πράγματα σε αυτή 

την πόλη όπως είναι καθαρι-
ότητά της τηρουμένων των 
αναλογιών και των δημοσίων 
έργων που γίνονται.
Η πόλη είναι πραγματικά  
σε τάξη είναι καθαρή. Μου 
έκανε πολύ μεγάλη εντύπω-
ση  όπως και το γεγονός ότι 
οι άνθρωποι είναι χαμογε-
λαστοί/ Σ΄ αυτόν τον τόσο 
δύσκολο καιρό που περνάμε 
που όλοι είναι κλεισμένοι στα 
προβλήματά τους, μου έκανε 
πολύ πολύ θετική εντύπωση.
Μου έκανε εντύπωση το γε-
γονός ότι μία τέτοια έκθεση 
γίνεται για φιλανθρωπικό 
σκοπό όπου ο Δήμος στηρί-
ζει την συγκεκριμένη δομή. 
Η δομή  ωφελείται από αυτό, 
θα ωφεληθεί όπως μπορεί  
και από την έκθεση ώστε να 

Γράφει η 
ΧΡΙΣΤΙΝΑ

ΜΠΙΖΑ
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ΓΙΑΝΝΗΣ 

ΓΚΟΛΟΜΑΖΟΣ:

Στόχος μας είναι 

ένα Επιμελητή-

ριο Ευρωπαϊκών 

Προδιαγραφών
Στις 8 και 9 Δεκέμβρη, 

Κυριακή και Δευτέρα 
αντίστοιχα, ψηφίζουμε για 
την ανάδειξη του νέου Δι-
οικητικού Συμβουλίου στο 
Επιμελητήριό μας.
  Η θητεία μας, παρότι εξε-
λίχθηκε μέσα σε συνθήκες 
βαθιάς οικονομικής, υγειο-
νομικής (πανδημία) και ενερ-
γειακής κρίσης, που έπληξε 
ιδιαίτερα τις επιχειρήσεις 
μας, υπήρξε επιτυχής στον 
εκσυγχρονισμό και στην ανα-
διάρθρωση του επιμελητη-
ρίου, καθώς και στο άνοιγμά 
του στην επιχειρηματική κοι-
νότητα και στην κοινωνία.
  Αν και είμαστε ένα μικρό 
Επιμελητήριο ( με ένα μόνι-
μο υπάλληλο), καταφέραμε 
και κάναμε μεγάλα βήματα. 
Προτεραιότητά μας ήταν η 
πληροφόρηση των επιχειρη-
ματιών με ενημερωτικές εκ-
δηλώσεις για χρηματοδοτικά 
προγράμματα ακόμη και σε 
απομακρυσμένους δήμους 
του νομού μας (Βουλγαρέλι) 
και καθημερινή συνεχή ενη-
μέρωση για όλα τα ζητήματα. 
Εντάχθηκαν 609 έργα προϋ-
πολογισμό 25 εκατομμύρια 
ευρώ και Δημόσια Δαπάνη 
13,38 εκατομμύρια. 
Συναντήσαμε  όλους τους 
φορείς του νομού μας για να 
συζητήσουμε και να βρούμε 
λύση για όλα τα θέματα που 
ήταν σε εκκρεμότητα. Υπο-
γράψαμε προγραμματική 
συμφωνία με το Πανεπιστή-
μιό μας για προγράμματα , 
αλλά και για να μπορέσει τα 
επιμελητήριο να χρηματοδο-
τήσει το φοιτητικό εισιτήριο 
των φοιτητών της πόλης μας. 
Συζητήσαμε με τους εξαγω-
γείς της περιοχής μας για τα 
προβλήματα που αντιμετω-
πίζουν έτσι ώστε να μπορέσει 
το επιμελητήριο να βοηθήσει 
με τους κατάλληλους χειρι-
σμούς στην επίλυσή τους.
 Έγιναν ακόμη ανοικτές εκδη-
λώσεις – συζητήσεις σχετικά 
με: 
- κανόνες λειτουργίας κατα-
στημάτων υγειονομικού εν-
διαφέροντος
- προβλήματα και προοπτικές 
ασφαλειών, φορολογικό, ερ-
γασιακά και χρηματοδότηση 
μικρομεσαίων επιχειρήσεων 
-  προγράμματα επαγγελματι-

κών σχολών μαθητείας ΟΑΕΔ
-  νέο γενικό κανονισμό προ-
στασίας προσωπικών δεδο-
μένων
-  σεμινάρια τεχνικών ασφα-
λείας, υγιεινής και ασφαλείας 
τροφίμων (ΕΦΕΤ)
-  ηλεκτρονικό επιχειρείν ( 
e-business)
-  ρύθμιση των χρεών των 
επιχειρήσεων, των αγροτών 
και των ελεύθερων επαγγελ-
ματιών
-  πολιτιστική διαδρομή Αρ-
χαίων Θεάτρων
-  δυνατότητα ασφάλισης και 
χρηματοδότησης εξαγωγι-
κών πιστώσεων
-  παραεμπόριο και τη μαύρη 
εργασία
-  την υγεία και ασφάλεια 
στην εργασία. Εμπειρίες και 
προοπτικές.
- την αποστολή ερωτηματο-
λογίου στα μέλη μας με σκο-
πό την έρευνα αγοράς για 
θέματα επιχειρηματικότητας
- την αξιοποίηση της τεχνη-
τής λίμνης Πουρναρίου
-τις Ψηφιακές επιχειρήσεις 
και το ηλεκτρονικό εμπόριο 
(e-shop), δίνοντας τη δυνα-
τότητα στις επιχειρήσεις να 
αποκτήσουν ΔΩΡΕΑΝ το δικό 
τους ράφι και να κάνουν τις 
πωλήσεις στην ιστοσελίδα 
του Επιμελητηρίου, που προ-
βάλλεται στην Πανελλήνια 
Ηλεκτρονική Αγορά Direct 
market.gr
-  το Σύνδεσμο Εξαγωγέων 
ΣΕΒΕ για την ιχνηλασιμότητα 
των τροφίμων
- τα προγράμματα που υλο-
ποίησε το επιμελητήριο
  Ένα από τα σημαντικά έργα 
του Επιμελητηρίου μας ήταν 
η πλήρης μετάβαση στη νέα 
ψηφιακή εποχή. Το <Ηλε-
κτρονικό Επιμελητήριο> με 
πλήρη ψηφιοποίηση και αυ-
τοματοποιημένες λειτουργίες 
, είναι γεγονός. Προχωρήσαμε 
στην  ενεργειακή αναβάθμι-
ση του Επιμελητηρίου, έτσι 
ώστε να μειώσουμε τα έξο-
δά του, αλλά να λειτουργή-
σει σαν προπομπός για την 
ενεργειακή αναβάθμιση των 
επιχειρήσεων. Υλοποιήσα-
με τέσσερα (4) διακρατικά 
προγράμματα INTEREC και 
τρία (3) προγράμματα ΕΣΠΑ, 
με την πεποίθηση στη νέα 
προγραμματική περίοδο να 

ενταχθούμε σε περισσότερα, 
αφού διαθέτουμε πλέον τη 
σχετική εμπειρία. Ήδη έχουν 
εγκριθεί στην α’ φάση της 
αξιολόγησης 6 διακρατικά 
προγράμματα INTEREC, συ-
νολικού προϋπολογισμού 1,2 

εκ. ευρώ για το Επιμελητήριο 
Άρτας και συνεχίζουμε.
  Διαθέτουμε στα μέλη μας σε 
συνεργασία με την ΚΕΕ ΔΩ-
ΡΕΑΝ τη άυλη ψηφιακή υπο-
γραφή, που είναι αναγνωρι-
σμένη σε όλα τα κράτη-μέλη 

της ΚΕΕ.
  Παραχωρούμε τις αίθουσες 
του επιμελητηρίου στους 
επαγγελματικούς συλλόγους, 
φορείς και ιδρύματα της 
περιοχής μας για την πραγ-
ματοποίηση ημερίδων και 

συνεδρίων. Συμμετέχουμε σε 
εκθέσεις τόσο στο εσωτερι-
κό, όσο και στο εξωτερικό, 
όπου είναι δυνατόν. Παρα-
χωρούμε δωρεάν θέσεις στις 
επιχειρήσεις μας στη ΔΕΘ και 
ενισχύουμε όσες επιχειρήσεις 

Φώτης Φώτης: Υπάρχουν 
νέα δεδομένα στο 

επιχειρείν σε σχέση 
με το παρελθόν

Πραγματοποιήθη-
κε η παρουσίαση 
του συνδυασμού 

Επιμελητηριακή Επα-
νεκκίνηση, στο Εκθεσι-
ακό Κέντρο << ΚΩΣΤΑΣ 
ΒΑΓΙΑΣ>>, στην αίθου-
σα Διώνη, όπου παρου-
σιάσαμε το πρόγραμμα, 
τις θέσεις και το όραμα 
του συνδυασμού κα-
θώς και η παρουσίαση 
των υποψηφίων για τις 
εκλογές που θα γίνουν 
στις 8-9 Δεκεμβρίου για 
το Επιμελητήριο Άρτας. 

Όπως ανέφερε ο επικεφαλής 
του συνδυασμού και υπο-
ψήφιος πρόεδρος του Επι-
μελητηρίου Άρτας κ. Φώτης 
Φώτης «Με γνώμονα την 
Ανάπτυξη, τη Συνεργασία και 
την Εξωστρέφεια αγωνιζόμα-
στε να χτίσουμε ένα Επιμελη-
τήριο που θα ανταποκρίνεται 
στις απαιτήσεις της νέας επο-
χής και θα στηρίζει τις επιχει-
ρήσεις σε κάθε τους βήμα.
Ευχαριστώ τους 55 υποψή-

φιους που συμμετέχουν στο 
ψηφοδέλτιο. Άνθρωποι κατα-
ξιωμένοι τόσο στο επιχειρείν 
όσο και στην κοινωνία της 
Άρτας, με φρέσκιες ιδέες και 

όρεξη για δουλειά».
Ο υποψήφιος πρόεδρος ανέ-
φερε στην «Α» ότι ο επιχει-
ρηματικός κόσμος της Άρτας 
καλείται να αντιμετωπίσει 

μια σειρά από προκλήσεις, 
αλλά και προσκλήσεις σε ένα 
περιβάλλον, το οποίο είναι 
διαφορετικό από τα προη-
γούμενα επτά (7) χρόνια... 
που ακολούθησαν από τις 
τελευταίες εκλογές στο Επι-
μελητήριο.
Είναι απαραίτητο να κάνου-
με την υπέρβασή μας και 
να αντιμετωπίσουμε τη νέα 
πραγματικότητα και τις αλ-
λαγές που έχουν συντελεστεί 
στον τομέα της οικονομίας, 
σε όλα τα επίπεδα. Μια σει-
ρά από εξελίξεις χτυπάνε το 
καμπανάκι στον επαγγελμα-
τία: ηλεκτρονικό εμπόριο, 
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επιθυμούν να συμμετέχουν 
σε άλλες εκθέσεις. Συμμετεί-
χαμε σε επιτροπές των Δή-
μων, της Περιφέρειας, στο 
Περιφερειακό Επιμελητηρι-
ακό Συμβούλιο, στις Γενικές 
Συνελεύσεις της Κεντρικής 

ποιούμε.
Τέλος θέλω να αναφερθώ 
στο Επιχειρηματικό Πάρκο. 
Με την ανάληψη της διοί-
κησης μας ξεκινήσαμε να 
υλοποιούμε την προγραμ-
ματική σύμβαση που είχε το 
Επιμελητήριο με την Περιφέ-
ρεια και το Δήμο Αρταίων. Η 
πρώτη μελέτη που έπρεπε να 
κάνει το Επιμελητήριο σχε-
τικά με το Επιχειρηματικό 
Πάρκο, ολοκληρώθηκε και 
παραδόθηκε τον Μάρτιο του 
2019. Δυστυχώς, παρά τις 
επανειλημμένες οχλήσεις μας 
δεν εισακουστήκαμε ώστε να 
προχωρήσουμε και στα υπό-
λοιπα έργα. 
Καταθέσαμε στην Περιφέ-
ρεια τον Μάρτιο του 2020 τις 
προτάσεις μας για την περαι-
τέρω υλοποίηση του έργου, 
η οποία μας παρέπεμψε στο 
δήμο. Δυστυχώς το επιμελη-
τήριο δεν διαθέτει ιδιόκτητο 
οικόπεδο για να μπορέσει να 
κατασκευάσει το Επιχειρη-
ματικό Πάρκο. Ελπίζω πως η 
νέα δημοτική αρχή θα προχω-
ρήσει με αποφασιστικότητα 
στην υλοποίηση του έργου. 
Τώρα είναι επιβεβλημένη η 
ανάγκη για την ολοκλήρωση 
του επιχειρηματικού πάρκου 
και για έναν ακόμη λόγο: το 
Ειδικό Πολεοδομικό Σχέδιο, 
που συζητήθηκε στο τελευ-
ταίο Δημοτικό Συμβούλιο και 
αφορά την ανάπτυξη της πε-
ριοχής μας.
  Βρισκόμαστε μπροστά σε 
νέες προκλήσεις. Η τεχνητή 
νοημοσύνη θα αλλάξει πολλά 
πράγματα γιαυτό και πρέπει 
να ετοιμαστούμε ώστε να 
ανταπεξέλθουμε στις αλλα-
γές.  
  Στόχος μας είναι ένα Επιμε-
λητήριο ευρωπαϊκών προδι-
αγραφών που με σύγχρονες 
μεθόδους θα αναβαθμίσει 
την επιχειρηματικότητα στην 
περιοχή μας. Γνωρίζουμε ότι 
το στοίχημα είναι μεγάλο.
Έχοντας ως παρακαταθήκη, 
την εμπειρία μας και το πλού-
σιο έργο που υλοποιήσαμε, 
συνεχίζουμε  με άξιους συνερ-
γάτες, ενώνοντας θέληση και 
δυνάμεις έτσι ώστε να κάνου-
με τα σχέδιά μας πράξεις.
Με άξιους και ικανούς επιχει-
ρηματίες που έχουν ακριβώς 
τα ίδια προβλήματα με τα 
δικά μας, ζουν την ίδια τοπι-
κή καθημερινότητα και έχουν 
ίδιες ελπίδες για ένα καλύτε-
ρο επιχειρηματικό μέλλον.
Έχοντας πλήρη επίγνωση 
των αυξημένων υποχρεώ-
σεων και την εμπειρία των 
ευθυνών, θα είναι ιδιαίτερη 
τιμή να δώσετε την ευρεία 
αποδοχή και στήριξή σας, για 
να συνεχίσουμε την προσπά-
θεια που έχουμε ήδη ξεκινή-
σει και υλοποιούμε μαζί.
*Γιάννης Γκολομάζος
Πρόεδρος Επιμελητηρίου 
Άρτας  
Επικεφαλής του συνδυα-
σμού 
ΕΠΙΧΕΙΡΟΥΜΕ ΜΑΖΙ

Δ. ΧΟΥΛΙΑΡΑΣ: Οι θέσεις της 
ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΑΚΗΣ ΑΛΛΑΓΗΣ

Μαζί με τους συναδέλφους διαμορ-
φώσαμε το πρόγραμμα της Επι-
μελητηριακής Αλλαγής, ώστε να 

ανταπεξέλθουμε αποτελεσματικά στις 
ανάγκες της εποχής για την επόμενη 
4ετία και προκειμένου η θητεία της νέας 
Διοίκησης του Επιμελητηρίου Άρτας να 
γίνει αναπτυξιακό εφαλτήριο, τόσο για το 
φορέα, όσο και για τα μέλη του. 
    Η μεγάλη εμπειρία και η πολύχρονη 
συμμετοχή του επικεφαλής της παράτα-
ξής μας Δημήτρη Χουλιάρα σε διάφορους 
ρόλους ευθύνης (μέλος του ΔΣ του Εμπο-
ρικού Συλλόγου επί σειρά ετών και Πρόε-
δρός του από το 2011 έως σήμερα, Αντι-
πρόεδρος της Ομοσπονδίας Εμπορικών 
Συλλόγων Βορειοδυτικής Ελλάδας – Ιονί-
ων Νήσων, Αντιπρόσωπος στην Ελληνική 
Συνομοσπονδία Εμπορίου & Επιχειρημα-
τικότητας, για μια 15ετία μέλος του Δ.Σ. 
του Επιμελητηρίου Άρτας, το οποίο υπηρέ-
τησε και από τη θέση του Αντιπροέδρου) 
εξασφαλίζει, αφενός τη συγκρότηση ενός 
πλήρους, αντιπροσωπευτικού και ισχυρού 
ψηφοδελτίου, αφετέρου τη συνδιαμόρ-
φωση ενός υλοποιήσιμου προγράμματος 
με αναπτυξιακά χαρακτηριστικά, και 
-ακόλουθα- την αποτελεσματική, συνθε-
τική και χρήσιμη για τους επαγγελματίες 
της περιοχής μας, διοίκηση του Επιμελη-
τηρίου Άρτας από την παράταξή μας για 
τα επόμενα 4 χρόνια. 
     Ο συνδυασμός μας αποτελείται από 
νέους ανθρώπους, ενεργά στελέχη της 
κοινωνίας, με άποψη, ανησυχίες και προ-
βληματισμούς για τα κοινά, και κυρίως με 
όρεξη για δουλειά.
    Καλούμαστε χωρίς μικροσυμφέροντα, 
κομματικές αγκυλώσεις και προσωπικές 
επιδιώξεις να ενισχύσουμε το κύρος του 
Επιμελητηρίου και να το αναδείξουμε ως 
βασικό μοχλό ανάπτυξης και ευημερίας . 
     Τέλος, χωρίς διάθεση αποκλεισμών και 
με λογική προγραμματικών συγκλίσεων, 
θα συνεργαστούμε με όλους τους εκλεγ-
μένους στο ΔΣ του Επιμελητηρίου, όλα τα 
Επιμελητήρια , την Κεντρική Ένωση Επι-
μελητηρίων Ελλάδος , τους φορείς του Νο-
μού Άρτας και της Περιφέρειας Ηπείρου. 

ΓΙΑ ΤΟ ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟ 
•Εκσυγχρονισμός με νέες τεχνολογίες                                                      
•Στελέχωση με εξειδικευμένο προσωπικό                                                               
•Γραφείο Τύπου και ενημέρωσης                                                                                              
•Τμήμα προβολής και διαφήμισης των 
επιχειρήσεων και του Νομού πανελλαδικά 
, σε εκθέσεις και επιχειρηματικές αποστο-
λές                                                    •Μελέτη για 
ποιές επιχειρήσεις θα είναι βιώσιμες στην 
επόμενη 10ετία

 ΓΙΑ ΤΙΣ ΕΞΑΓΩΓΙΚΕΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ
•Καθοδήγηση για όλες τις πιστοποιήσεις 
που χρειάζονται                               •Συμμε-

τοχή στην Ελλάδα και στο εξωτερικό σε 
εκθέσεις και συναντήσεις           be to be                                                                                                                             
•Προβολή μέσα από το τμήμα Προβολής 
του Επιμελητηρίου

 ΓΙΑ ΜΙΚΡΟΜΕΣΑΙΕΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ 
•Εκπαίδευση στις νέες τεχνολογίες                                                         
•Εκπαίδευση στο προσωπικό του
ς                                                                                    •Νομική Υποστήριξη                                                                                                         
•Καθοδήγηση από εξειδικευμένη υπηρε-
σία για τον εξωδικαστικό συμβιβασμό 
•Σύνταξη προγραμμάτων με βάση τις ανά-
γκες τους                                        •Ψυχολογική 
υποστήριξη από εξειδικευμένο προσωπι-
κό σε επαγγελματίες με σοβαρά προβλή-
ματα υγείας

 ΓΙΑ ΤΟΝ ΤΟΥΡΙΣΜΟ           
 •Δημιουργία τουριστικής εταιρείας στην 
οποία εταίροι θα είναι το Επιμελητήριο οι 
Δήμοι η Περιφέρεια ,φορείς και ιδιώτες.                                                                   
•Ενίσχυση των υπαρχόντων εκδηλώσεων 
όλων των φορέων και των Δήμων         • 
Δημιουργία Εκδηλώσεων με πανελλαδικό 
ενδιαφέρον                                                               • 
Προγράμματα για δημιουργία Νέων κλι-
νών 

ΓΙΑ ΥΦΙΣΤΑΜΕΝΕΣ ΚΑΙ ΝΕΕΣ ΕΞΑΞΩΓΙΚΕΣ 
ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ                      
•Καθοδήγηση για όλες τις πιστοποιήσεις 
που χρειάζονται                               •Συμμε-
τοχή στην Ελλάδα και στο εξωτερικό σε 
εκθέσεις και συναντήσεις                 be to be                                                                                                                             
•Προβολή μέσα από το τμήμα Προβολής 
του Επιμελητηρίου 

 ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΚΟΥΣ ΣΥΝΔΙΚΑΛΙ-
ΣΤΙΚΟΥΣ ΣΥΛΛΟΓΟΥΣ  
 •Γραφεία για τους συλλόγους στο επιμε-
λητήριο                                                  •Οικονομι-
κή ενίσχυση τους μέσα από προγράμματα                                           
•Συμμετοχή με το επιμελητήριο σε Επιχει-
ρηματικές αποστολές 

ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΑ ΕΡΓΑ          
                                                                                                                                                                    
• Επιτάχυνση των ενεργειών για το βιομη-
χανικό πάρκο                                                         • 
Συμμετοχή του επιμελητηρίου στο μόνιμο 
εκθεσιακό χώρο στο εκθεσιακό κέντρο                                                                                                                                           
             • Προγράμματα σε συνερ-
γασία με τους δήμους και την 
περιφέρεια επιπέδου open mall                                                                                                                                             
 • Έργα αξιοποίησης της λίμνης Πουρναρί-
ου                                                                                         • 
Πάρκινγκ σε κεντρικό σημείο της πόλης

ΕΠΙΚΕΦΑΛΗΣ ΠΑΡΑΤΑΞΗΣ
ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΑΚΗΣ ΑΛΛΑΓΗΣ
ΔΗΜΗΤΡΗΣ  ΧΟΥΛΙΑΡΑΣ

Ένωσης Επιμελητηρίων, κα-
θώς και στην ΕΤΑΝΑΜ. Το 
επιμελητήριο παρείχε οικο-
νομική στήριξη σε όλους τους 
επαγγελματικούς συλλόγους, 
αλλά και σε  εκδηλώσεις φο-
ρέων του Νομού μας με ανα-
πτυξιακό πρόσωπο. Στηρίξα-
με με ΔΩΡΕΑ το Νοσοκομείο 
κατά την περίοδο της πανδη-
μίας και όχι μόνο.
  Απαλλάξαμε τα μέλη μας 
από τις συνδρομές τους για 
τη χρήση του 2021 λόγω της 
πανδημίας και μειώσαμε στο 
ελάχιστο τις συνδρομές.
  Οργανώσαμε το συνέδριο 
Γυναικείας Επιχειρηματικό-
τητας, όπου συμμετείχαν 41 
Επιμελητήρια από Αλβανία, 
Βοσνία-Ερζεγοβίνη, Ιταλία, 
Κροατία, Μαυροβούνιο, Σερ-
βία, Σλοβενία και Ελλάδα. 
Παρουσιάστηκαν μελέτες κι 
βέλτιστες πρακτικές Εναλ-
λακτικού Τουρισμού από 
φορείς και επιχειρήσεις στην 
περιοχή της Αδριατικής και 
του Ιονίου.
  Διεξήχθη ακόμη το 2ο Διε-
θνές Επιστημονικό Συνέδριο, 
ανοίγοντας το δρόμο για τη 
διεξαγωγή και άλλων συνε-
δρίων.
  Επιστέγασμα όλων των πα-
ραπάνω ήταν το 1ο Αναπτυ-
ξιακό Συνέδριο που διοργά-
νωσε το Επιμελητήριό μας με 
θέμα: ΕΠΙΧΕΙΡΩ ΣΤΗΝ ΑΡΤΑ, 
πρωτογενής τομέας, πολιτι-
σμός-τουρισμός. Η ΑΡΤΑ ΤΟΥ 
ΑΥΡΙΟ.
  Ένα συνέδριο που κατά βάση 
στηρίχτηκε στις δυνάμεις του 
νομού μας, στη Γεωπονική 
Σχολή του Πανεπιστημίου 
μας, σε επιχειρηματίες αλλά 
και σε εκπροσώπους από το 
Υπουργείο Πολιτισμού και τη 
Γεωπονική Σχολή του Α.Π.Θ. 
  Οι προτάσεις και τα συμπε-
ράσματα του συνεδρίου πρέ-
πει να μας προβληματίσουν 
και να αρχίσουμε να τα υλο-

τεχνητή νοημοσύνη, φορο-
λογικές αλλαγές, ψηφιακή 
διακυβέρνηση, επιχειρησια-
κή εξωστρέφεια, επενδυτικά 
προγράμματα και κλιματική 
αλλαγή, είναι μερικά από τα 
νέα δεδομένα στον επιχειρη-
ματικό χάρτη.
Το σύνολο των υποψηφίων 
μας έχουν την διάθεση και 
την δυναμική να εκπροσωπή-
σουν τον επιχειρηματικό κό-
σμο της Άρτας, έτσι ώστε να 
έχουμε μια σοβαρή και υπεύ-
θυνη παρουσία, για το συνο-
λικό συμφέρον της Άρτας ...
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«Ο σ υ ν δ υ -
α σ μ ό ς 
“ Σ Υ Γ -
Χ Ρ Ο Ν Ο 

ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟ” Άρτας και 
ο επικεφαλής του, Κώστας 
Τσίκος, ανακοινώνουν ότι 
η εκλογική επιτροπή του 
Επιμελητηρίου Άρτας απέ-
κλεισε 43 επιχειρηματίες 
του Νομού από τις επερ-
χόμενες επιμελητηριακές 
εκλογές και απέρριψε την 
ένστασή μας κατά πλειο-
ψηφία (4-1), μειοψηφού-
σης της Προϊσταμένης της 
Διοικητικής Υπηρεσίας και 
Υπεύθυνης του Μητρώου 
του Επιμελητηρίου Άρτας, 
η οποία έκρινε ότι οι λό-
γοι της ένστασής μας ήταν 
απολύτως βάσιμοι.
Από την πλευρά μας θεωρού-
με ότι ο συνδυασμός μας είχε 
όλες τις νόμιμες προϋποθέ-
σεις, πλην όμως η εκλογική 
επιτροπή της Άρτας αποφά-
σισε κατά πλειοψηφία να ερ-
μηνεύσει και να εφαρμόσει το 
Νόμο κατά το δοκούν και να 
μην ακολουθήσει τις οδηγίες 
της Κεντρικής Ένωσης Επι-
μελητηρίων περί του τρόπου 
διενέργειας των εκλογών, τις 
σαφείς γνωμοδοτήσεις της 

αρμόδιας Νομικής Υπηρεσίας 
της Κ.Ε.Ε. και όσα εφαρμό-
στηκαν στα υπόλοιπα κεντρι-
κά Επιμελητήρια της χώρας.

Ύστερα από την ως άνω πρω-
τοφανή εκτροπή της εκλο-
γικής διαδικασίας, ο συν-
δυασμός μας προτίθεται να 
προβεί σε πλήρη έλεγχο της 
διαδικασίας, προκειμένου με-
ταξύ άλλων να διερευνηθούν 
αρμοδίως και τα εξής:

α) Η διαδικασία αντικατά-
στασης και διορισμού της 
Προέδρου της επιτροπής από 
τον Δικηγορικό Σύλλογο Άρ-
τας,

β) Η παρέμβαση του Γραμ-
ματέα της Αποκεντρωμένης 
Διοίκησης Ηπείρου – Δυτικής 
Μακεδονίας στη διαδικασία 
αντικατάστασης και διορι-
σμού της Προέδρου της επι-
τροπής  

γ) Η αναιτιολόγητη και κατά 
το δοκούν ερμηνεία του Νό-
μου από τα μέλη της εκλογι-
κής επιτροπής κατά πλειοψη-
φία, 

δ) Η μη τήρηση των επίση-

μων πρακτικών κατά τις συ-
νεδριάσεις της επιτροπής, 

ε) Η άρνηση χορήγησης ακό-
μη και των εκ των υστέρων 
συνταχθέντων πρακτικών, 

στ) Η χορήγηση των επίση-
μων πρακτικών μετά την 
πάροδο της προβλεπόμενης 

εκ του Νόμου προθεσμίας 
για ένσταση, καθώς και κάθε 
άλλη πράξη και παράλειψη 
κατά την εκτέλεση των καθη-
κόντων των μελών της εκλο-
γικής επιτροπής της Άρτας.

Ο συνδυασμός μας δηλώνει 
προς κάθε κατεύθυνση ότι, 
ύστερα από διαλογική συζή-

τηση, θα αποφασιστούν οι 
περαιτέρω νόμιμες ενέργειες 
για την αξιολόγηση από τις 
αρμόδιες Αρχές της χώρας 
όλων όσων έλαβαν χώρα 
από την ημέρα διορισμού της 
εκλογικής επιτροπής έως και 
την ημέρα του άδικου απο-
κλεισμού του συνδυασμού 
μας.

Κανείς δεν πρέπει να επιτρέ-
ψει να γίνει το Επιμελητήριο 
της Άρτας πεδίο αυθαιρεσι-
ών, πολιτικών αντιπαραθέ-
σεων και σκοπιμοτήτων στις 
πλάτες του επιχειρηματικού 
κόσμου…

Ανακοίνωση του συνδυασμού “Σύγχρονο Επιμελητήριο 
Άρτας” για τις εκλογές στο επιμελητήριο
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Συγκλήθηκε την Τε-
τάρτη, 26 Νοεμβρίου 
2024, το Τοπικό Επι-

χειρησιακό Συντονιστικό 
Όργανο Πολιτικής Προστα-
σίας (ΤΕΣΟΠΠ) του Δήμου 
Αρταίων, με αντικείμενο 
τον σχεδιασμό, τα μέτρα 
πρόληψης και τις δράσεις 
Πολιτικής Προστασίας για 
την αντιμετώπιση κινδύ-
νων από την εκδήλωση 
φαινομένων (πλημμύρες, 
κατολισθήσεις, χιονοπτώ-
σεις) ενόψει της χειμερι-
νής περιόδου.
Στη σύσκεψη προέδρευσε ο 
Δήμαρχος Αρταίων κ. Χριστό-
φορος Σιαφάκας και συμμε-
τείχαν ο Αντιδήμαρχος Πολι-
τικής Προστασίας κ. Μιχάλης 
Κοτσαρίνης, ο Προϊστάμενος 
του Αυτοτελούς Τμήματος 
Πολιτικής Προστασίας του 
Δήμου, κ. Θεόδωρος Τζουβά-
ρας, καθώς και οι εξής εκπρό-
σωποι φορέων:
• Ο Διοικητής της Πυροσβε-
στικής Υπηρεσίας Νομού Άρ-
τας, κ. Φώτης Δεληγιάννης,
• Ο Υποδιοικητής της Πυρο-
σβεστικής Υπηρεσίας Άρτας, 
κ. Γιώργος Δημητρίου,
• Ο Διοικητής της Πυροσβε-
στικής Υπηρεσίας Φιλιππιά-
δας, κ. Σωτήρης Μπαλής,
• Ο Διοικητής του Αστυνομι-
κού Τμήματος Άρτας, κ. Χρη-
στάκης,
• Η Διοικήτρια του Τμήματος 
Τροχαίας, κ. Βασιλική Ρομο-

σιού,
• Ο κ. Γιώργος Σακκάς, εκ-
πρόσωπος του ΥΗΣ Αράχθου,
• Ο Προϊστάμενος της Δημο-
τικής Αστυνομίας, κ. Κων-
σταντίνος Σταμάτης,
• Ο Διοικητής του στρατοπέ-
δου Βέρση, κ. Σπύρος Γούλας,
• Ο κ. Κωνσταντίνος Τζουμά-
κας, Προϊστάμενος Πολιτικής 
Προστασίας της Περιφερεια-
κής Ενότητας Άρτας,
• Η εκπρόσωπος της ΔΕΥΑΑΑ, 
κ. Μαρία Γκουβά,
• Ο εκπρόσωπος του ΤΟΕΒ, κ. 
Δημήτρης Σφήκας,
• Εκπρόσωπος του ΕΚΑΒ.

Σκοπός και κύρια σημεία
Η συνάντηση στόχευε στον 
συντονισμό όλων των εμπλε-
κόμενων φορέων για την 
πρόληψη δυσάρεστων κα-
ταστάσεων σε περιπτώσεις 
έκτακτης ανάγκης, που εν-
δέχεται να προκύψουν από 
φυσικές καταστροφές όπως 
βροχοπτώσεις και πλημ-
μυρικά φαινόμενα (σχέδιο 
“Δάρδανος”), καθώς και από 
προβλήματα παγετού και 
χιονοπτώσεων (σχέδιο “Βο-
ρέας”).
Συζητήθηκαν διεξοδικά η 

προετοιμασία και ο βαθμός 
ετοιμότητας των φορέων για 
την πρόληψη και αντιμετώ-
πιση πιθανών κινδύνων, με 
έμφαση στην ενίσχυση της 
ασφάλειας και τη συνεργα-
σία για την προστασία των 
πολιτών.

Τοποθετήσεις συμμετεχό-
ντων
Ο Δήμαρχος καλωσόρισε 
τους εκπροσώπους των φο-
ρέων, ευχόμενος καλή και 
ήρεμη χρονιά. Υπογράμμισε 
τη σημασία της συνεργασίας 
για την επίτευξη του καλύτε-

ρου δυνατού αποτελέσματος, 
ενώ ενημέρωσε τους συμ-
μετέχοντες για τις προπα-
ρασκευαστικές δράσεις του 
Δήμου, αναφερόμενος και 
σε επιτυχείς ενέργειες που 
έχουν ήδη υλοποιηθεί. «Είμα-
στε έτοιμοι από κάθε άποψη 
να αντιμετωπίσουμε οποιο-
δήποτε καιρικό φαινόμενο με 
τον καλύτερο τρόπο», δήλω-
σε χαρακτηριστικά.
Οι εκπρόσωποι των φορέ-
ων έλαβαν στη συνέχεια τον 
λόγο, παρουσιάζοντας τον 
βαθμό ετοιμότητας του κα-
θενός, ενώ κατέθεσαν παρα-

τηρήσεις και προτάσεις για 
τη βελτίωση της ασφάλειας 
και την καλύτερη διαχείριση 
έκτακτων αναγκών.
Ο Διοικητής της Πυροσβεστι-
κής Υπηρεσίας Άρτας έκανε 
απολογισμό της αντιπυρι-
κής περιόδου, εξαίροντας τη 
συνεργασία με τον Δήμο, η 
οποία συνέβαλε καθοριστικά 
στην πρόληψη πυρκαγιών 
που θα μπορούσαν να προ-
καλέσουν σημαντικές ζημιές. 
Ενημέρωσε επίσης για τις 
προβλεπόμενες δράσεις της 
υπηρεσίας ενόψει του χειμώ-
να.
Ο κ. Σακκάς, εκπρόσωπος 
του ΥΗΣ Αράχθου, ανέλυσε 
τις δράσεις της ΔΕΗ και την 
υφιστάμενη κατάσταση στην 
κοίτη του ποταμού Άραχθου, 
συμβάλλοντας ουσιαστικά 
στη συζήτηση.

Μέτρα του Δήμου
Από την πλευρά της, η Δημο-
τική Αρχή ενημέρωσε ότι έχει 
προχωρήσει στην προμήθεια 
άλατος για την αντιμετώπιση 
παγετού και έχει συντηρήσει 
τον διαθέσιμο εξοπλισμό για 
την άμεση διαχείριση κάθε 
δυσκολίας ή φαινομένου που 
ενδέχεται να προκύψει.

Σύγκλιση του Τοπικού Επιχειρησιακού 
Συντονιστικού Οργάνου Πολιτικής Προστασίας

Καταγγελία στο Α.Τ. Βορείων Τζουμέρκων 
για τις ύποπτες εκσκαφές στα Πλαίσια

Σε επίσημη καταγγελία στο 
Αστυνομικό Τμήμα Βορείων 
Τζουμέρκων προχώρησαν 
ο αντιδήμαρχος Παντελής 
Βλάχος και ο πρόεδρος της 
ο πρόεδρος της Κοινότητας 
Πλαισίων Σπύρος Αθανασό-
πουλος, μετά τη διαπίστωση 
για εκτεταμένες και επανα-
λαμβανόμενες εκσκαφές στο 
δάσος πάνω από το δάσος 
του Άη Γιάννη Πλαισίων.
Στην ευρύτερη περιοχή έχουν 
διαπιστωθεί τις τελευταί-
ες ημέρες ορθογώνιες τρύ-
πες, κάποιες εκ των οποίων 
σε μεγάλο βάθος, με τους 
κατοίκους της περιοχής να 

εκτιμούν πως πρόκειται για 
οργανωμένο κύκλωμα, που 
κινείται για αναζήτηση λιρών 
ή κάποιου… κρυμμένου θη-
σαυρού.
Στο σημείο πραγματοποιή-
θηκε αυτοψία από αστυνομι-
κούς του Α.Τ. Βορείων Τζου-

μέρκων, ενώ από την πλευρά 
του Δήμου έχουν ενημερωθεί 
και οι υπηρεσίες του Υπουρ-
γείου Πολιτισμού, ενώ έχει 
ζητηθεί και η συνδρομή του 
δασαρχείου Ιωαννίνων για 
την αποκατάσταση των λάκ-
κων.
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Επισυνάπτονται σημεία το-
ποθέτησης του Περιφερειάρ-
χη κ. Αλέξανδρου Καχριμάνη 
στη σημερινή Ειδική Συνεδρί-
αση του Περιφερειακού Συμ-
βουλίου για τη Λογοδοσίας 
της Περιφερειακής Αρχής, 
για την  για είσοδο από την 
Εγνατία Οδό στο λεκανοπέ-
διο Ιωαννίνων από την μεριά 
του Δρίσκου και για την αντι-
πλημμυρική προστασία. 

Α΄ Για τον κόμβο Δρίσκου

Η σύνδεση του Βορείου Τμή-
ματος της Περιφερειακής 
Ενότητας Ιωαννίνων με την 
Εγνατία οδό  μας απασχολεί 
από τότε που δόθηκε στην 
κυκλοφορία ο οδικός άξονας, 
που αντικειμενικά πλέον άλ-
λαξε τις τύχες της Ηπείρου 
και σε συνδυασμό με την Ιό-
νια Οδό άλλαξε τις τύχες και 
όλης της Βορειοδυτικής Ελ-
λάδος. 
Συνοπτικά θα ενημερώσω 
για τα εξής: 
Οι πρώτες προσπάθειες ξε-
κίνησαν το 2009, όταν ως 
Νομάρχης είχα  ζητήσει την 
κατασκευή κόμβου στην πε-
ριοχή Δροσοχωρίου.  Τη μελέ-
τη είχε αναλάβει η ΕΓΝΑΤΙΑ 
ΟΔΟΣ Α.Ε. η οποία όμως δεν 
προχώρησε παραπέρα,  κα-
θώς όπως μας είχε αναφερθεί 
δεν καλύπτονταν οι απαιτή-
σεις ασφάλειας. 
Στη συνέχεια θέσαμε το ζή-
τημα της σύνδεσης μέσω του 
Δρίσκου. Το 2010 ο τότε Υφυ-
πουργός Υποδομών Γιάννης 
Μαγκριώτης, απαντώντας σε 
ερώτηση στη Βουλή (Μ. Πα-
ντούλας) μεταφέρει απάντη-
ση της ΕΓΝΑΤΙΑ ΟΔΟΣ Α.Ε. η 
οποία είναι αρνητική για το 
έργο, επικαλούμενη σοβαρά 
τεχνικά προβλήματα. 
Επιμένουμε και στις 1.8.2016, 
η ΕΓΝΑΤΙΑ ΟΔΟΣ Α.Ε. επανα-
λαμβάνει ότι  η κατασκευή 
του εν λόγω κόμβου δεν κρί-
θηκε σκόπιμη. 
Το  2018 ο τότε  Πρόεδρος και  
Διευθύνων Σύμβουλος  κ. Απ. 
Αντωνακούδης, σε απάντηση 
ερώτησης που είχε καταθέσει 
ο τότε βουλευτής κ. Κ. Τασού-
λας επαναλαμβάνει ότι δεν 
είχε κριθεί σκόπιμη η κατα-
σκευή κόμβου στην περιοχή 
του Δρίσκου και επιπλέον,   
πως δεν μπορούσε  να γίνει 

καμία μεταβολή στα στοιχεία 
οδού,  όπως αυτά είχαν λη-
φθεί  υπόψη στο σχεδιασμό 
της παραχώρησής της στο 
ΤΑΙΠΕΔ. 
Μετά από σύσκεψη που είχε 
γίνει στην Περιφέρεια Ηπεί-
ρου, στις 20 Δεκεμβρίου του 
2018 στείλαμε επιστολή 
στην ΕΓΝΑΤΙΑ ΟΔΟ Α.Ε. στην 
οποία αναφέραμε ότι είμαστε 
στη διάθεση της Εταιρείας 
για να προετοιμάσουμε με 
δικούς μας πόρους προμε-
λέτη και στη συνέχεια την 
οριστική, ώστε να υπάρχει 
απόλυτη ετοιμότητα για την 
υλοποίηση του έργου, όταν 
ολοκληρωθεί η μεταβίβαση 
του οδικού άξονα. Αμέσως 
αναθέσαμε στην εταιρία 
ΑΝΑΧ NW την εκπόνηση 
προκαταρκτικής /διερευνη-
τικής προμελέτης για τη δυ-
νατότητα κατασκευής πλή-
ρη κόμβου μετά τη σήραγγα 
Δρίσκου, από την οποία προ-
έκυπτε ότι μπορεί να γίνει η 
αναβάθμιση του ημικόμβου 
(έξοδος από Ιωάννινα) σε 
πλήρη κόμβο. 
Παράλληλα δρομολογήσαμε 
και κατασκευάσαμε το έργο 
βελτίωσης της επαρχιακής 
οδού σύνδεσης της Εγνατί-
ας Οδού στην περιοχή της 
Μπαλτούμας, που σήμερα 
λειτουργεί ικανοποιητικά. Τη 
βελτίωση του συγκεκριμένου 
τμήματος μας το είχε προτεί-
νει η ΕΓΝΑΓΙΑ ΟΔΟΣ Α.Ε.. Το 
2021 με έγγραφό μας ζητή-
σαμε την τοποθέτηση ενη-
μερωτικής πινακίδας επί της 
Εγνατίας οδού που να καθο-
δηγεί τους οδηγούς για έξοδο 
προς Ιωάννινα, Αλβανία, Μ. 
Γότιστα- Κράψη. Επανήλθα-
με στο αίτημά μας, τον Μάιο 
του 2022, αλλά και πάλι δεν 
έγινε απολύτως τίποτε. 
Ως προς το σκέλος της προ-
μελέτης,- με οριστική τοπο-
θέτηση επί του εδάφους- η 
Διεύθυνση Τεχνικών Έργων 
της Περιφέρειας Ηπείρου 
έστειλε στις 10 Απριλίου 
2024 στην ΕΓΝΑΤΙΑ ΟΔΟΣ 
Α.Ε. την οριζοντιογραφία του 
προτεινόμενου ημικόμβου 
στη θέση «Δρίσκος».  Ακο-
λούθησε ανταλλαγή απόψε-
ων μεταξύ των υπηρεσιών 
και με νέο έγγραφό της στις 
17 Ιουνίου 2024, μέσω της 
Διεύθυνσης Τεχνικών Έργων 

ζητήσαμε εκ νέου της έγκριση 
της προμελέτης. 
Στις 4 Ιουλίου 2024 η ΕΓΝΑ-
ΤΙΑ ΟΔΟΣ Α.Ε. απαντά ότι ο 
αυτοκινητόδρομος τελεί υπό 
παραχώρηση και ως εκ τού-
του η δημιουργία οποιουδή-

ποτε νέου κόμβου, αποτελεί 
αρμοδιότητα του ΤΑΪΠΕΔ και 
χρήζει της σύμφωνης γνώμης 
αυτού. 
Στις 19 Ιουλίου 2024 στάλθη-
κε από την υπηρεσία και στο 
ΤΑΪΠΕΔ η οριζοντιογραφία, 

για την οποία θα πρέπει να 
ενημερωθεί πλέον και ο πα-
ραχωρησιούχος. 
Την περίοδο που διανύουμε 
όμως δεν μπορεί να γίνει κα-
μία συζήτηση καθώς περιμέ-
νουμε την ολοκλήρωση των 

διαδικασιών μεταβίβασης 
της αρμοδιότητας και της 
χρήσης του οδικού άξονα 
από την εταιρία που κέρδισε 
το σχετικό διαγωνισμό παρα-
χώρησης.. 
Από όσα εξιστόρησα, αποδει-

Αντιπαραθέσεις 
στην λογοδοσία 
του Περ. Συμ-
βουλίου για την 
αντιπλημμυρι-
κή θωράκιση 
της Άρτας...

Ο κάθε ένας ας βγάλει τα συ-
μπεράσματά του...
Οι ερωτήσεις ήταν συγκεκρι-
μένες, οι απαντήσεις όμως 
ήταν υπεκφυγές και αποπρο-
σανατολιστικες.
Το ερώτημα αν είναι θωρακι-
σμένη ή Ήπειρος δλδ όλοι οι 
νομοί από τις πλημμυρες και 
τά ακραία καιρικά φαινόμε-
να και αν υπάρχει προϋπο-
λογισμός και χρηματοδοτικά 
προγράμματα ουδέποτε απα-
ντήθηκε.
Αντ’ αυτού είπε ότι τον 
«εγκαλω» και ότι επαναλαμ-
βάνω στην εισήγησή μου τα 
ίδια ερωτήματα τα οποία εί-
ναι ερωτήματα καφενείου.
Αν νομίζει ο περιφερειάρχης 
Ηπείρου ότι τα σοβαρά αυτά 
ερωτήματα πού απασχολούν 
το σύνολο του πληθυσμού 
της Ηπείρου είναι καφενείου 
τότε σίγουρα δεν γνωρίζει 
για τον λόγο πού είναι περι-
φερειάρχης και τον θεσμό 
που υπηρετεί.
Οι περιφερειακοί σύμβουλοι 
επιτελούν ένα πολύ σοβα-
ρό έργο και προσπαθούν να 
προτείνουν λύσεις για θέμα-

τα πού απασχολούν την κοι-
νωνία της ηπείρου, τώρα αν ο 
Κος Καχριμανης πιστεύει ότι 
το περιφερειακό συμβούλιο 
είναι καφενείο ας αναλάβει 
τις ευθύνες του γιατί αυτός 
τό έκανε. 
Αν θέλουμε να προοδεύσει ή 
Ήπειρος θα πρέπει να έχουμε 
έναν εποικοδομητικό διάλο-
γο μέσα στο Περιφερειακό 
συμβούλιο και να λύνονται οι 
τυχόν διαφορές.
Ακολουθούν οι ερωτήσεις 
όπως ακριβώς ερωτήθηκαν.
Προς τον Περιφερειάρχη 
Ηπείρου Κο Καχριμάνη.
Σχετικά με την αντιπλημμυρι-
κή προστασία στην Περιφέ-
ρεια Ηπείρου.
Ερωτασθε Κε Περιφερειάρχη 
Ηπείρου όσον αφορά την δι-
αδικασία της 5ης λογοδοσιας 
τής περιφερειακής αρχής με 
τίς παρακάτω ερωτήσεις

1)Είναι θωρακισμένη η ήπει-
ρος και όλοι οι νομοί από τις 
πλημμύρες και από τα ακραία 
καιρικά φαινόμενα; 
Τι προϋπολογισμός υπάρχει 
και αν υπάρχουν χρηματοδο-

τικά προγράμματα και ποια 
έργα είναι αυτά.

2)Πόσα ρέματα είναι στην 
ευθύνη της περιφέρειας και 
άπτονται καθαρισμού και αν 
υπάρχουν χρήματα για τον 
καθαρισμό τους.

3)Αν υπάρξει εκ νέου πλημ-
μύρα σαν αυτή του φλεβάρη 
του 15 στην Άρτα εγγυάσθε 
σαν περιφερειάρχης την 
ασφάλεια των πολιτών που 
θα διέρχονται από τη γέφυρα 
και την ευστάθεια της γέφυ-
ρας; Επίσης εγγυάσθε την 
ασφάλεια της παλαιάς γέφυ-
ρας και ότι δεν θα έχουμε το 
φαινόμενο της γέφυρας πλά-
κας;

4)Σαν περιφερειάρχης δεν 
έχετε δείξει το απαιτούμενο 
ενδιαφέρον για την διευθέ-
τηση της κοίτης του αράχθου 
εδώ και 15 χρόνια στην πε-
ριφέρεια . Μπορείτε να μας 
ενημερώσετε πού βρίσκεται 
το έργο αντιπλημμυρικής 
προστασίας της άρτας από 
όπου διέρχεται ο άραχθος 
ποταμός ;

5)Το περίφημο ρέμα μπούση 
κάθε χρόνο σχεδόν πλημμυ-
ρίζει, μερικές φορές μάλιστα 
η κατάσταση είναι τέτοια 
που πνίγονται ολόκληρα τε-
τράγωνα ακόμη και οι αθλη-
τικές εγκαταστάσεις πλημ-
μυρίζουν. Μπορείτε να μας 
βεβαιώσετε ότι τα έργα που 
γίνονται φέτος θα λύσουν το 
πρόβλημα; 

Η εισήγηση μου στο Περιφε-
ρειακό συμβούλιο είναι η πα-
ρακάτω:

Κυρίες και Κύριοι Συνάδελ-
φοι,

σήμερα στην 5η συνεδρία-
ση λογοδοσίας Περιφέρειας 
Ηπείρου θα μιλήσω για ένα 
θέμα που απασχολεί όλους 
τους Ηπειρώτες και το οποίο 
κανονικά θα έπρεπε να το 
φέρει η συμπολίτευση όπως 
έφερε και άλλο θέμα σε προ-
ηγούμενη λογοδοσία γιατί εί-
ναι πάρα πολύ σοβαρό και όχι 
μόνο ταλαιπωρεί επι χρόνια 
πολλούς ανθρώπους, οικογέ-
νειες ,εμπορικές επιχειρήσεις 
, μαθητές, ελεύθερους επαγ-
γελματίες, κτηνοτρόφους 
και πολλούς άλλους, είναι το 
θέμα αντιπλημμυρικής προ-
στασίας της Ηπείρου .
Δυστυχώς τόσα χρόνια έχουν 
παρθεί ημίμετρα και ενω 
υπάρχουν μέτρα για να πά-
ρουμε δεν γίνονται προσπά-
θειες να προλάβουμε το κακό 
.
Η πρόληψη και η αντικειμενι-
κή θωράκιση είναι αναγκαία 
και προφανώς είναι πιο οι-
κονομική λύση από την απο-
κατάσταση των ζημιών που 
είναι επακόλουθο των πλημ-
μυρων.
Το λάθος είναι που κακώς 
εσείς κύριε Περιφερειάρ-
χη όπως και πολλοί άλλοι 
επιρριπτετε τις ευθύνες στα 
ακραία καιρικά φαινόμενα. 
Προφανώς και δεν πείθει κα-

ΑΛΚΗΣ ΠΑΠΑΧΡΗΣΤΑΚΗΣ: 
Αντιπλημμυρικη 

προστασία Ηπείρου. 
Αποπροσανατολισμός 

από τον Περιφερειάρχη.
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κνύεται ότι η Περιφερειακή 
Αρχή δεν έχει αφήσει το θέμα 
στην τύχη του, προσπαθεί να 
βρει λύση, έχει ήδη καταβάλ-
λει σημαντικά ποσά από πό-
ρους της, ωστόσο υπάρχουν 
διαδικασίες που υπερβαίνουν 

κατά πολύ τις αρμοδιότητές 
της.   
Μόλις αναλάβει τυπικά και 
ουσιαστικά την ευθύνη λει-
τουργία του οδικού άξονα η 
ανάδοχος εταιρία θα επανέλ-
θουμε. 
Β΄ Για την Αντιπλημμυρική 
προστασία

Θα ξεκινήσω από τα ζητήμα-
τα της Άρτας. 
Μας εγκαλεί ο κ. Παπαχρη-
στάκης ότι δεν δείξαμε το 
απαιτούμενο ενδιαφέρον για 
τη διευθέτηση της κοίτης του 
Αράχθου ποταμού. 
Αναρωτιέμαι αν πρόκειται 
από άγνοια ή και για σκόπιμη 
παραπληροφόρηση για την 
αναφορά αυτή, καθώς πρό-
κειται για ζήτημα το οποίο 
διαχειρίζεται  διαχρονικά το 
αρμόδιο Υπουργείο Υποδο-
μών, καθότι συν τοις άλλοις 
έχει χαρακτηριστεί ως έργο 
εθνικής εμβέλειας.. 
Ο κ. Παπαχρηστάκης με καλεί 
να εγγυηθώ για την ασφά-
λεια της γέφυρας και ακόμη 
να τον διαβεβαιώσω αν θα 
λυθούν τα προβλήματα με το 
ρέμα Μπούση. 
Πάλι καλά που δεν μου ζητά 
να εγγυηθώ για τα ύψη βρο-
χής που πρέπει να πέσουν 
κατά περιοχή. 
Τις εγγυήσεις κ. Παπαχρη-
στάκη τις δίνουν οι επιστή-
μονες, αυτοί που ελέγχουν τις 
κατασκευές, εκείνοι που εκ-
πονούν τις μελέτες και αυτοί 
που εκτελούν τα έργα. 
Για τη γέφυρα της Άρτας η 
Περιφέρεια έχει καταθέσει 
συγκεκριμένη πρόταση και 
μελέτη στο Υπουργείο Υπο-
δομών και αναμένει τη χρη-
ματοδότηση.  

Το ρέμα Μπούση καθαρίζε-
ται κάθε χρόνο από την Πε-
ριφερειακή Ενότητα Άρτας. 
Πιστεύουμε ότι υπό φυσιολο-
γικές συνθήκες δεν θα υπάρ-
ξουν προβλήματα. Οριστική 
λύση θα δοθεί με τα έργα που 
θα προταθούν από τη μελέτη 
που εκπονείται με χρημα-
τοδότηση  από την Περιφέ-
ρεια Ηπείρου.  Σήμερα  έχει 
ολοκληρωθεί η οριοθέτηση 
(ΦΕΚ) και η έκδοση Περιβαλ-
λοντικών όρων (ΑΕΠΟ). Βρί-
σκεται σε εξέλιξη η στατική 
οριστική μελέτη του έργου 
και ολοκληρώνεται η μελέτη 
οδοποιίας.
*
Η Περιφέρεια Ηπείρου τα 
τελευταία χρόνια, κατά τα 
οποία  έχουν αρχίσει να  προ-
καλούνται έντονα πλημμυρι-
κά φαινόμενα λόγω κλιματι-
κής αλλαγής σε συνδυασμό 
με τις ανθρώπινες παρεμβά-
σεις, υλοποιεί μελέτες διευθέ-
τησης/ οριοθέτησης ρεμάτων 
με σκοπό την αντιπλημμυρι-
κή προστασία περιοχών  που 
έχουν «δώσει» πλημμυρικά 
φαινόμενα και έχουν κηρυ-
χθεί σε κατάσταση έκτακτης 
ανάγκης, σύμφωνα και με τα 
έγγραφα του Γενικού Γραμ-
ματέα Πολιτικής Προστασίας. 

Δυστυχώς, η διαδικασία 
εγκρίσεων και ωρίμανσης έρ-
γων διευθέτησης/ οριοθέτη-
σης είναι ιδιαίτερα δαιδαλώ-
δης και χρονοβόρα. Παρόλα 
αυτά έχουν προγραμματιστεί 
να υποβληθούν προς χρημα-
τοδότηση, μόλις προκύψει 
πρόσκληση από κάποιο χρη-

ματοδοτικό πρόγραμμα  αρ-
κετά έργα, ενώ προχωρούν 
και άλλες μελέτες. 
Επιγραμματικά αναφέρω:    
  
«Έργα διευθέτησης/ οριοθέ-
τησης τμήματος του ποταμού 
Αρέθωνα του Δήμου Πρέ-
βεζας». Έχει ολοκληρωμένο 
φάκελο. 
«Μελέτη έργων τμηματικής 
διευθέτησης και αντιπλημμυ-
ρικής προστασίας στο ρέμα 
Καρυδά και τάφρου Παντο-
κράτορα του Δήμου Πρέβε-
ζας». Η μελέτη εκπονείται 
από τον Ιούλιο 2024. 
«Έργα διευθέτησης/ οριοθέ-
τησης ρέματος Οξυδά».  Βρί-
σκεται στη φάση ολοκλήρω-
σης της Υδραυλικής μελέτης.
«Έργα διευθέτησης/ οριοθέ-
τησης ρέματος Τούση Ολο-
κληρώθηκε η μελέτη, από 
προχθές ξεκίνησε η κατα-
σκευή του έργου που είναι 
ενταγμένο στο ΕΣΠΑ.
«Μελέτη αντιπλημμυρικής 
προστασίας Λεκανοπεδίου 
Ιωαννίνων».   Βρίσκεται στο 
στάδιο σύνταξης της Μελέτης 
Περιβαλλοντικών Επιπτώσε-
ων και της Ειδικής Οικολογι-
κής Αξιολόγησης.
«Προγραμματική Σύμβαση 
Περιφέρειας Ηπείρου- Δη-
μοκρίτειο Πανεπιστήμιο 
Ξάνθης».  Η προγραμματική 
αφορά ολοκληρωμένες δρά-
σεις Πολιτικής Προστασίας 
για την Περιφέρεια Ηπείρου.  
Ολοκληρώνεται τον Ιούνιο 
του 2025
«Συμμετοχή ως Κύριος του 
Έργου στη Σύνταξη Στρατη-
γικών Σχεδίων (Master Plan) 
Έργων Αντιπλημμυρικής 
Προστασίας που θα υλοποιή-
σει το Υπουργείο Κλιματικής 

Κρίσης και Πολιτικής Προ-
στασίας»    Η υλοποίηση ανα-
μένεται να ξεκινήσει το 2025
«Μελέτη τμηματικής οριοθέ-
τησης - διευθέτησης του Πο-
ταμού Λούρου για την αντι-
πλημμυρική προστασία της 
Φιλιππιάδας»:  
Τα  παραπάνω έργα είναι 
κρίνονται απολύτως  απα-
ραίτητα, καθώς πρόκειται 
για ρέματα που έχουν δώσει 
πλημμυρικά φαινόμενα, με 
τις αντίστοιχες περιοχές να  
έχουν κηρυχθεί κατά το πα-
ρελθόν σε κατάσταση έκτα-
κτης ανάγκης.
*
Πολύ σημαντικές θεωρώ 
όμως τις άμεσες παρεμβά-
σεις που γίνονται για καθα-
ρισμούς ποταμών, γιατί όπως 
έχει δείξει και το πρόσφατο 
παρελθόν και στη Θεσσαλία, 
αλλά και σε μικρότερο βαθ-
μό στην Ήπειρο, τα «μικρά» 
προβλήματα, μπορούν πολύ 
γρήγορα να μετατραπούν σε 
μεγάλα και να προκαλέσουν   
τεράστιες ζημιές. Και όταν 
λέμε «μικρά» εννοούμε το 
φράξιμο της ροής των ποτα-
μών από κορμούς δένδρων, 
από επιχωματώσεις κ.α.
Η Περιφέρεια κλήθηκε φέ-
τος να προβεί σε εκτεταμέ-
νους καθαρισμούς σε δύο 
ποταμούς, ήτοι στον Γορμό, 
παραπόταμο του Καλαμά  
(περιοχή Γέφυρας Αγίων) και 
στον Άραχθο ποταμό πριν 
την Κλεισούρα και στις τοπο-
θεσίες Φαπαμιά και Κουντέ. 
Καθαρισμοί που απέτρεψαν 
υπερχειλίσεις των δύο ποτα-
μών και ανυπολόγιστες φυσι-
κές ζημιές που θα μπορούσαν 
να προκαλέσουν. 
Οι καθαρισμοί των ρεμάτων 

και τάφρων συνεχίζονται σε 
όλη την Ήπειρο και πιστεύω 
ότι βρισκόμαστε σε πολύ 
καλό επίπεδο ως προς την 
αντιπλημμυρική προστασία. 
Το γεγονός μάλιστα ότι στις 
έντονες καταιγίδες των τε-
λευταίων ημερών, δεν προέ-
κυψαν προβλήματα, είναι θε-
τική ένδειξη, χωρίς ασφαλώς 
να επιτρέπει εφησυχασμό. 
 Η διαχείριση ποταμών, ρεμά-
των, χειμάρρων δεν μπορεί 
να γίνεται με το σημερινό κα-
θεστώς, καθώς εμπλέκονται 
διάφορες υπηρεσίες, όπως 
Περιφέρειες, Δήμοι, Διεύ-
θυνση Υδάτων Αποκεντρω-
μένης, Κτηματική Υπηρεσία, 
ΟΦΥΠΕΚΑ.  Η  διαδικασία 
έγκρισης έργων διευθέτη-
σης και οριοθέτησης χειμάρ-
ρων – ποταμών, είναι πολύ  
χρονοβόρα  με την εμπλοκή 
τόσων πολλών φορέων που 
πρέπει να γνωμοδοτήσουν,  
ενώ  σε κάποιες περιπτώσεις 
«παρεμβαίνει» και το ΣτΕ, με 
αποτέλεσμα όταν απαιτού-
νται διορθώσεις να ξεκινά η 
διαδικασία από την αρχή, πα-
ρόλο που η ευθύνη τελικά για 
την  εμφάνιση πλημμυρικού 
φαινομένου σε ένα χείμαρρο 
ανήκει στην Περιφέρεια.

Θα πρέπει το καθεστώς αυτό 
να αποσαφηνιστεί, να γίνει 
πιο απλό και πιο εύκολο στη 
λειτουργία του. Η αλληλοκά-
λυψη αρμοδιοτήτων γεννά 
σύγχυση, δυσλειτουργίες και 
αναποτελεσματικότητα, που 
στοιχίζει σε περιουσίες, υπο-
δομές και,  όπως αποδείχτηκε 
στη Θεσσαλία,  και σε ανθρώ-
πινες ζωές. 

νέναν αυτο, γιατί υπάρχουν 
λύσεις που δεν τις υλοποιεί-
ται, τα έργα που κάνετε είναι 
όπως λέει ο λαός μπαλώματα 
δηλαδή για το θεαθήναι ,δεν 
κάνετε παρεμβάσεις που θα 
λύσουν το μεγάλο πρόβλημα 
των πλημμυρών .
Εχετε σχεδιασμό για να θω-
ρακίσετε την ήπειρο από τις 
πλημμύρες ; Τα ρεματα που 
είναι στον αρμοδιότητα της 
Περιφέρειας καθαρίζονται; 
Πότε και πώς κάνατε τον τε-
λευταίο καθαρισμό .
Δεν υπάρχει πρόβλημα από 
την απλή βροχή, όμως με τις 
μεγάλες νεροποντές ενδέ-
χεται να υπάρξουν μεγάλα 
προβλήματα και οι φονικές 
πλημμύρες όπως στην Ισπα-
νία ξυπνούν τον φόβο των 
πολιτών για το τι μπορεί να 
συμβεί σε μία τέτοια περί-
πτωση .
Δεν κινδυνολογώ αλλά επι-
σημαίνω, υπάρχει αντιπλημ-
μυρικος σχεδιασμός αντιμε-
τώπισης ακραίων καιρικών 
φαινομένων; Γιατί δεν υπάρ-
χει χρόνος πλέον για χάσιμο, 
η πολιτική προστασία περι-
φέρειας ηπείρου και ο Κύριος 
Μαυρογιώργος σαν προϊστά-
μενος, αν είναι εδώ θα θέλαμε 
να ακούσουμε την πρότασή 
του, έχει σχέδιο αντιμετώπι-
σης;
Αλήθεια δεν θα ήταν ανα-
γκαίο σαν περιφέρεια και 
λόγω της μορφολογίας του 
εδάφους να απαιτήσουμε 
από το κράτος να μας δοθούν 
περισσότερα χρήματα για τις 
ειδικές αυτές ανάγκες που 
απαιτούνται για τις υποδο-

μές ειδικά εδώ στην Ήπειρο. 
Αλλά για να τα πάρουμε πρέ-
πει να τα διεκδικήσουμε.
Στο προηγούμενο περιφε-
ρειακό συμβούλιο ο περιφε-
ρειάρχης είπε ότι εμείς εδώ 
δεν έχουμε πρόβλημα με τις 
πλημμυρες.
Προφανώς ξέχασε ότι η Άρτα 
η οποία έχει πληγεί από αρ-
κετές πλημμυρες όπως το 
1982 τον οκτώβρη του 2003 
το δεκέμβριο του 2005 τον 
οκτώβρη του 2009 και ειδι-
κά τον φεβρουάριο του 2015 
που έγινε ο κάμπος της Άρτας 
και η ίδια η Άρτα μια απέ-
ραντη λιμνοθάλασσα όπου 
καταστράφηκαν περιουσίες 
, επιχειρήσεις, λιοτοπια, χω-
ράφια, αυτοκίνητα και άλλα.
Η Αρτα δεν είναι θορικισμένη 
αντιπλημμυρικά και θα πρέ-
πει θα συντομότερο δυνατόν 
να παρθούν μέτρα .

Τα γιάννενα τον αύγουστο 
του 24 πλημμύρισαν ,τα γιάν-
νενα τέθηκαν σε κατάσταση 
έκτακτης ανάγκες ,επίσης 
ο εισαγγελέας επενέβει για 
έρευνα.
Το ΤΕΕ ηπείρου επισήμανε 
ότι το λεκανοπαίδιο ιωαννί-
νων είναι απροστάτευτο από 
τις πλημμυρες . Πώς θα αντι-
μετωπίσετε μια νεροποντή;
Στην πρέβεζα σε απόγνωση 
βρέθηκαν οι κάτοικοι της 
πρέβεζας πολλές φορές,ειδι-
κά στο φανάρι όπου θύμιζε 
μία απέραντη λίμνη από τον 
αχαιρωντα ποταμο, στην 
Πρέβεζα κατάστηματάρχες 
και βιοτέχνες πού βρίσκονται 
στη βιομηχανική περιοχή μί-

λησαν για μεγάλο πρόβλημα 
από τις πλημμυρες και για έλ-
λειψη των αντιπλημμυρικων 
έργων . Πολλές φορές δρόμοι 
έκλεισαν λόγω μεγάλης πο-
σότητας νερού.
Στη θεσπρωτία έχουμε τις 
πλημμύρες από υπερχείλιση 
ρεμάτων ενω στις εκβολές 
του καλαμά ποταμού η πόλη 
της ηγουμενίτσας πλημμυρί-
ζει μαζί με την βόρεια προ-
βλήτα του λιμανιού.
Το 2023 η δημοτική κοινότη-
τα Σύβοτα του δήμου Ηγου-
μενίτσας κηρύχθηκε σε κατά-
σταση έκτακτης ανάγκης.
Όλη η ήπειρος είναι ένα απέ-
ραντο έρμαιο στις καιρικές 
συνθήκες.

Το ρέμα μπούση στην άρτα 
πλημμύρισε πάλι και πάλι.
Πάρα πολλές φορές το 2009 
το 2014 το 2015 το 19 το 
2020 το21 το 23 το 24 κατα-
στρέφοντας περιουσίες.
 Αλήθεια γιατί ή μελέτη της 
διάνυξης δεν έχει ολοκληρω-
θεί; πρέπει να χαθεί ανθρώ-
πινη ζωή για να ενδιαφερθεί 
η περιφέρεια και να προχω-
ρήσει το έργο ;
Να πούμε εδώ το ρέμα μπού-
ση ξεκινάει από τα 12 μέτρα 
πλάτος καταλήγει στην είσο-
δο της πόλης σε τέσσερα μέ-
τρα ενώ ταυτόχρονα δέχεται 
νερά και από την Ιόνια οδό, 
άρα είναι αδύνατο να διοχε-
τευθεί το νερό στο ποτάμι με 
αποτέλεσμα νά πλημμυρίζει η 
περιοχή.
Αν δεν πάρετε μέτρα το δι-
οικητήριο που σχεδιάζετε 
να φτιάξετε θα πλημμυρίζει 

κάθε χρόνο. Πλημμύρισαν 
σπίτια,πλημμυρισαν κα-
ταστήματα,αποθηκες, κα-
ταστράφηκαν περιουσίες. 
Πλημμύρισε το κολυμβητή-
ριο της Αρτας πλημμύρισε το 
κλειστό γυμναστήριο πολλές 
φορές με αποτέλεσμα οι ομά-
δες να πηγαίνουν να αγωνί-
ζονται σε άλλες περιοχές τα 
προηγούμενα χρόνια πριν 
γίνει το Τ9.
Αρα άμεσα μέτρα για το ρέμα 
μπούση και όχι μπαλώματα 
κάθε χρόνο τα οποία στοιχί-
ζουν και περισσότερα χρήμα-
τα από ότι να ολοκληρωθεί η 
σωστή διάνοιξη και διευθέτη-
ση τού ρέματος. 

Η οριοθέτηση της κοιτης του 
αράχθου πρόκειται για ένα 
έργο τεράστιας σημασίας 
τόσο για την αντιπλημμυρική 
προστασία όσο και για την 
ανάπτυξη της περιοχης της 
Άρτας επειδή είναι σοβαρό 
θέμα θα το εισηγηθώ σέ άλλο 
συμβούλιο.
Δεν θα μακρηγορισω άλλο.

Επειδή κύριε περιφερειάρχη 
τόσα χρόνια δεν έχετε κάνει 
ένα σχεδιασμό αντιμετώπι-
σης των πλημμυρων, 
Επειδή δεν έχετε έχετε δεί-
ξει το ανάλογο ενδιαφέρον 
σαν περιφερειάρχης για τις 
πλημμυρισμένες περιοχές της 
ηπείρου, 
Επειδή σπάνια κάνετε αυτο-
ψία στο πρόβλημα που δημι-
ουργείται,
Επειδή δεν ενδιαφέρεστε 
για την διευθέτηση της κοί-
της του αράχθου εδώ και 15 

χρόνια που είσαι στην περι-
φέρεια 
Επειδή κύριε περιφερειάρχη 
πρέπει να ξέρετε ότι τα δό-
ντια της κλιματικής αλλαγής 
είναι πάρα πολύ άγρια πολ-
λές φορές,
ΕΡΩΤΩ:
1)Είναι θωρακισμένη η ήπει-
ρος και όλοι οι νομοί από τις 
πλημμύρες και από τα ακραία 
καιρικά φαινόμενα; 
Τι προϋπολογισμός υπάρχει 
και αν υπάρχουν χρηματοδο-
τικά προγράμματα και ποια 
έργα είναι αυτά.

2)Πόσα ρέματα είναι στην 
ευθύνη της περιφέρειας και 
άπτονται καθαρισμού και αν 
υπάρχουν χρήματα για τον 
καθαρισμό τους.

3)Αν υπάρξει εκ νέου πλημ-
μύρα σαν αυτή του φλεβάρη 
του 15 στην Άρτα εγγυάσθε 
σαν περιφερειάρχης την 
ασφάλεια των πολιτών που 
θα διέρχονται από τη γέφυρα 
και την ευστάθεια της γέφυ-
ρας; Επίσης εγγυάσθε την 
ασφάλεια της παλαιάς γέφυ-
ρας και ότι δεν θα έχουμε το 
φαινόμενο του γεφυριού της 
πλάκας;

4)Σαν περιφερειάρχης δεν 
έχετε δείξει το απαιτούμενο 
ενδιαφέρον για την διευθέ-
τηση της κοίτης του αράχθου 
εδώ και 15 χρόνια στην πε-
ριφέρεια . Μπορείτε να μας 
ενημερώσετε πού βρίσκεται 
το έργο αντιπλημμυρικής 
προστασίας της άρτας από 
όπου διέρχεται ο άραχθος 

ποταμός ;

5)Το περίφημο ρέμα μπούση 
κάθε χρόνο σχεδόν πλημμυ-
ρίζει, μερικές φορές μάλιστα 
η κατάσταση είναι τέτοια 
που πνίγονται ολόκληρα τε-
τράγωνα ακόμη και οι αθλη-
τικές εγκαταστάσεις πλημ-
μυρίζουν. Μπορείτε να μας 
βεβαιώσετε ότι τα έργα που 
γίνονται φέτος θα λύσουν το 
πρόβλημα; 

Ο Περιφερειακός σύμβουλος 
Ηπείρου συνδιασμού Ήπει-
ρος Όλον-Τόπος να ζεις παπα-
χρηστάκης Άλκης.
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Καθημερινά και ένα 
νέο που μας πληγώ-
νει σαν πόλη. Φέτος 

δεν παιζόμαστε καθόλου 
από την γκαντεμιά μας. 
Μεγάλο χτύπημα όταν ει-
σήχθησαν τελικά οι μισοί 
φοιτητές. 230 κενές θέ-
σεις. Το τμήμα μουσικής 
βάλτωσε. Ήταν η δύνα-
μη μας.  Μαθητές Αρτινοί 
ίσως οι περισσότεροι νέοι 
φοιτητές. Το Πληροφορι-
κής 100% κάλυψη.  Ενώ 
δεν πέρασαν από τις Πα-
νελλήνιες πολλοί αντί να 
δώσουν εξετάσεις ξανά 
να κάνουν το όνειρο τους 
πραγματικότητα φύγανε 
για τα ιδιωτικά ΙΕΚ των 
Αθηνών. Άντε και το έχου-
με λίγο ξεπεράσει. Ήρθε 
όμως μια νέα κατραπακιά. 
Φεύγει και το στρατόπεδο 
της πόλης μας. 
Στα νέα μέτρα που ανακοί-
νωσε ο υπουργός ΄΄αλέ ‘’ και 
το κέντρο εκπαίδευσης της 
πόλης. Ωπ λες σαν πολίτης 
της πόλης αυτής. Τι γίνεται; 
Αναμενόμενο μου είπανε όλοι 
οι φίλοι μου. Ναι είπα στα 
χαζά και εγώ. Όμως μια μι-
κρή πόλη που έχει γονατίσει 
τι θα της μείνει να χαίρεται. 
Ευτυχώς φέτος περπατάνε 
καλά τα ακτινίδια είπε μια 
μητέρα προχθές που ήρθε να 
πάρει το παιδί της. Κάτι είναι 
και αυτό για την Άρτα γράφω 
τώρα που το θυμήθηκα. Η 
αγροτική κίνηση στην πόλη 
μας που έπιασε τόπο. Αν πε-
ριμέναμε από το πορτοκάλι 
το μέρλιν και τα μανταρίνια 
σιγά τα λεφτά. Όμως αν περ-
πατήσεις στην Σκουφά θα 
δεις κλειστά καταστήματα 
φτωχό θέαμα πόλης.
Σήμερα που γράφω τα το-
πικά μέσα της περιοχής μας 
ασχολούνται με το κλείσιμο 
των στρατιωτικών μονά-
δων σε όλη την επικράτεια. 
Ασχολούνται με το τυπικό 
της υπόθεσης. Μα εδώ ας 
φωνάξουμε δυνατά κλείστε 
ένα στα Ιωάννινα εκεί όλα 
λειτουργούν ρολόι. Να μείνει 
της πόλης μας και να ενισχυ-
θεί μάλιστα. Που τα λέω θα 
πείτε. Η αφορμή να γράψω 
σήμερα για την Άρτα είναι το 
εξομολογούμαι άλλη. 
8:30 πρωί και γονείς πάνε τα 
παιδιά τους σχολεία. Συγνώ-
μη δεν τα ξυπνάνε να είναι 
στην ώρα τους. Επιπλέον αυ-
τοί είναι και δημόσιοι υπάλ-
ληλοι πότε θα κάτσουν στην 
καρέκλα εργασίας. Μονολό-
γησα πολύ και είπα ότι το 
κράτος δεν παίζεται. Πουθε-
νά οι προϊστάμενοι ανύπαρ-
κτοι κλεισμένοι στα γραφεία 
τους οι διευθυντές των υπη-

Σημειωματάριο Ιδεών και Απόψεων

Βρέχει ακόμη στην 
Άρτα;

Ο Μαθηματικός και Φροντιστής Παναγιώτης Λύτρας γράφει

ρεσιών.  
Πάντως ότι και να λέω η αι-
σθησιακή αλλαγή λόγω των 
Χριστουγέννων δίνει άλλο 
τόνο στην ομορφιά της πόλης 
μας. Αν και γινόμαστε Αμερι-
κανάκια με τον στολισμό από 
τόσο νωρίς αλλά και πάλι 
λέω, μας αλλάζει η διάθεση. 
Έστω και έτσι. Το θέλουμε 
άλλωστε. 
Ένα άλλο θέμα που μας κόβει 
είναι το  πρόβλημα με τυχόν 
βροχοπτώσεις έντονες. Ήδη 
στα Γιάννενα η κακοκαιρία 
«Αλέξανδρος» που έπλεξε 
από νωρίς το μεσημέρι τα Ιω-
άννινα εκείνη την ημέρα , με-
τέτρεψε  τις κεντρικές οδικές 
αρτηρίες της πόλης σε ποτά-
μια. Η κατάσταση ήταν ιδιαί-
τερα δύσκολη καθώς πολλές 
σχάρες αποχέτευσης είχαν  
φράξει από τα πεσμένα φύλ-
λα των δέντρων, αλλά και 
από λάσπη και άλλες φερτές 
ύλες που έχουν συσσωρευτεί 
λόγω των έντονων καιρικών 
συνθηκών. Αυτό φωνάζουμε 
να το προλάβουμε στην Άρτα 
πριν μας μπει το νερό στα 
σπίτια. Μετά ΄΄ δώρο άδω-
ρον΄΄ 
Με τις εργασίες που  γίνονται 
στο κέντρο πιστεύω ότι θα 
αλλάξει λίγο η πόλη μας. Δεν 
θα είναι αυτό που θα εκτινά-
ξει την οικονομική ανόρθωσή 
της αλλά θα μας κάνει να αλ-
λάξουμε έστω διάθεση. 
 

Γιατί έκλεισαν το κάστρο? 
Μην γίνει κάτι τα Χριστού-
γεννα κι έρθει κόσμος?  
Όπως το βλέπετε το είχε στο 
fb Αρτινή ομάδα. Βλέπετε ο 
κόσμος μας λίγο πολύ στα 
άκρα. Δεν θέλουν να μην 
βλέπουν πρόοδο. Θέλουν να 
βλέπουν καθημερινά νέες 

ενέργειες. Δεν γίνονται και 
αγριεύουν. Πας να τους μι-
λήσεις στα μμε και στην πέ-
φτουν. Δεν έχουν άδικο μιας 
και στην πόλη που ζουν βλέ-
πουν την οικονομική κατάρ-
ρευση και τους έχει κυριεύσει 
πανικός. Σας το λέει άνθρω-
πος που η οικογένειά του εί-
ναι όλοι ελεύθεροι επαγγελ-
ματίες.  Eκεί που αναζητούσα 
να δω ειδήσεις της Ηπείρου 
πέφτει σε Αρτινή ομάδα μή-
νυμα χάθηκε ο Μπάμπης 
αλλά και πάλι το απόγευμα 
τελικά βρέθηκε. Το πιο συ-
ναρπαστικό όμως είναι το 
΄΄ Τα 100 ευρώ χτύπησαν τα 
μεροκάματα για μάζεμα ελιάς  
και δεν μπορεί να βρει εργά-
τη κανείς ΄΄ Διάβασα την είδη-
ση και έμεινα κάγκελο. Αυτό 
γίνεται σε όλη την περιοχή 
μέχρι το Ρίο-Αντίριο. Τα μερο-
κάματα που ξέραμε δεν υπάρ-
χουν πια για την ελιά. Τελικά 
που θα πάει αυτή η δουλειά 
μονολογώ. Θα μάθουμε να 
ζούμε και χωρίς λάδι τελικά. 
Η εορταστική πόλη όμως αλ-
λού έχει το μυαλό της αυτές 
τις μέρες. Στις εκλογές του 
επιμελητηρίου. Τρέχουν όλοι 
παντού όπου πας σου ζητάνε 
ψήφο και έχουν αφήσει στην 
άκρη όποιο άλλο πρόβλη-
μα. Στην Πρέβεζα οι εκλογές 
έγιναν και στην Άρτα πολύ 
το τρέξιμο των υποψηφίων 
όσο πλησιάζουν οι εκλογές.  
Έχουμε και τις εσωκομματι-
κές του απομείναντος Σύριζα 
και στο fb συχνά μας γίνο-
νται αναφορές στην πόλη 
μας.  Άλλο ένα ευχάριστο για 
την Άρτα είναι και η απόφα-
ση που δικαίωσε τον αγώνα 
του Δημάρχου Κώστα Πα-
πασιώζου. Εγκρίθηκε από το 
υπουργείο Εσωτερικών ποσό 
1.740.000 και βάλε για χρη-

Εκεί που γράφω και συλ-
λογιέμαι πέφτουν συνεχώς 
τηλέφωνα για την νέα προ-
κήρυξη που τρέχει και έχει 
θέσεις εργατικού προσωπι-
κού ο Δήμος Αρταίων. Δεν θα 
πω τίποτε. Δημόσιο και πάλι 
δημόσιο. Με πτυχία κόσμος 
τρέχει να βρει τα απολυτήρια 
Γυμνασίου να κάνει αίτηση 
για τις θέσεις αυτές. Δεν δι-
στάζουν μάλιστα να βάζουν 
και θέσεις σε άλλες περιοχές 
αλλά και στην Αθήνα. Σκέ-
φτομαι και δεν βγάζω συ-
μπέρασμα μιας και εγώ είμαι 
πια στην σύνταξη και αυτών 
το αίμα βράζει. Αν δεν έχουν 
κατά νου καμιά κουτοπόνηρη 
σκέψη όπως είπε ένας πάνω 
στην αφέλεια του. ΄΄ Μωρέ να 
μπω και μετά θα την κάνω 
σε γραφείο ΄΄ Αυτό δεν είναι 
Αρτινή κουτοπονηριά είναι  
στο DNA του Έλληνα. Εκεί 
που μου δίνει δύναμη και 
χαρά ο ήλιος που ξεπρόβαλε 
και βγήκα στο Φροντιστήριο 
μπροστά να τον χαρώ περ-
νάνε δυο φίλοι περιπατητές. 
Ο ένας μιλάει στο κινητό και 
λέει το αμίμητο. Πάμε με τον 
Νάσο ένα περπάτημα. Στα-
μάτησε πια αυτή η βροχή. 
Πήγα να του απαντήσω στην 

χαζομάρα του αλλά κρατή-
θηκα. ΑΜΑΝ άνθρωπέ μου 
μέχρι και λιτανείες κάνανε 
φέτος μπας και βρέξει. Πάλι 
το δικαιολόγησα γιατί πολ-
λές φορές αερολογούμε  δεν 
μιλάμε με λογική. Στο κάτω 
κάτω στην Άρτα πάντα έβρε-
χε πολύ. Ποιος δεν έχει πει 
το αμίμητο. “Βρέχει ακόμη 
στην Άρτα;” Κλείνω βάζο-
ντας αυτή την ατάκα και πως 
προήλθε. Ένας τραπεζικός 
υπάλληλος πήγε νυφικό τα-
ξίδι στην Άρτα και παρέμεινε 
εκεί για μια εβδομάδα. Για 
όλο αυτό το διάστημα έβρεχε 
καταρρακτωδώς και αστα-
μάτητα. Τελειώνοντας το τα-
ξίδι του μέλιτος επέστρεψε 
στην εργασία του και κάθε 
φορά που εξυπηρετούσε κά-
ποιον Αρτινό πελάτη, καθ’ 
όλη τη διάρκεια του εργασι-
ακού του βίου, τον ρωτούσε: 
“Βρέχει ακόμη στην Άρτα;”. 
Έτσι έμεινε μέχρι σήμερα, και 
με πολλές παραλλαγές, αυτή 
η παροιμιώδης φράση.
Ξέρω τα προβλήματα πολλά 
στην πόλη και γενικά στον 
νομό. Αυτά όμως σαν πόλη 
μας κάνουν να χάνουμε την 
λογική μας. Πως θα ζήσουμε 
τελικά.

ματοδότηση  του 60% των 
ληξιπρόθεσμων οφειλών του 
Δήμου του. Αφορά αποπλη-
ρωμή των 900 εργολάβων 
που εκτέλεσαν έργα και ήταν 
απλήρωτοι χρόνια. Να και 
κάτι καλό που είδα και είπα 
θέλει τσαγανό πολύ αυτή η 
ενασχόληση τελικά. 



Χωρία σχετικά με 
την αρχαία Αθα-
μανία εντοπίζο-
νται και στους 

συγγραφείς της μεσοβυζα-
ντινής περιόδου. Αρχικά, 
στον 9ο αι. και στο λεξικό 
του Πατριάρχη Φωτίου. 
Πρόκειται για ένα εγχει-
ρίδιο το οποίο ερμηνεύει 
τις σημαντικότερες λέξεις, 
καθώς και εκείνες που εμ-
φανίζονται συχνά στους 
αττικούς συγγραφείς. Ειδι-
κότερα, το λήμμα τριτογε-
νής αποδίδεται ως επίθετο 
της Αθηνάς με ποικίλες 
ερμηνείες, επειδή γεννή-
θηκε και από την κοιλιά 
και από τη μήτρα και από 
την κεφαλή του Δία, επει-
δή γεννήθηκε κοντά στον 
Τρίτωνα ποταμό της Λιβύ-
ης, επειδή γεννήθηκε τρίτη 
μετά την Άρτεμη και τον 
Απόλλωνα, επειδή ανατρά-
φηκε από τον θεό Τρίτωνα 
ή ακόμη επειδή λούστηκε 
στον ποταμό της Λιβύης 
Τρίτωνα. Στο συγκεκριμέ-
νο λήμμα, το οποίο προ-
σομοιάζει στο αντίστοιχο 
αλλά πιο απλουστευμένο 
του Αίλιου Ηρωδιανού στο 
έργο «Περί ορθογραφίας», 
ο Φώτιος σημειώνει ότι οι 
Αθαμάνες ονομάζουν την 
κεφαλή τρίτωνα.  
Στον ακόλουθο 10ο αι., δε-
σπόζει η κραταιή προσωπι-
κότητα του Αυτοκράτορα 
Κωνσταντίνου Ζ΄ Πορφυρο-
γέννητου. Από τα ελάχιστα 
ακέραια έργα του είναι και οι 
«Εκλογαί περί πρεσβειών», 
το οποίο διαιρείται σε δυο 
μέρη, στο πρώτο, συγκατα-
λέγονται οι αποστολές ξένων 
λαών προς τους Βυζαντινούς, 
ενώ στο δεύτερο, οι αποστο-
λές των Βυζαντινών προς 
ξένους λαούς. Πρόκειται για 
ένα διπλωματικό εγχειρίδιο, 
πραγματευόμενο ένα θέμα 
υψίστης σημασίας για τη 
βυζαντινή διπλωματία. Ανα-
φορικά με την Αθαμανία, στο 
συγκεκριμένο έργο, περιλαμ-
βάνονται τα χωρία της ιστο-
ρίας τόσο του Πολυβίου  όσο 

Η αρχαία Αθαμανία στη γραμματεία της 
μεσοβυζαντινής περιόδου

και του Αππιανού σχετικά με 
τον ρόλο που διαδραμάτισε, 
υπό την ηγεσία του βασιλιά 
της Αμυνάνδρου, κατά τη δι-
άρκεια των πολέμων ενάντια 
στους Ρωμαίους και λίγο πριν 
από τη ρωμαϊκή κατάκτηση 
του 167 π.Χ.    
Το δεύτερο έργο του ιδίου 
Αυτοκράτορα, στο οποίο 
περιλαμβάνονται αναφο-
ρές στην Αθαμανία, είναι το 
γνωστό «Περί επιβουλών 
κατά βασιλέων γεγονυιών», 
όπου εξιστορούνται απόπει-
ρες κατά της ζωής βασιλέων 
και σφετερισμοί του θρόνου, 
θέματα ιδιαίτερα επίκαιρα 
στη βυζαντινή κοινωνία. Σε 
αυτό, εντοπίζεται  πανομοι-
ότυπο το χωρίο του Ποσει-
δωνίου από την Απάμεια και 
του Διοδώρου του Σικελιώτη, 
σχετικά με τον γιο του βασι-
λιά των Αθαμάνων Γαλαίστη 
και τις σχέσεις που είχε ανα-
πτύξει με την Αίγυπτο. Έτσι, 
επιβεβαιώνεται, για μια ακό-
μη φορά, η επιτυχία της προ-
σπάθειας του Κωνσταντίνου 
Ζ΄ Πορφυρογέννητου να συ-
γκεντρώσει και να διασώσει 
έργα συγγραφέων της αρχαι-
ότητας.
Παραμένοντας στη μεσοβυ-
ζαντινή περίοδο και περνώ-
ντας στο α΄ μισό του 12ου αι-
ώνα, εντοπίζεται το έργο ενός 
από τους σημαντικότερους 
χρονογράφους του Ιωάννη 
Ζωναρά, με τίτλο «Επιτομή 
Ιστοριών». Διαιρείται σε 18 
βιβλία ίσης, περίπου, έκτα-
σης. Έχει ως αφετηρία την 
κτίση του κόσμου και ολο-
κληρώνεται με το έτος 1118, 
οπότε ανέρχεται στον θρόνο 
ο Ιωάννης Β΄ Κομνηνός. Στα 
πρώτα δέκα βιβλία, αφηγεί-
ται, συνοπτικά, τα γεγονότα 
από τη δημιουργία του κό-
σμου έως τη γέννηση του Χρι-
στού. Αναφορικά με τη ρω-
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Της ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΑΣ 
ΖΗΔΡΟΥ

ΑΡΧΑΙΟΛΟΓΟΥ φορές στην Αθαμανία εμπε-
ριέχονται στις «Παρεκβολές 
εις την Ομήρου Ιλιάδα». Τα 
στοιχεία προέρχονται από 
έναν αγαπημένο συγγραφέα 
του Ευσταθίου τον Στράβω-
να, χωρία του οποίου απα-
ντούν, με μεγάλη συχνότητα, 
στο έργο του Αρχιεπισκόπου. 
Σύμφωνα λοιπόν με τον γε-
ωγράφο, όπως επισημαίνει ο 
ίδιος ο Ευστάθιος, ο Αχελώος 
ρέει διαμέσου της Αιτωλίας. 
Ο ποταμός περνά νότια της 
Πίνδου και ανάμεσα στους 
Αιτωλούς και τους Ακαρνά-
νες. Οι Ακαρνάνες τοποθε-
τούνται στα δυτικά του Αχε-
λώου, έχοντας στα βόρεια 
σύνορά τους τους Δόλοπες. 
Αντίστοιχα, οι Αιτωλοί εντο-
πίζονται ανατολικά του πο-
ταμού και έως την επικράτεια 
των Οζολών Λοκρών, ενώ 
στα βόρεια συνορεύουν με 
τους Αθαμάνες και τους Περ-
ραιβούς. Σε ένα ακόμη σχόλιο 
γεωγραφικού περιεχομένου, 
ο Ευστάθιος, αντλώντας και 
πάλι από τον Στράβωνα, ανα-
φέρεται στους Περραιβούς. 
Αυτοί κατείχαν την περιο-
χή προς τον Όλυμπο και πιο 
συγκεκριμένα τα ορεινότερα 
σημεία του Ολύμπου και των 
Τεμπών. Αντίθετα, τα πεδινό-
τερα ανήκαν στους Λαπίθες. 
Επιπλέον, οι Περραιβοί κα-
τοικούσαν και στις παραθα-
λάσσιες περιοχές, όπως και 
κατά μήκος της όχθης του 
Πηνειού και έως τις εκβολές 
του. Επειδή όμως καταπιέζο-
νταν και καταδυναστεύονταν 
από τους Λαπίθες, μετακινή-
θηκαν προς τις ορεινότερες 
περιοχές της Πίνδου, στις 
χώρες των Αθαμάνων και 
των Δολόπων. Όσοι από τους 
Περραιβούς παρέμειναν πίσω 
στην πατρίδα τους, όπως και 
στα εδάφη τους, κατελήφθη-
σαν από τους όμορους τους 
Λαρισαίους. Ο Στράβωνας 
σημειώνει ακόμη ότι και ο 
ίδιος ο Όμηρος συνέδεσε τους 
Περραιβούς με τους Αθαμά-
νες, δηλώνοντας ότι οι χώρες 
τους γειτνίαζαν και επιπλέον 
ότι οι Αθαμάνες συνεννοού-
νταν και συναποφάσιζαν με 
τους Περραιβούς.

μαϊκή ιστορία, αντλεί κυρίως 
από τον Δίωνα Κάσσιο. Έτσι, 
στο δεύτερο βιβλίο του, δια-
σώζει το χωρίο του Ρωμαίου 
ιστορικού, το οποίο αναφέ-
ρεται στη συμμαχία Ρωμαί-
ων και Αθαμάνων στα τέλη 
του 2ου π.Χ. αι., λίγο μετά τη 
λήξη του Β΄ Καρχηδονιακού 
πολέμου. Τότε, ο βασιλιάς 
των Αθαμάνων Αμύνανδρος, 
βλέποντας τη γενικότερη 

επικρατούσα  αναταραχή 
και το αρνητικό κλίμα κατά 
του Φιλίππου Ε΄ της Μακε-
δονίας, αποφάσισε να άρει τη 
συμπαράστασή του προς τον 
Μακεδόνα βασιλιά και αντί-
στοιχα να προσφέρει τη συμ-
μαχία του στους αντιπάλους 
του Ρωμαίους. 
Ο 12ος μ.Χ. αι. ολοκληρώνε-
ται με τις «Παρεκβολές εις 
την Ομήρου Ιλιάδα» του Αρ-

χιεπισκόπου Θεσσαλονίκης 
Ευσταθίου. Πρόκειται για 
μία σπάνια προσωπικότητα 
ανθρώπου, πνευματικού ηγέ-
τη και λογίου. Το φιλολογικό 
του έργο αποτελεί συνέπεια 
της κλασικής του παιδείας 
και της ενασχόλησής του με 
τη φιλολογία. Κορωνίδα του 
θεωρείται ο σχολιασμός των 
ομηρικών επών.  
Πιο συγκεκριμένα, οι ανα-

Αντίστοιχα, 
οι Αιτωλοί 

εντοπίζονται 
ανατολικά του 

ποταμού και έως 
την επικράτεια των 

Οζολών Λοκρών, 
ενώ στα βόρεια 
συνορεύουν με 

τους Αθαμάνες και 
τους Περραιβούς
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ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ

www.apopsi-press.gr

Επικοινωνείστε μαζί μας για 
ΚΡΑΤΗΣΕΙΣ και ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ

Υπεύθυνος: 
Κωνσταντίνος Βήχας

info@ktistades-studio.gr
kvicha@tee.gr

+30 6939871864 
+30 6946588913

ΠΩΛΕΙΤΑΙ στο κέντρο της πό-
λεως Αρτας , στην οδό Μάτσου, 
διαμέρισμα 1ου ορόφου, 164 
τμ, διαμπερές, δάπεδα από 

μάρμαρα και ξύλο, κατάλλη-
λο για κατοικία , αλλά και για 
όποια  επαγγελματική χρήση. 
Τιμή 198000 συζητήσιμη. 

κιλών. Βρίσκεται στην πεδι-
άδα της Αρτας σε οικόπεδο 
8500τμ. με εμβαδόν εργο-
στασίου 2250τμ .
ΠΩΛΕΙΤΑΙ ολόκληρο 1220 
ευρώ /τμ, η τμηματικά 1400 
ευρώ/τμ στην Άρτα, στο κέ-
ντρο της πόλης , σε πεζόδρομο, 
πολύ εμπορικό και κομβικό 
σημείο της πόλης μας, πλατεία 
Κακαβά , (στο Θεατράκι), προ-
νομιακό επαγγελματικό ακίνη-
το 1ου ορόφου 145 τμ. 
ΕΥΚΑΙΡΙΑ . ΝΕΑ ΤΙΜΗ !!! 
ΠΩΛΕΙΤΑΙ νεόδμητη, ημιτε-
λής ,πολυτελούς κατασκευής  
μονοκατοικία, μεζονέτα, απο-
τελούμενη από: ισόγειο, και 
2 ορόφους με στέγη σε 3000 
τμ οικόπεδο . Βρίσκεται στους 
Χαλκιάδες, σε ωραίο σημείο με 
θέα. Τιμή 218000, ΝΕΑ ΤΙΜΗ . 
176000 συζητήσιμη.
Πωλείται μεζονέτα πολυτε-
λούς κατασκευής, στο Πέτα 
Αρτας, επιπλωμένη η και 
όχι. Ξύλινα κουφώματα, δι-
πλά τζάμια, σήτες. Μεγάλα 
μπαλκόνια και κήπος. Απε-
ριόριστη θέα , κήπο, ησυχία, 
πάρκιν. 
ΕΥΚΑΙΡΙΑ ΠΩΛΕΙΤΑΙ μοναδικό 
οροφοδιαμέρισμα, σε προνομι-
ακή θέση στην πόλη μας, ρετι-
ρέ, γωνιακό, διαμπερές, φωτει-
νό, με απεριόριστη πανοραμική 
θέα, Παρηγορήτισσα κλπ. Είναι 
μισθωμένο 400 ευρώ τον μήνα. 
Τιμή 108000, συζητήσιμη. 
ΕΥΚΑΙΡΙΑ  ΠΩΛΕΙΤΑΙ μονοκα-
τοικία στην Καμπή Αρτας 107 
τμ. σε προνομιακή θέση του 
χωριού, αρίστης κατασκευής,  
υπερυψωμένη, με πανοραμική 
θέα όλο το χωριό και την ΑΡΤΑ. 
τιμή 126000 ευρώ. 
ΠΩΛΕΙΤΑΙ ΑΡΤΑ , οροφοδια-
μερισμα υπερυψωμένο ισόγειο, 
περιοχή κάστρου, ήσυχη γειτο-
νιά, τιμή 123500.
ΕΥΚΑΙΡΙΑ !!!ΠΩΛΕΙΤΑΙ.  ΑΡΤΑ 
κτίριο 680 τ.μ., υπογείου - ισο-
γείου - 1ου, άριστη κατάσταση, 
σε οικόπεδο 2500 τμ. Υπόγειο 
και ισόγειο, επαγγελματικός 
χώρος. 1ος όροφος έχει 2 ανε-
ξάρτητα διαμερίσματα 120 τμ 
το κάθε ένα. Περιοχή :” Άρτα 
Παλλάς” 
ΠΩΛΕΙΤΑΙ  οικόπεδο ,άρτιο και 

6974342879

οικοδομήσιμο, στην Άνω πόλη 
κοντά στην ταβέρνα Τζαδήμα, 
οδός Δαβάκη, 306 τμ, κτίζει 
360 τμ. ΕΥΚΑΙΡΙΑ , τιμη 68500, 
συζητήσιμη.
ΠΩΛΕΙΤΑΙ  αγροτεμάχιο 4000,  
τμ στα Τζινοχώρια Κυράτσα  
Αρτας, κατάλληλο για οποιαδή-
ποτε χρήση!!! Τιμή  9900 συζη-
τήσιμη, η ολόκληρο το αγροτε-
μάχιο 15000 τμ. 
ΠΩΛΕΙΤΑΙ οικόπεδο , αγροτε-
μάχιο 8000 τμ στο ΤΟΠ ΑΛΤΙ 
Αρτας, κατάλληλο για οποια-
δήποτε χρήση!!! Τιμή 81500 
συζητήσιμη.
 Πωλείται προνομιακό , 
επενδυτικό αγροτεμάχιο 70 
περίπου στρεμμάτων, στον 
Αρχάγγελο Πρέβεζας,  κα-
τάλληλο για φωτοβολταϊκά , 
αγροτικά κλπ. Βρίσκεται επί 
της επαρχιακής οδού Αρχαγ-
γέλου Καναλλακίου, 2 ΧΛΜ 
μετά την διασταύρωση προς 
Αρχάγγελο. Τιμή 124000 
ευρώ συζητήσιμη. 
ΠΩΛΕΙΤΑΙ , ΜΟΝΑΔΙΚΟ , ΓΩ-
ΝΙΑΚΟ οικόπεδο επί της Λεω-
φόρου Αμβρακικού μεταξύ γέ-
φυρας Αρτας και Κωστακιών, 
14.600 τμ , με μεγάλη πρόσοψη 
, έχει μεγάλες δυνατότητες για 
πολλές χρήσεις! Τιμή , συζητή-
σιμη! 
ΠΩΛΕΙΤΑΙ , νέα τιμή ευκαιρία , 
2805τμ προνομιακό οικόπεδο 
,επαγγελματική επένδυση ,σε 
εξαιρετική θέση, σε μοναδικό 
σημείο του καναλιού Πρέβεζας, 
το μόνο εντός σχεδίου,   με απε-
ριόριστη θέα, θάλασσα, βουνό 
κλπ. Πωλείται  ολόκληρο η και 
οικόπεδα των 700 τμ, με 400 
τμ δόμηση.  τιμή μόνο 685000 
συζητήσιμη .
ΠΩΛΕΙΤΑΙ Άρτιο και οικοδο-
μήσιμο οικόπεδο  435 τμ στην 
Καλαμιά Αρτας, εντός σχεδίου. 
Τιμή 23500 συζητήσιμη.

ΠΩΛΕΙΤΑΙ προνομιούχο οικό-
πεδο 5150 τμ , άρτιο και οι-

κοδομήσιμο, στο 5ο ΧΛΜ  της 
Επαρχιακής Οδού Άρτας Κορω-
νησίας, με 50 μέτρα πρόσοψη, 
κατάλληλο για οποιαδήποτε 
χρήση. τιμή 123000 συζητήσι-
μη. 
ΠΩΛΕΙΤΑΙ επιχείρηση καφε-
ζαχαροπλαστείου κλπ στο 
τρίγωνο Αρτας, σε λειτουργία, 
πλήρως εξοπλισμένη. δεν χρει-
άζεται άλλο εξοπλισμό , η ανα-
νέωση εξοπλισμού. τιμή ευκαι-
ρίας και συζητήσιμη. 
ΠΩΛΕΙΤΑΙ στο Κανάλι Πρέβε-
ζας προνομιακό  οικόπεδο 700 
τμ δόμηση 400 τμ πανοραμικό 
με θέα, θάλασσα, βουνό. τιμή 
134000, συζητήσιμη! για επαγ-
γελματική και ατομική χρήση. 
ΕΥΚΑΙΡΙΑ ΠΩΛΕΙΤΑΙ σε κα-
ταπληκτική θέση , στο κέντρο 
του χωριού ΚΑΜΠΗ Αρτας, οι-
κόπεδο 305 τμ, άρτιο, γωνιακό, 
50 μέτρα από την εκκλησία 
του χωριού, σε τιμή ευκαιρίας. 
33000 ευρώ. 
ΕΝΟΙΚΙΑΖΕΤΑΙ μονοκατοικία 
στο ΝΕΟΧΩΡΙ ΑΡΤΑΣ  55 τμ σε 
οικόπεδο 350 τμ. Αποτελείται 
απο 2 υπνοδωμάτια, σαλόνι με 
ενιαία κουζίνα, μπάνιο με πα-
ράθυρο, Α/C , επιπλωμένο, σε 
άριστη κατάσταση. τιμή 245 
ευρώ
ΕΥΚΑΙΡΙΑ ΠΩΛΕΙΤΑΙ τρακτέρ 
FIAT με κουκούλα, 80 ίππων, 
σε άριστη κατάσταση, λίγες 
ώρες εργασίας, πρώτο χέρι, 
τιμή συζητήσιμη! 
ΕΝΟΙΚΙΑΖΕΤΑΙ γραφείο 1ου 
ορόφου, 107 τμ ενιαίο η το μισό 
στην περιοχή ψαροπλιά Αρτας, 
κατάλληλο για όποια χρήση! 
Δάπεδα πλακάκι,  3 τουαλέτες , 
απεριόριστη θέα. Τιμή για ολό-
κληρο 535 ευρώ, συζητήσιμη.
ΠΩΛΕΙΤΑΙ ΑΡΤΑ καταπληκτι-
κό οικόπεδο 335τμ, στην Αγία 
Φανερωμένη ,επίπεδο , ορθο-
γώνιο, τριών προσόψεων, με 
θέα, πρόσβαση από δυο δρό-
μους,με δόμηση 392 τμ,μεγάλες 
δυνατότητες και προοπτικές, 
σε προσιτή τιμή των106500..

Διακηρύσσει ανοικτό ηλεκτρονι-
κό διαγωνισμό με σφραγισμένες 
προσφορές για την προμήθεια 
γραφικής ύλης και φωτοτυπικού 
χαρτιού Α’/θμιας και Β’/θμιας 
εκπ/σης Δήμου Αρταίων (cpv 
30192700-8 και 30197643-5), με 
κριτήριο κατακύρωσης την πλέον 
συμφέρουσα από οικονομική άπο-
ψη προσφορά αποκλειστικά βάσει 
της τιμής (χαμηλότερη τιμή), συ-
νολικής προϋπολογισθείσης αξίας 
142.918,953 € συμπεριλαμβανομέ-
νου του ΦΠΑ. 
Οι προσφορές υποβάλλονται από 
τους οικονομικούς φορείς ηλεκτρο-
νικά, μέσω της διαδικτυακής πύλης 
www.promitheus.gov.gr, του Ε.Σ.Η.
ΔΗ.Σ. μέχρι την 14-12-204 ημέρα 
Σάββατο ώρα 15:00 μ.μ., στην Ελλη-
νική γλώσσα, σε ηλεκτρονικό φάκε-
λο, σύμφωνα με τα αναφερόμενα στο 
Ν. 4155/13 (ΦΕΚ/Α/29-5-2013), 
της υπ΄ αριθμ. 64233/08.06.2021 
(Β΄2453/ 09.06.2021) Κοινής Από-
φασης των Υπουργών Ανάπτυξης 
και Επενδύσεων και Ψηφιακής Δι-
ακυβέρνησης, τον 4412/2016.  Ο 

αριθμός του συστήματος Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. 
είναι ο 362744.  Ο διαγωνισμός θα 
διενεργηθεί στις 19-12-2024 ημέρα 
Πέμπτη και ώρα 10:00 π.μ.
Η Διακήρυξη θα διατίθεται σε πλήρη 
& ελεύθερη πρόσβαση από το διαδί-
κτυο στην ηλεκτρονική διεύθυνση 
του Δήμου www.arta.gr, στις επι-
λογές «Επικαιρότητα» - «προκηρύ-
ξεις», όπως επίσης στο διαδικτυακό 
τόπο υποβολής προσφοράς www.
promitheus.gov.gr   του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ, 
μέχρι τη λήξη της προθεσμίας υπο-
βολής των προσφορών.  Για πληρο-
φορίες και τυχόν διευκρινήσεις πα-
ρέχονται κατά τις εργάσιμες ημέρες 
και ώρες, από το Γραφείο Προμηθει-
ών του Δήμου Αρταίων, (αρμόδιος 
υπάλληλος: Πετσιμέρης Άγγελος,   
τηλ.2681362243)

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΑΡΤΑΙΩΝ

ΣΙΑΦΑΚΑΣ ΧΡΙΣΤΟΦΟΡΟΣ

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ΑΝΟΙΚΤΟΥ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΡΟΜΗ-
ΘΕΙΑ ΓΡΑΦΙΚΗΣ ΥΛΗΣ ΚΑΙ ΦΩΤΟΤΥΠΙΚΟΥ ΧΑΡΤΙΟΥ ΣΧΟΛΕΙΩΝ Α’/ΘΜΙΑΣ 

ΚΑΙ Β’/ΘΜΙΑΣ ΕΚΠ/ΣΗΣ ΔΗΜΟΥ ΑΡΤΑΙΩΝ
Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ  ΑΡΤΑΙΩΝ

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                     
ΝΟΜΟΣ ΑΡΤΑΣ                                                                           

ΔΗΜΟΣ ΑΡΤΑΙΩΝ 
ΑΡΤΑ 29-11-2024 
Αρ. Πρωτ.: 29407

ΑΔΑΜ: 24PROC015872730                      ΑΔΑ: 62ΜΒΩΨΑ-ΙΥΧ

ΠΩΛΕΙΤΑΙ στον ΑΜΜΟΤΟΠΟ 
ΑΡΤΑΣ πέτρινη μονοκατοικία 
57 τμ σε άριστη κατάσταση, 
άμεσα κατοικήσιμη, σε άρτιο 
και οικοδομήσιμο οικόπεδο 
3100 τμ  με ελιές και διάφορα 
οπωροφόρα. Έχει αποθήκη 24 
τμ, εξωτερικό φούρνο, μπάρ-
μπεκιου, δυο ΥΠΔ, σαλόνι, κου-
ζίνα, μπάνιο, τζάκι, A/C .ΤΙΜΗ, 
34500 συζητήσιμη
ΠΩΛΕΙΤΑΙ  γραφείο η κατάστη-
μα επί της Βασ. Κωνσταντίνου,  
33τμ σε άριστη κατάσταση, 
κατάλληλο για πολλές χρήσεις. 
τιμή 38000, συζητήσιμη. 
ΠΩΛΕΙΤΑΙ γωνιακό γραφείο η 
κατάστημα επί της Βασ. Κων-
σταντίνου,  44τμ σε άριστη 
κατάσταση. κατάλληλο για 
πολλές χρήσεις. τιμή 53000, 
συζητήσιμη. 
ΠΩΛΕΙΤΑΙ διαμέρισμα, υπε-
ρυψωμένο, επιπλωμένο η όχι 
, 52 τμ, σε αρίστη κατάσταση, 
επι της οδού Αρτας Σαλαώρας 
στους Κωστακιούς. Αποτελεί-
ται από ένα υπδ, σαλόνι κουζί-
να με πάγκο, αλουμίνια, διπλά 
τζάμια,σίτες , a/c αυτόνομη 
θέρμανση , χωρίς κοινόχρηστα. 
τιμή 68.000 συζητήσιμη.  
Διατίθεται προς Ενοικίαση 
η Πώληση η ζητείται στρα-
τηγικός επενδυτής για εργο-
στάσιο συσκευασίας φρού-
των (κυρίως εσπεριδοειδών 
και ακτινιδίων), με ψυκτι-
κούς θαλάμους 1.000.000 
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ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ άμεσα Άτομα για εργασία σε ελληνικό 
εστιατόριο στην πόλη Reilingen (Ρειλινγκεν) στην Γερ-
μανία. Για Σέρβις κ κουζίνα για το Σέρβις.
Πληροφορίες στα τηλέφωνα:
+49 176 45692845 & +491786297615

Η Ξενοδοχειακή μονάδα HORIZON 
BEACH RESORT στη Σταλίδα Χερσο-
νήσου στη Κρήτη επιθυμεί  να στελεχώ-
σει με προσωπικό τα τμήματα του f&b 
Κουζινα, Εστιατόριο,Bar,Snack Bar.

Παροχές
Οικονομικό πακέτο βάσει προσό-

ντων
Διαμονή 

Διατροφή
Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να επικοι-
νωνήσουν και να μιλήσουν άμεσα με 
εκπρόσωπο της επιχείρησης στην ΑΡΤΑ.

ΤΗΛ  6946151454 
Κος ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ

ΤΑΤΣΙΩΝΑΣ 

Σπύρος Τζίμας
Πτυχιούχος κλασικής φιλολογίας

Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων
Παραδίδονται μαθήματα

Γυμνασίου - Λυκείου

Τηλ. 697 0933 861
email: spirostzimas@gmail.com

ΜΙΚΡΕΣ ΑΓΓΕΛΙΕΣ- ΜΕΓΑΛΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ- ΠΩΛΗΣΕΙΣ- ΑΓΟΡΕΣ-ΕΡΓΑΣΙΑ

ΠΩΛΕΙΤΑΙ ΙΣΟΓΕΙΟΣ ΚΑΤΟΙΚΙΑ 
(ΜΕ ΣΧΕΔΙΟ ΚΑΙ ΑΔΕΙΑ 30 ΕΤΩΝ)

70τ.μ Κατοικήσιμο με Τζάκι και Air Condition - Στρωμένο με πλακάκι.Γύρω γύρω 10 
στρέμματα λιοστάσι με ελιές καρπίσιμες - 7 χλμ από το Μενίδι (Θάλασσα) και 20 χλμ 

από την πόλη της Άρτας -Σε πανοραμική θέση με θέα τον Αμβρακικό με μηδέν υγρασία 
(άσφαλτος δρόμος)- Κατάλληλο για εξοχικό,για λιοστάσι ή για μόνιμη κατοικία εντός 

οικισμού -Ανεξάρτητο,ήσυχο
Οικισμός Καστριώτισσα Μενιδίου Αιτ/νίας

50.000 € Συζητήσιμη
τηλ 6942227207 κος Κώστας

ΠΩΛΕΙΤΑΙΠΩΛΕΙΤΑΙ κατάστημα 200 τμ 
με ημιυπόγειο 200 τμ με δικαίωμα 

οικοδομής άλλα 200 τμ για 1ο όροφο 
μέσα σε οικόπεδα 600 τμ. Βρίσκεται 

στην επαρχιακή οδό Άρτας- Σαλαώρας 
2ο χλμ στους Κωστακιούς. Τηλ.Επικ.  

69369757646936975764

Ευχαριστήριο από την Τράπεζα Τροφίμων 
«ΚΑΤΑΦΥΓΗ»

γή» εὔχεται ἐγκάρδια 
σέ ὅλους τούς δωρη-
τές, «ὁ Νοητός Ἥλιος 
τῆς Δικαιοσύνης», Ἰη-
σοῦς Χριστός, νά φω-
τίζει τήν ψυχή καί τά 
ἔργα τους καί νά τούς 
ἀξιώνει νά πορεύονται 
νικηφόρα, πρός τήν 

«ἐξ ὕψους Ἀνατολή», 
μέ ὑγεία, δύναμη καί 
χαρά.

Εὐλογημένο τό Ἅγιο 
Δωδεκαήμερο!

Μετά τιμῆς καί ἐκτι-
μήσεως

Οἱ Ὑπεύθυνοι

π. Νικόλαος Κακοχρῆ-
στος
κ. Κωνσταντῖνος Μπό-
σμος
κ. Εὐάγγελος Ρέντζος

Ἡ Τράπεζα Τρο-
φίμων «Κα-
ταφυγή», τῆς 

Ἱερᾶς Μητροπόλεως 
Ἄρτης,  ἐκφράζει τίς 
θερμές της εὐχαρι-
στίες καί τά ἐγκάρδια 
συγχαρητήριά της 
πρός ὅλους ἐκείνους, 
πού μέ τήν  φιλάδελφη 
προσφορά τους, ἐπ΄ 
εὐκαιρίᾳ τῶν ἑορτῶν 
τοῦ Ἁγίου Δωδεκαη-
μέρου, συμπαραστά-
θηκαν στό θεάρεστο 
ἔργο της, συμβάλλο-
ντας ἔτσι, στήν στή-
ριξη καί ἀνακούφιση 
τῶν πασχόντων ἀδελ-
φῶν μας. Ἡ προσπά-
θεια αὐτή ἀγάπης, 
ἀποπνέει αἰσιοδοξία 
γιά τό φιλανθρωπικό 
ἔργο τῆς Μητροπόλε-
ώς μας, σέ αὐτή τήν 
δύσκολη γιά ὅλους, πε-
ρίοδο τῆς πανδημίας.

Ἐπίσης, ἡ Τράπεζα 
Τροφίμων «Καταφυ-
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Ήταν μια πολύ 
όμορφη Κυριακή 
γεμάτη από χρι-

στουγεννιάτικες μυρω-
διές, γεύσεις και παιδικά 
χαμόγελα! 
Η Άννα Κρίνου με την σκηνή 
για παιδιά “Μικρός Ελέφα-
ντας” μας ταξίδεψαν σε δια-
φορετικά Χριστούγεννα σε 
όλο τον κόσμο και γι’ αυτό 
τους ευχαριστούμε πολύ! 

Τίποτα απ’ όλα αυτά δεν 
θα μπορούσε να πραγματο-
ποιηθεί χωρίς την βοήθεια 
των χορηγών μας, Carousel, 
Μαρκετάκι , Άγροεφόδια, 
Παπαδιώτης, νερά Κωστηλά-
τα. Επίσης, ευχαριστούμε τη 
φίλη του συλλογου Λένα Π. 
για την ετοιμασία των παι-
δικών cake pops, την ποτο-
ποιία Γάτσιος για τα υπέρο-
χα λικέρ, την Γιώτα Παππά 

με τα αρωματικά wax melts 
Helios & Selene, το αρτοποι-
είο “Στάσου τρίμματα” για τα 
χριστουγεννιάτικα γλυκά, το 
βιβλιοπωλείο Λέκος που μας 
βοήθησε με την προπώληση 
των εισιτηρίων και τα μέλη 
του συλλόγου μας που στή-
ριξαν εθελοντικά τη δράση 
αυτή. Τέλος, ευχαριστίες στον 
αντιδήμαρχο Πολιτισμού 
Παιδείας & Δια Βίου Μάθησης 

κ. Χαρακλιά για το φυσικό 
έλατο που στόλισε τον χώρο 
της Διώνης.
Σας ευχαριστούμε που μας 
στηρίζετε!
Καλό μήνα σε όλους και κα-
λές γιορτές!

Με εκτίμηση
Δράση Γυναικών ‘Αρτας


